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ПРОТОКОЛ 

№ 4 

Днес, 22.12.2023 год. в заседателната зала на община Дупница се проведе 4-то редовно 
заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 28 общински съветника от общо 29.  
Отсъства Александър Анин. 
Заседанието бе открито от Председателя на ОбС - инж. Костадин Костадинов в 10:05 

часа.  
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Има подадена заявка за декларация от страна на общ. съветници от групата на ПП ГЕРБ. 

Моля, заповядайте. 
 
Емил Гущеров – общ. съветник: 
Скъпи съграждани. 
Уважаеми колеги общински съветници. 
Г-н Председател. 
Г-н Дангов. 
Последните седмици ставаме свидетели на поведение граничещо с наглост, арогантност 

и принизяване на кметската институция до кръчмарско ниво от часовете и дните след 9 
септември 1944 год. Това е и причината да реагираме по-рано от 100-те дни толеранс, които 
бяхме готови да дадем коректно на новото общинско ръководство. Но, само в последните дни 
всички ние сме свидетели на опустошителна злоба, откровени лъжи и манипулации, както и 
съзидателно поведение от страна на самозабравил се управник. Управник, който е избран да 
представлява и работи за Община Дупница, а не управник, който разбира кметската 
институция.  

Да мога да го гледам г-н Дангов, защото коментира от трибуната. 
Повече от месец вече ние не видяхме и не чухме нито една точка от програмата на кмета, 

но за сметка на това……. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров, на микрофона. 
 
Емил Гущеров – общ. съветник: 
……….ветеринаря. Шоу което включва директни заплахи и обиди към дългогодишни 

служители с опит и експертиза да напуснат. Шоу което включва уволнение заради това, че не е 
намерен сърпа и чука за елхата. Шоу което включва престъпно отношение към спорта дори и 
знамето на Европейския съюз пречи. Очакваме скоро да бъде заменено с червеното на тавариш 
Путин. Ще спрем с изявите до тук за сега. Избраният не се свени да използва епитети по адрес 
на местни политици и колеги в обидни форми, които не прилягат по никакъв начин на 
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кметската институция. В същото време се изявява като спасител и бащица без който слънцето 
няма да изгрее и луната няма да залезе. Реваншизмът вече обхваща грандиозни размери с 
десетките махнати служители от администрацията, привиквани и заплашвани с крясъци в стая 
№ 1 в тази сграда. Това са човешки съдби другарю. Така както хиляди българи са изчезнали 
безследно в навечерието на Бъдни вечер през 1944 год., така и сега сме свидетели на модерно 
социалистическо заличаване. 

Да, в повечето случаи огнените напитки не влияят добре, но когато заемаш толкова 
висок пост трябва да коригираш градусите, защото градусите се отразяват на хилядите жители 
на тази община, на нашите майки и бащи, на нас и на нашите деца. 

Харесва ли ви този език г-н кмете? Харесва ли ви този изказ г-н кмете? Харесва ли ви? 
Не ви харесва. За това в навечерието на най-светлите християнски празници отправяме апел 
към вас. Работете за добруването на тази община, работете с експертиза и добронамереност, 
работете с поглед в бъдещето. Бъдете Кмет на всички, както задължава тази институция. 
Реваншизмът, злобата, лъжите и ненавистта не са добри съветници. Спрете с тях. Нека 
политическите борби да бъдат тук в тази зала. Нека политическите програми да бъдат 
коментирани тук в тази зала. Нека спечели цялата община извън тази зала. 

Весели празници. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Постъпило е питане до кмета на Община Дупница от Слав Мантарков-общ. съветник от 

партия ГЕРБ. 
 
Слав Мантарков – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Скъпи колеги общински съветници. 
Искам да задам следните няколко въпроса, които са изключително важни за случващото 

се в Община Дупница и касаещи гражданите на Община Дупница. Те са следните: 
1. Какво се случва с депото за отпадъци в с. Джерман? Започна ли изграждането на 

довеждащата инфраструктура към проекта за депото, за което беше осигурено финансиране от 
ПУДООС? Какви са вашите планове за изграждане клетката на депото, за което има готов 
проект с разрешение за строеж? Кои проекти подаде общината към МРРБ за финансиране от 
държавния бюджет? Къде се карат отпадъците? 

2. Спрян ли е проекта в Бистрица? 
3. До къде стигна проекта за Младежкия дом? 
4. Проекта за реконструкция на стадион „Бончук“. 
5. По какъв критерий се уволняват доказани млади специалисти от Общинска 

администрация и Общинските дружества. 
6. В изявление на кмета се посочва, че общите задължения на общината към месец 

ноември 2023 год. са 6 милиона лева. Моля да посочите произхода на тези задължения по 
видове – просрочени задължения към доставчици, текущи задължения към доставчици, други 
задължения, като посочите и краен срок за плащане. Моля да посочите задълженията по 
общински дълг към 30.11.2023 год. /задължения към финансови институции краен срок на 
погасяване/. Какви са наличностите по всички банкови сметки на общината към 09.11.2023 
год.? 

Желая да получа както устен така и писмен отговор на предстоящото наше заседание. 
 
 
Първан Дангов – Кмет: 



3 

 

Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми кметове и кметски наместници. 
Уважаеми общински съветници, дами и господа.  
Уважаеми съграждани. 
Относно отправеното питане бих искал да отговоря следното: 
Първи въпрос на уважаемия Слав Мантарков, какво се случва с депото на с. Джерман и 

започна ли изграждането на довеждащата инфраструктура. Дължа да кажа, че проекта за депото 
и клетка, която трябва да бъде реализирана на този терен стои на вниманието на финансиращия 
орган в лицето на ПУДООС. Но бях неприятно изненадан на среща при Зам. министър Колева в 
София, която директно заяви, че предишното общинско ръководство е движило така проекта, 
така са завишавали количествените сметки там, че няма как държавата да финансира проект 
представен по този начин. Накратко обобщавам. Държавата знае много добре колко струва една 
клетка за депониране на твърди битови отпадъци или поне това което влиза след сепарираното 
им и предварителното третиране. Няма как уважаеми дами и господа общ. съветници държавата 
да финансира в размер нещо, като знае, че ще бъдат откраднати парите. И забавянето на този 
проект за одобрение, между впрочем, това е последния проект който държавата ще финансира, 
се дължи на това. Липсата на доверие в държавното ръководство в лицето на Министерството 
на околната среда и водите и специално ПУДООС, към предишното ръководство. По тази 
среща е воден протокол, тя у официална и ако желае ОбС мога да предоставя и писмени записи 
какво ми е казано. Тук отговорих и какви са вашите планове и т.н. 

Относно довеждащата инфраструктура. Уважаеми дами и господа общ. съветници, аз 
подписах или поне сегашното ръководство подписахме договора за изпълнение на въпросната 
довеждаща инфраструктура и питам предишните управляващи, които са представени в ОбС. 
Защо не беше проведена процедурата по-рано? Причина ли е да бъде изнудван строителя за 
комисионни. Питам. Не знам. Мога да питам още нещо. Бил ли е строителя заблуждаван да дава 
завишени стойности на КСС? Посъветван ли е строителя да връща пари авансово за изборите от 
кампанията? Питам. Не знам. Ако има представители на загубилата политическа партия може 
да отговори. Договора ни е валиден. Със строителя са проведени срещи но в различен порядък 
не по единично, без условие да бъдат искани комисионни, защото това не е принципа на 
сегашния управленски екип и строителя ще свърши работата. И ако бяхте толкова добри 
управленци тия от загубилите, защото това сега не се случва, а се случва буквално на 20-тия ден 
от влизането ми в мандата. Очевидно строители има повече доверие на сегашния кметски екип 
и начина по който той подхожда в работата отколкото на предишния, а строителя е един и същ. 
За въпросната довеждаща инфраструктура строителя е един и същ, избора който е направен от 
предишния екип, но сега си говорим по различен начин. Не се изнудваме да пишем в кметския 
кабинет № 1 както някой цитира, той не е тук в залата, човека с прякора на земноводно в 
кабинет № 1 да се пишат на листчета 30%, 50%. това се е случвало уважаеми Гуги. Случвало се 
е това Гуги. Потретвам. Случвало се е това 30% за мене пък който ще да ви говори. Това са 
условията и е писано в кабинет № 1 от стол № 1. Строителят сега има доверие защото ние не 
пишем на листчета проценти, уважаеми Гуги. 

Кои проекти общината подаде към МРРБ? Два проекта. Те са публично известни. 
Довършване водопровода в Джерман и ремонт и реконструкция на стадион „Бончук“. Те са 
публично обявени, има ги на сайтовете на Министерство на финансите, ние сме обявили. Това, 
че от загубилите днес ми задават този въпрос очевидно показва ниско ниво на информираност. 
Ако искате вие загубилите, уважаеми Гуги по някакъв начин задайте по-умни въпроси, ниска 
топка сте. Все пак сте загубили. 

Къде се карат отпадъците? Отпадъците се карат там където държавата казва, а не където 
на мен ми скимне. Аз изпълнявам Закона за управление на отпадъците и не ги запръстявам на 
старото депо на Злево, което вие си позволихте от загубилите, третомандатникът да депонира 
на място където не е разрешила държавата. И ако прочетете протоколите от предишната сесия, 
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аз казах, този проект беше пред провал заради това. Говоря за рекултивацията на депото на 
Злево. Имаше опасност от третомандатника и клетвопрестъпника предишния въобще общината 
да не получи верифициране или одобрение на този проект. И това се случи на 8, 9 ноември, 
когато ние бяхме тука в залата течеше проверка. И само защото си бяха позволили добрите 
управленци от трите мандата нещо нерегламентирано извън правилата да слагат битовия 
отпадък там, управляващия орган констатираше ли това нещо щеше да каже „Абе вие много сте 
интересни в Дупница бе. Ние ви даваме едни пари, вие не спазвате правилата, ама понеже сте 
много хубави няма как да разпишем.“ Това беше един от капаните. Припомням за ниско 
паметливите. В момента отпадъците се карат на депото в Костинброд, а защо не са карани до 
сега очевидно трябва да отговоря някой друг. Но за това има органи, които да разследват и в 
момента преписките се намират в прокуратурата, и не съм аз човека, който трябва да дава 
оценки. В крайна сметка в държавата всеки да си знае по веригата както трябва  и да работи 
това за което трябва. А за това, че на някой ме дрънчат петолъчки и сърп и чук в главата, 
очевидно не съм аз този, уважаеми Гуги. 

Спрян ли е проекта в Бистрица? На този въпрос не мога да отговоря. Не знам за кой 
проект става въпрос. Г-н Мантарков, дали е проекта за ски пистите, дали не  е тоя проект за ски 
пистите дето някой обещаваше ски писти на Фенерка, пък едни лифтове обещаваше. За този 
проект ли говорите? За тоя ли? Е защо? Вие представлявате партията която с този проект се 
гордееше. Ако не сте информиран за това, очевидно вие сте в ролята на изтривалка, която 
ползват тия от предишния екип. Съветвам ви публично, не стойте в тази компания. Не ви прави 
добра услуга в чисто човешки план, в политически вие ще го оцените. Но ви подвеждат, 
използват ви. Или говорите за проекта за електробуси. За това ли говорите? Един обещаваше 
електробуси, помните ли. Електробуси от тука пък от Китай пък да минават през Джерман, през 
Самораново. За този проект ли говорите? Ама защо не сте го написали? На ненаписани въпроси 
няма какво да кажа. Или говорите за проекта може би за спортна тренировъчна зала. За тоя 
проект ли говорите? Един човек, който се занимаваше с транспорт Дупница-София, нисък 
бизнесмен с голямо его. За този човек ли говорите? Аз задавам въпроси. Спортна тренировъчна 
зала тука гласувахме. Нали така? Национален волейболен, какво беше там. А значи има 
паметливи. Дано си спомнят и от загубилите уважаеми Гуги. Ако говорите за това съм готов да 
кажа, че това беше пълна лъжа и очевидно на тези въпроси няма какво да се говори. 

До къде стигна проекта за Младежкия дом? За Младежкия дом мога да кажа следното. 
След като 2 години в календарен план, тук е г-жа Желязкова, която е ръководител на 
проекта….. Нали така г-жо Желязкова, не бъркам вие сте, и името не ви бъркам. След като 2 
години някой от предишните управляващи дали било Кмет, Зам. кмет, които включват и 
гостенката и представителя на най-голямата зеленчукова борса в Югозападна България са 
тупкали топката екипа с който аз управлявам в момента, искам публично да благодаря на Зам. 
кмета Бойко Христов, който направи и невъзможното този проект да се случи. Така ли е г-жо 
Желязкова, кажете. Да благодарим публично на Зам. кмета Бойко Христов. Строителя е 
известен от един съседен областен град и се казва Галчев. Това го има публично. В момента за 
месец и половина е направено точно толкова колкото не е направено за 2 години. Така ли е г-жо 
Желязкова? Ама кажете го високо да се чуе. Благодаря. Проекта е пред успешен завършек 
въпреки, че ние в началото имахме големи резерви дали изобщо ще се случи. И вида в който 
изглежда в момента няма нищо общо с това което беше преди 2 години. Разплатили сме и са 
получили фактури за фасадата, която е боядисана смея да кажа нерегламентирано, да не 
използвам някаква лоша дума, и тя е в допълнителните непредвидени разходи. Така ли е г-жо 
Желязкова? И този проект е работен от предишния екип. Какво се получава? Там където са най-
големите батаци ние в момента гледаме да ги спасим. Там където гледаме да ги спасим 
загубилите ни атакуват. Питам защо? Кому е нужно това? Имайте поне малко достойнство да 
си признаем, че спасяваме в момента проект от който утре ако бъде провален ще страдаме 
всички. Строителят е казал зад кадър много неща, които ще ги спестя на този етап, защото той 
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работи в този режим със Зам. кмета Бойко Христов активно. И наистина ако не беше Зам. кмета 
Бойко Христов, това щеше да бъде провален проект, уважаеми Гуги. 

На 29-ти ще бъде дадена пресконференция и ще благодарим за всичко, което извърши 
строителя избран от предишния кметски екип, забележете. Искам да благодаря на Електрохолд 
в лицето на сегашния управител Борислав Стойов, който помогна за да бъдат проведени 
законово нещата там и този проект наистина да се случи. Спасихме го този проект с една дума и 
то благодарение на динамиката и подхода съвсем честен към изпълнител, който не сме избрали 
ние. Изпълнител който обаче, интересно ще бъде това което ще кажа, е финансирал поне 2 
кампании на загубилите. Говоря за 2019 и 2023 г. Оказва се, че хората ние сме гъвкави. Както го 
накараш един човек да работи така може да бъде. Т.е. тия които………. Айде ще спра до тук. 
Има други органи които да се произнасят, нека да не съм аз моралния съдник за всичко. 

Проекта за реконструкция на стадион „Бончук“. Докладвах, че това е проект който стои 
за финансиране в Министерство на финансите, но не по реда по който беше подаден преди. 
Надявам се това да бъде един от двата одобрени проекта освен Джерман за водопровода и този. 

По какъв критерий се уволняват доказани млади специалисти от Общинска 
администрация. Ако говорите г-н Мантарков с имена съм готов за всяко едно име да кажа. 
Критерия в никакъв случай не е политически, това е най-малкото. Тук присъстват колеги от 
администрацията знаят какво говоря публично. Ако критерия е бил кой до къде е стигнал в 
нерегламентираните практики по отношение на злоупотреба с публични средства, може би този 
критерий важи. Ако критерия е бил динамика на работата, изисквания, поставени задачи и този 
критерий важи. Но знаете ли какво заварих. Тези хора експертите, които така или иначе 
присъстват в администрацията никога не са били питани за мнение експертно. Всичко се е 
решавало в кабинет № 1 с писане на проценти на бял лист от страх да кажеш гласно и е 
разпореждано на Гуги толкова, на тоя с автобусите за София толкова, на гостенката толкова, 
въобще голям подход в работата. И за това хората с които работя в администрацията се 
стресираха, че им искаме експертно мнение. Те казаха никога не е било работено така да влизат 
по 3, 4-ма и да си говориме свободно без да се страхуваме, моя телефон стои на масата техните 
също. От какво да се страхувам, да ме записват ли. Еми ако ме записват очевидно ще чуят нещо 
умно. Поне аз така предполагам, уважаеми Гуги.   

В заявлението се посочва за общите задължения. Аз ги цитирах преди, но от уважение 
към г-н Мантарков ще ги повторя и сега. Водете си записки от загубилите. Поне четете 
протоколите от сесиите. Общите задължения към доставчици към 09.11 са 4 204 000 лв., от 
които за капиталови разходи 1 067 000 от които 968 000 е осигурено финансиране за обекти, и 
се цитира „7-ма Рилска дивизия“, ул. „Венелин“ и т.н. Отчисленията по чл. 64, тука е много 
интересен тоя параграф. Само за тази година са 1 276 000, които се дължат РИОСВ плюс 
неразплатените осигуровки и данъци, това си го говорихме на сесията.  Поне вие като давате 
пресконференция моя съвет е към загубилите поне прегледайте протоколите на заседанията на 
ОбС. Да не говориме да губим времето г-н Председател за едно и също нещо по два пъти. Но от 
уважение към г-н Мантарков ще ги прочета. Неразплатени осигуровки и данъци за ОА в размер 
на 247 000 за м. септември и м. октомври и 1 077 000 проформа фактура за реконструкция на 
водопроводната мрежа в с. Бистрица. За това ли питате, за тоя проект ли? Изпълнен от една 
небезизвестна фирма, казваше се „Нивел строй“. За това ли питате? Тоя въпрос не към мен. 
Може би към Тоци или там компанията дето въобще във въздуха тука в Дупница витаят 
интересни имена. За това ли питате г-н Мантарков? Ако питате за това, тука е документите ги 
има. Ако питате за това………… Ако обичате г-н Председател….. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Без реплики от залата. 
 
Първан Дангов – Кмет: 
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Общите задължения към 09.11, това е деня на встъпване в длъжност са 6 805 024 лв. Не 
виждам да записвате. Поне си водете записки другия път да сте точни. Това не към нас… 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Без реплики от залата, ако обичате. 
 
Първан Дангов – Кмет: 
Направения анализ по години какво показва за въпросните просрочени задължения. Към 

31.12.2020 год. – 1 348 000, към 31.12.2022 год. – 2 418 000 и забележете към 30.10.2023 год. – 
2 914 000. Просрочени задължения са всички които са над 30 дни. Как така трите години от 
мандата 2019 – 2023 просрочените задължения се движат в порядъка на около 2 000 000, а 
последната година от мандата близо 3. Говорим за просрочени, които влизат в тези общи 
задължения от 6 805 000. Просрочени означава, че всеки един който поиска може да запорира 
още утре сметките на общината, защото са му просрочени повече от 30 дни. И за да бъда 
конкретен ще кажа. От щаба на загубилите нека да бъдат така добри да платят фактурата за 
всички предизборни материали на една софийска фирма, която ги е печатала. А фирмата е на 
един приятел мой, бивш. За съжаление той почина и се казва Мони. Неговата съпруга беше 
вчера при мен. Говорим за всички предизборни материали на загубилите са минали през 
бюджета на общината. Какво излиза? Дангов е най-лошия, но сега трябва да плати 
предизборните материали на кого, на ГЕРБ. Е защо? Чувате ли го уважаеми дами и господа 
общински съветници до къде стига интереса на някои. Понякога когато питаш нещо трябва да 
знаеш какво питаш, защото има документи. Да това ще бъде платено защото има фактури. Няма 
да питам назад какво се е случвало, но с това ще се занимават други органи призвани да 
раздават правосъдие, уважаеми Гуги. 

Този човек не го виждам в залага, не знам кой се разпознава. Ако искате г-н Мантарков 
понеже документа е с цифри, искате писмено ще ви го представя официално с подпис. 
Разгледайте го вие, когато дават пресконференция от щаба на загубилите поне им го покажете 
какво да питат. Приемате ли такъв подход? Благодаря ви, за да спестим време на ОбС. 

За другото по питането за наличностите по сметки. Това ще бъде описано в документа 
накрая. Дано не съм ви отегчил. Пожелавам успешна работа на ОбС. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Желаете ли да вземете отношение по отговора г-н Мантарков? Добре. 
В деловодството постъпи заявление от ПП „Глас народен“ с което ни уведомяват, че 

сформират група общ. съветници в състав Георги Градевски, Анна Минкова и Гичка 
Михайлова, като Председател на групата ще бъде общ. съветник Георги Градевски. 

Преминаваме към разглеждане на дневния ред на днешното заседание. 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД 

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 4 

1 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на Правилник за организацията и дейността на Общински съвет – Дупница, 
неговите комисии и взаимодействието им с общинската администрация 

2 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Определяне поименния състав на ПК на ОбС 

3 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Учредяване 
право на строеж за изграждане на постройка на допълващото застрояване – гараж, в 
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поземлен имот с идентификатор 68789.607.86 по КККР на гр. Дупница, със застроена 
площ 20,00 кв.м. долепена до двойка съществуващи гаражи и до съществуваща плътна 
ограда разположена по границата между УПИ VI-86, кв.61 и УПИ VII-85, кв.61 
/поземлени имоти с идентификатор 68789.607.86 и идентификатор 68789.607.85 по КК на 
гр. Дупница, съгласно Виза за проектиране изх.№224/21.12.2022г., изд. от гл.архитект на 
Община Дупница 

4 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор № 
65245.7.882 образуван от Поземлен имот с идентификатор № 65245.7.250 по картата на 
възстановената собственост на село Самораново 

5 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор 
65245.4.678 образуван от Поземлен имот с идентификатор 65245.4.49 по кадастралната 
карта на село Самораново 

7 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
одитор- дипломиран експерт-счетоводител на „Многопрофилна болница за активно 
лечение – Св. Ив. Рилски“ ЕООД, гр. Дупница 

8 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
общински  съветници за членове на комисия по чл. 29е, ал.1 от Наредбата за реда и 
условията за управление и разпореждане с общински жилища на територията та община 
Дупница 

9 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Покана за 
партньорство по Операция „ПОВИШАВАНЕ НА КАПАЦИТЕТА НА СЛУЖИТЕЛИТЕ 
НА АГЕНЦИЯТА ЗА СОЦИАЛНО ПОДПОМАГАНЕ ВЪВ ВРЪЗКА С 
МОДЕРНИЗИРАНЕ НА СИСТЕМИТЕ ЗА СОЦИАЛНА ЗАКРИЛА“ за надграждане на 
дейностите по управление и предоставяне на „приемна грижа“ на областно и национално 
ниво по Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021 – 2027 

10 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04220.7.19 по кадастралната карта на  с.Бистрица, местност „Ташлъко“, общ.Дупница 

11 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04220.12.87 по кадастралната карта на  с.Бистрица, местност „Садичица“, общ.Дупница 

12 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04354.7.109 по кадастралната карта на  с.Блатино, местност „Сурлан“, общ.Дупница. 
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13 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04220.12.58 по кадастралната карта на  с.Бистрица, местност  „Фандаклъка“, 
общ.Дупница 

14 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04354.7.220 по кадастралната карта на  с.Блатино, местност „Под къщите“, общ.Дупница 

15 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
68789.24.60 по кадастралната карта на  гр.Дупница, местност „Фандаклъка“, 
общ.Дупница 

16 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
68789.158.1 по кадастралната карта на  гр.Дупница, местност „Марсилия“, общ.Дупница 

17 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04220.12.57 по кадастралната карта на  с.Бистрица, местност „Садичица“, общ.Дупница 

18 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
39339.135.125 по кадастралната карта на  с.Крайници, местност „Стоилкова воденица“, 
общ.Дупница 

19 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
65245.4.683 по кадастралната карта на  с.Самораново, местност „Прогоно“, общ.Дупница 

20 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Продажба на 
идеални части от недвижим имот - частна общинска собственост на собственика на 
законно построената в имота сграда-344.75/436 ид.ч.кв.м. от  поземлен имот с 
идентификатор 68789.601.325 по кадастралната карта на гр.Дупница 

21 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Продажба на 
идеални части от недвижим имот - частна общинска собственост на собственика на 
законно построената в имота сграда- 91.25/436 ид.ч.кв.м. от поземлен имот с 
идентификатор 68789.601.325 по кадастралната карта на гр.Дупница.  

22 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Придобиване 
право на собственост чрез покупко-продажба на ПИ с идентификатор 02350.10.604 с 
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адрес на имота: с. Баланово 

23 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор 
80491.73.250 образуван от поземлен имот  идентификатор 800491.73.97 по картата на 
възстановената собственост на село Червен брег 

24 
Докладна записка от Първан Дангов - кмет на община Дупница, относно Фактическо 
присъединяване на " Водоснабдяване и канализация - Дупница" ЕООД, гр. Дупница 
към"Кюстендилска вода"ЕООД с ЕИК200167154 гр. Кюстендил 

25 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов - председател на ОбС, относно Избор на 
общински съветници за членове на комисия по чл.5, ал.1 от Наредбата за условията и 
реда за отпускане на стипендии и финансово стимулиране на деца и младежи с изявени 
дарби от Община Дупница. 

 

Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
В деловодството на ОбС постъпи предложение за допълнение на дневния ред на ОбС 

Дупница от кмета на общината Първан Дангов, както следва: 
Да бъде добавена т. 24 - Докладна записка от Първан Дангов - кмет на община Дупница, 

относно Фактическо присъединяване на " Водоснабдяване и канализация - Дупница" ЕООД, гр. 
Дупница към "Кюстендилска вода"ЕООД гр. Кюстендил. 

Ако желаете да започнем има още едно предложение от мен за допълване на дневния 
ред, но ако има желаещи за изказване, моля заповядайте по това предложение за допълване на 
дневния ред с тази точка. 

 

Точка 0 (Нулева) 

000/15.12.2023 г.  
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 4  

Изказвания: 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Аз се извинявам, че в извънредните докладни присъства тази. Дължа най-малко от 

уважение към всички общ. съветници, към кметовете и кметските наместници и цялото 
население на общината да кажа следното. Ако ние днес не вземем едно такова решение, което е 
непопулярно, спомнете си първото мое изказване тук от този микрофон долу в залата. Помните 
ли, че на този състав на ОбС предстои да взима непопулярни решения. Това е едно от тези, 
което ще касае увеличаване цената на водата и ще трябва ние да бъдем на висотата на 
отговорността като общ. съветници и изпълнителна власт да кажем защо това се налага. Но аз 
предпочитам този разговор да не влиза днес в дневния ред кой е виновен до тука. Дайте да 
видим от тук нататък. На предварителната среща мисля, че бях разбран за моето мнение. Така 
или иначе има Закон, който трябва да спазваме и ако има нещо за което държа да се говори в 
момента правя и невъзможното работниците във В и К да вземат своите заплати, така както 
обещах. Снощи съм получил над 10 обаждания от работещи във В и К, които казват „Г-н кмете, 



10 

 

нямаме пари с които да посрещнем празниците. Говоря не популистично, това е от чисто 
човешка гледна точка разберете ме. Имаме семейства и всеки се радва на Коледа и на Нова 
година, ние не сме получавали заплати от август месец. В момента се работи по това и това 
което съм обещал ще бъде изпълнено. Но от тук нататък това което е предложено се надявам да 
го коментираме заедно и дай Боже след новата година да се случват повече добри неща. Знам, 
че е тежка темата готов съм да отговарям и извинете ме още веднъж за това, че влиза като 
извънредна точка в дневния ред. 

Благодаря. 
 
Йордан Крумов Йорданов /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Г-н Кмет. 
Докладната, ние сме против внасянето на тази докладна, против разглеждането и поради 

причината от сериозността на самата докладна, която е сигурно докладна на десетилетието да 
ни се внася 16 часа преди сесията и сега да я подлагаме на гласуване, като има толкова много 
дебати, които сме ги изговорили. Така, че ние сме против внасянето и разглеждането и 
предлагаме тази докладна да бъде разгледана като единствена на извънредна сесия, когато 
прецените за добре. От особена важност е, ние имаме политическо решение, нашето 
политическо решение е ясно, но ние имаме условия, които искаме да декларираме и искаме 
доказателства от „Кюстендилска вода“ как ще отговорят на нашите искания. 

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми колеги. 
Дами и господа. 
Разглеждайки докладната, която постъпи наистина вчера в 16.00 часа от решението което 

се предлага е видно, че това решение в общи линии няма никаква нито правна нито 
икономическа стойност. Очевидно е, че решението е политическо, това е един политически акт 
с който ОбС Дупница ще заяви, че променя курса си, че е склонен да отиде към консолидиране 
с „Кюстендилска вода“. Въпросът е защо сега, кое налага да влезе докладната като извънредна? 
Това е нашият съвсем добронамерено, нашия въпрос. Случило ли се е нещо което да налага 
това нещо да се случи сега, днес. Още със сформирането на този ОбС ние заявихме, вие 
заявихте, че ще има непопулярни решения, а аз заявих ясно конкретно проблема в водния 
сектор. Но тъй като, когато се явихме на избори всеки от нас даде различни позиции, 
политическите партии работим с политически позиции. Нашата позиция на нашата партия, на 
вашата партия, на тяхната партия и именно за това организирах работна среща в която ОбС да 
се опита да уеднакви до колкото това е възможно позиция и ако може да излезе с единна 
позиция. Проведохме първа среща, а онзи ден проведохме и втора среща на която присъствахте 
и вие. На тези срещи в интерес на истината ние мога да кажа, че вървим към една уеднаквена 
позиция. В този контекст аз пак питам има ли нещо което се е случило от онзи ден до днес, 
което да налага това внасяне на тази докладна, а ако няма такова нещо съвсем чрезвичайно, ние 
считаме, че това решение ще отслаби преговорите които водите или които ще водите по 
отношение на интереса на Дупница и за това предлагаме също докладната да не влиза в дневния 
ред. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Ами ако внимателно г-н Председател сте прочели докладната, а там пише в мотивите 

преди проекта за решение проведени са предварителни разговори и проучване в насока 
стопанисването, поддържането…. И продължава този абзац. Вчера във входящата поща влезе 
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писмо от Областния управител за организиране на 8 януари, напомням за среща работна на 
която ние от Дупница да представим нашите бъдещи намерения по отношение на цялостната 
инвестиционна програма, за какво става дума, за какво се борим, въобще какво искаме от 
държавата. Повтарям на осми. И аз бях принуден това буквално да го подпиша за да бъде 
дебатирано на ОбС по този начин, иначе всичко казано до тук очевидно поне никой не си 
записва от загубилите ще кажат абе я другия път дай повтори го пак същото. Нека да бъде 
официализирано с докладна и когато на срещата декларирах пред общ. съветници, че ще бъде 
внесена инвестиционна програма за район Дупница между 20 и 30 000 000 с проекти с 
разрешително за строеж, това не е лъжа, това не са добри намерения. В момента се работи за 
това и ще бъде по-силна нашата позиция г-н Председател, когато отидем и кажем „Ето ние 
имаме волята, но не политическата. Ние имаме експертната, отговорната, гражданската.“ Да г-н 
Председател, моята политическа воля в кампанията беше както вашата. Аз много добре помня, 
че съм казвал 3,65 цена на водата няма кой да плаща, но сега експертната ми е друга. Да когато 
нещата са отвътре е друга. И питам великите експерти с трите мандата, онзи с трите мандата 
който за радост е бивш, от какво се води, от политическа или от експертна позиция и защо до 
сега това не се е случило. Ние всички сме представители на политически партии. Ако 
политическата позиция доминира над експертната какъв управленец си тогава, уважаеми Гуги. 
Какъв управленец си когато политиката тебе те води и реализираш чрез управлението бизнес 
интересите.  

За това искам да подходите отговорно. Разберете, че не сме солта на земята и света не се 
върти около В и К Дупница. Аз не искам да се срамувам както се срамувах на срещата със Зам. 
министъра на околната среда и да кажат „Абе там вие Дупница не може да се разберете по 
между си, какви пари искате от държавата. Въобще какво искате, знаете ли?“ Искам да бъда 
защитен с решение на ОбС. Да имаме своята политическа и гражданска позиция и всеки да бъде 
еднакво отговорен пред своите съграждани които са го избирали. Очевидно вие ако искате мен 
уважаеми Гуги, да ме натопите, че червения кмет на Дупница е вдигнал цената на водата от 1 
януари 3,65, защо не го кажете бе. Що не го кажете? Или предполагате, че във В и К сектора ще 
се случват само хубави неща, за това ли не го искате да го гласувате. Против какво сте вие? 
Против инвестициите в града ли? Станете го кажете. Или понеже вече не сте в управлението за 
това нямате лостовете да изнудвате с процентите с химикалката. За това ли сте днес така? Ако 
сте за това кажете си. Знаете ли какво са казвали на предишното управление на високо ниво? 
Петдесет процентниците, тия които работят с 50% комисионни и за това никой не е искал да 
работи тука, никой от големите фирми. Това са думи които мога да ги подкрепя с доказателства 
и съзнавам какво говоря. 

За това моята молба е, подходете отговорно независимо то това какво ще се случи. Г-н 
Йорданов, приемате ли да има сесия на 28 след Коледа? Аз приемам, ако искате. Само, че на 28 
ни предстои уважаеми дами и господа да направим така, че да спасим проекта за депото 
компостираща, сепарираща. Там има едни церемонии които са задължителни и това е 
Европейска програма и няма никой да ни чака. Аз трябва да съм задължително там. Това са 
публични средства, които трябва да се отчетата как са разходвани. Но там ще бъдат поканил 
съм представители на Прокуратура, на ДАНС, да дойдат на откриването да видят какво са 
направили петдесетпроцентниците и клетвопрестъпниците до 9 ноември какво са направили и 
от 9 ноември до сега какво е направено от този кметски екип, да сравним, да направим 
разликата. Повярвайте фактите са интересни. Това предстои. 

  
Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
Колеги. 
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Ние ще подкрепим включването в дневния ред на тази докладна само поради една проста 
причина неотложността да се вземат спешни мерки във водния сектор на Община Дупница. 
Няколко пъти до сега сме казвали и може би това последната докладна която ще подкрепим, 
която е внесена непосредствено преди сесия. Единствено заради проблемите в сектора ще се 
съгласим да бъде включена в дневния ред за да дебатираме по нея. Мисля, че това е последната 
която ще подкрепим, която не е внесена навреме, а е в последния момент. 

Благодаря. 
  
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми колеги. 
Уважаеми съграждани. 
Изключително важна докладна, която се внася не в 6 без 10, а в 6 и 10. Това което каза г-

н Йорданов, ако сте слушали внимателно и прочетете протокола г-н Дангов, визирахме, че сме 
против внасянето на тази докладна. Във вторник на работната среща която проведохме отново 
по темата, но може би вие пропуснахте същността и показахте неуважението към ОбС идвайки 
в 17.50 при заявена среща 17.00 часа, стояхте 10 минути и треснахте вратата тъй като не бяхте 
съгласен с изказаните мнения в залата. Не ни изнудвайте с неверни твърдения. Какво имам 
предвид? Първо на тази среща заявихте, че ако не влезем в „Кюстендилска вода“ ще трябва да 
връщаме сумите които са усвоени в сектора водна инфраструктура по времето на предишните 
мандати със съдействието на Министър-Председателя г-н Бойко Борисов. Това е абсолютна 
манипулация на общественото мнение.  

Второто. Както и г-н Костадинов и вие споменахте цялата кампания ваша премина в 
неверни твърдения, че никога няма да позволите водата за дупничани да стане 3,65, че няма да 
се дадем на кюстендилци. Сега в момента вие вкарвате докладна в последния момент, а и също 
е невярно твърдението, че едва ли не на Общото събрание на 8 януари трябва да отидете с 
решение на ОбС. Нека поне по тази докладна да покажем политическа воля и да докажем на 
гражданите, че гласувайки за вас и на нас спечелилите изборите, защото ние имаме 5 общ. 
съветници и не знам някоя друга партия да има повече. Така, че към вас загубилите тъй като вие 
бяхте от БСП и не сте спечелили изборите в ОбС правя следното работещо предложение. Зора 
на „Кюстендилска вода“ да влезем максимално бързо е да могат счетоводно да започнат 
годината на чисто. Ние няма да осигуряваме на едни бюрократи, на една администрация по-
лесен начин за работа. Има механизми. Тука веднага тъй като се обръщате към председателя, аз 
не виждам и г-н Нешев, ако е случайно тука, да изложи неговата визия, да изложи неговите 
виждания, състояние, да чуем какви са задълженията на „Кюстендилска вода“. Много е лесно 
със страхове да накарате тука общ. съветници. Няма нищо политическо нищо популистко ако 
до януари месец след като поканим и хора от В и К Холдинга, като поканим хора от 
Управителния съвет на „Кюстендилска вода“, ясно и категорично разпишем пътната карта при 
какви условия, какво ще се случи с ВиК Дупница, ние ясно и категорично сме заявявали и в 
предизборната кампания заявяваме го и сега. Да ние подкрепяме такова влизане в 
„Кюстендилска вода“, както и вие споменахте след като сте чули експертите, защото ние винаги 
сме ги чували, това е най-работещото. Но другия проблем е нека успеем да договорим, да 
спорим с тях. Какво имам предвид? Водата на територията на една област с писмо от оператора 
В и К, както е „Кюстендилска вода“ до министъра и до ВиК Холдинга, може да бъде променяна 
за определена територия. Не влизат няколко общини, влиза само Дупница в „Кюстендилска 
вода“. Предполагам, че ще ме контрирате и ще кажете „Ама на територията трябва да е една 
цена“. Не. И в момента цената на Кочериново, цената на Кюстендил е различна поради 
различни причини. Това е липсата, липсата………… 

/обаждане от зала/ 
Ама г-н Костадинов, това ако не е по темата кое е по темата. Обяснявам защо сме против 

да влезе. 
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Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Без дебати. Много ви се моля. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
И точно заради това както и г-н председателя  се изрази няма нужда от това бързане. Не 

купуваме чорапи или дънки, това е къща за цял живот. Това е решение което ще касае 
дупничани. Ако социалния статус на дупничани не е от значение за вас с цена 3,65 кажете го 
вие от трибувана. Искахте да чуете от нас какво мислим. Да след дебати, след заявяване ясно и 
категорично от г-н Нешев или от представители на ВиК холдинга……… Г-н Павлов, така може 
да си говорите у вашата бащиния. Не към мен така. 

Така, че моля ви колеги общ. съветници не влизайте в манипулациите на г-н Дангов. 
Нека да отложим за януари или февруари. 

Благодаря. 
  
Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря ви г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Колеги общински съветници. 
ГЕРБ нямате право да коментирате ВиК. Не ви ли е срам. Хората там не са взимали 

заплати от август, септември и октомври, което е по времето на управлението на кого. 
Предстоят коледни празници. Сам казахте…….. Няма какво да ме слушате, ще се придържам 
към докладната и това дали да влезе в дневния ред. После ще дебатираме. Прав е г-н кмета, че 
не трябва да се отклоняваме от темата. Докладната категорично трябва да влезе в дневния ред 
именно защото е важна г-н Йорданов, и не трябва да се отлага. Ние наистина правим няколко 
срещи, но те са неофициални тези срещи, много добре знаете. Сега е момента всичко онова 
което го говорим на тези неофициални срещи да се официализира и да дадем инструмент в 
ръцете на изпълнителната власт в лицето на г-н кмета да защитава това което сметне за 
правилно ОбС. За това категорично нашата група ще подкрепи внасянето на докладната и влезе 
ли в дневния ред, а аз съм сигурен, че тя ще влезе ще дебатираме и по същество. 

Благодаря. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Станислав 

Христов Павлов 
Уважаеми колеги. 
Г-н Павлов, с цялото ми уважение към вас като политик с няколко мандата в ОбС мисля, 

че знаете, че ВиК Дупница принципал на него е ОбС и председателя. Вие преди малко казахте 
по вашето управление. Имате предвид с кой председател, с кои съветници. Вие също сте били в 
миналия ОбС. Явно не слушате това което казвам. Не сме против докладната, не сме против 
самата същност. Вие бяхте на работните срещи и чухте, че няма единна позиция и становище 
колко да бъдат инвестициите, какъв да бъде. Бизнес плана позволява на „Кюстендилска вода“, 
чуйте ме ясно и ви го казвам не поучително като ментор, а като човек който е в темата с доста 
голяма информация. Бизнес плана на „Кюстендилска вода“ позволява цената на Дупница да 
стане 3,65 лв. в края на периода, който е 2028 год. Социална партия сте, недейте натоварва 
гражданите на Дупница с тази непосилна цена веднага и на момента. Кое е извън темата? 
Говориме за вода, не говориме за алкохол. Не виждам кое е извън темата. И аз обяснявам защо. 
А вие г-н Илиев, присъствайте на работните срещи за да се информирате. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
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Моля ви пазете доброто възпитание. 
 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Моля ви без политиканстване по темата защото тя е много важна. Първо, в момента 

обсъждаме дневния ред, включването на докладната не я обсъждаме по същество. Нещата 
които имаме да си кажем ако я допуснем до разглеждане после по същество. Аз не мога да 
разбера както каза председателя докладната няма правно значение и вероятно за това не е 
входирана от председателя, а от кмета на общината, независимо, че ОбС е принципал. На второ 
място, тук е само предварително съгласие, даване на съгласие за изработване на Споразумение 
и внасяне отново в едномесечен срок за одобрение. Тогава ще бъде същинския дебат по темата. 
Така, че недейте да преекспонирате с този въпрос сега по време на пиремане на дневен ред. 

Благодаря ви.  
 
Георги Василев Георгиев /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Колеги общински съветници. 
Кметове на кметства. 
Гости. 
Дами и господа.  
Журналисти. 
Колеги. 
Смятайки себе си за позитивен човек, първо ви поздравявам г-н Дангов за това, че 

правите неимоверното за да получат заплати служителите на ВиК. Само условията при които 
работят, а дори и да не работят имали са ръководители които са били длъжни да ги накарат, 
всеки трябва да получи, Коледа е смея да кажа едни от най-светлите християнски празници. 

Сега към вас г-н Председател. Не ни остана на миналата сесия бяхме с БСП, днес сме с 
ГЕРБ, остана ни само да минем през „Глас Народен“ и „Лидер“ и свобода, ще си бъдем КОД. 
Няма повече групи, няма да ни числят към никого. Мислех си, че след края на местните избори 
се е свършило. До обяд бяхме с Чимев, след обяд с Дангов. Инерция се казва. Жалкото е, че 
никой не ни иска. Виждате ли на тази сесия сме с тези после с онези и т.н. 

За внасянето на докладната. Г-н Дангов,аз последното ме притеснява дали е внесена в 6 
без 5 без 10 или 7 и 20. Бил съм на 5 работни срещи с всички видове народни представители. С 
цялото ми уважение към колегите без да искам да ги обиждам, които са първи мандат. Не 
съжалявайте нищо не сте чули. Тука първите когато идваха беше телефоните вънка ние сме от 
ВиК, след това ние сме народните представители от всички партии. Само, че народните 
представители в нашата област се делят на кюстендилци и други. По повод Областния 
управител, като по-малък г-н кмете ми позволете да ви кажа. Недейте слуша Областния 
управител. Тази докладна дали има смисъл да влезе, предварителна ли е, дървено желязо ли е и 
каквото и да било, трябва само една нещо. Първо е развенчан мита, че ние сме влезли в 
„Кюстендилска вода“. Ако сме влезли сега какво гласуваме. Този мит падна. Второто което е, 
ние 29 с г-н Дангов всичките взети заедно какво казваме на нашите дупничани, на хората които 
са гласували за нас всичките. Ние ще се бориме за дупнишкото ВиК или ние ще бъдем част от 
„Кюстендилска вода“ скрити зад някаква фактология. Щяло да има. Щеше да има гласувайки 
влезте във ВиК Холдинга, защото ще има национално финансиране. Нали тука всички 29 
знаете, че Сапарева баня няма да влезе и няма да има Европейско финансиране. После щяло да 
има водопровод за Самораново, гласувайте изграждането на затвора. Сега пък щяло да има от 
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новия програмен период. Може би ще има вече Европейско финансиране. Понеже пък сме 
много послушни, много добри и т.н. За да не се обърка някой от вас, нали вие се объркахте, 
нормално е г-н Гущеров. Ще ви кажа от микрофона, да водата трябва да бъде 3,65. Толкова 
трябва да бъде, но трябва да се инкасира от ВиК Дупница и то само да генерира своите 
приходи. Нещото което ще ви кажа да знаете всички е, че за период от 4 години ние всички ще 
дадем 8 000 000 на „Кюстендилска вода“. Всички ежемесечно плащайки си сметките. Това не са 
думи на Георги Георгиев, това са думи на експертите. Всички вие които сте общ. съветници 
трябва да знаете, че цената на водата в момента е 30%. Не може община, която 12 год. не е 
променяла водата си. Няма да изпадам тука в подробности телефони, сметки и т.н. Надявам се, 
че всички ме разбирате, че е по темата г-н Павлов и не разводнявам, а ви казвам защо тази 
докладна трябва да бъде изтеглена от кмета. Тази докладна трябва да бъде изтеглена от кмета за 
да се знае, че ние всички работим за Дупница и от всичките си действия се ръководим от 
интереса на дупничани. 

По повод ВиК Холдинга. Това е една организация в една софийска кооперация на 
последния етаж, където при всички парламентарни избори се сменят служителите за да не 
бъдат подложени на наказателна отговорност. Та това е моето отношение към тази и каквато и 
да било вид докладна. 

Благодаря ви колеги. 
 
 

Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Гласуване на дневния ред 

Резултат от гласуването: 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Първан Ангелов Дангов - кмет: да се създаде т. 24 докладна записка 
№ 641 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 17, 'против' - 7 и 'въздържали се' - 3 приема 
предложението. 

 

Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Колеги, внесох предложение също за допълване на дневния ред с докладна записка от 

мен, относно Избор на общински съветници за членове на комисия по чл.5, ал.1 от Наредбата за 
условията и реда за отпускане на стипендии и финансово стимулиране на деца и младежи с 
изявени дарби от Община Дупница. 

Позволих си да искам включването на такава докладна защото бях уведомен, че срока за 
действие изтича в края на тази година. Не е най-важното нещо но все пак си мисля, че става 
въпрос за комисията която ще оценява за даровити деца, за това мисля, че е допустимо тя да 
бъде включена в дневния ред. 
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2. Предложение от Костадин Крумов Костадинов: да се създаде нова т. 25 докладна 
записка № 643 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
предложението. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Колеги, като вносител на докладната с № 6 в дневния ред с вх. № 605, относно Избиране 

на Общински съвет за сътрудничество по етническите и интеграционните въпроси към Община 
Дупница г-жа Зам. кмета Караганова има забележки относно състава на комисията. Тя счита, че 
може да бъде коригиран, да бъде допълнен. В последствие има така различни приоритети, 
които могат да бъдат добавени. За това като вносител изтеглям докладната от дневния ред. Това 
нещо не подлежи на гласуване, аз я изтеглям и просто ви уведомявам. Когато г-жа Караганова, 
която е предложена за Председател на този съвет направи съответните предложения ще я 
внесем отново. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Дами и господа общински съветници. 
Уважаеми кметове на населените места и кметски наместници. 
Аз също подкрепям предложението т. 1 от дневния ред да бъде докладната която касае 

ВиК. Не за друго, влезли сме в темата нека да го коментираме. Благодаря за подкрепата за това, 
че е в дневния ред. За да не се разкъсваме по дневния ред, още повече уважаемия Гуги каза, че е 
много важна. Разчитам и на тяхната подкрепа. 

/обаждане от залата/ 
Аз не знам защо вие се разпознавате, аз мисля, че го няма този човек не присъства в 

залата. Защо вие се обаждате. Аз не знам за кого визирате. Не присъства в залата уважаемия 
Гуги. 

Така, че моля ви т.1 от дневния ред да бъде тази докладна. 

3. Предложение от Първан Ангелов Дангов - кмет: точка 23 да стане т. 1 от дневния ред 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
 
 предложението. 
 
Окончателно гласуване на дневен ред: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 приема точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 1 
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ДНЕВЕН РЕД 

1 
Докладна записка от Първан Дангов - кмет на община Дупница, относно Фактическо 
присъединяване на " Водоснабдяване и канализация - Дупница" ЕООД, гр. Дупница 
към"Кюстендилска вода"ЕООД с ЕИК200167154 гр. Кюстендил 

2 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на Правилник за организацията и дейността на Общински съвет – Дупница, 
неговите комисии и взаимодействието им с общинската администрация 

3 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Определяне поименния състав на ПК на ОбС 

4 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Учредяване 
право на строеж за изграждане на постройка на допълващото застрояване – гараж, в 
поземлен имот с идентификатор 68789.607.86 по КККР на гр. Дупница, със застроена 
площ 20,00 кв.м. долепена до двойка съществуващи гаражи и до съществуваща плътна 
ограда разположена по границата между УПИ VI-86, кв.61 и УПИ VII-85, кв.61 
/поземлени имоти с идентификатор 68789.607.86 и идентификатор 68789.607.85 по КК на 
гр. Дупница, съгласно Виза за проектиране изх.№224/21.12.2022г., изд. от гл.архитект на 
Община Дупница 

5 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор № 
65245.7.882 образуван от Поземлен имот с идентификатор № 65245.7.250 по картата на 
възстановената собственост на село Самораново 

6 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор 
65245.4.678 образуван от Поземлен имот с идентификатор 65245.4.49 по кадастралната 
карта на село Самораново 

7 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
одитор- дипломиран експерт-счетоводител на „Многопрофилна болница за активно 
лечение – Св. Ив. Рилски“ ЕООД, гр. Дупница 

8 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
общински  съветници за членове на комисия по чл. 29е, ал.1 от Наредбата за реда и 
условията за управление и разпореждане с общински жилища на територията та община 
Дупница 

9 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Покана за 
партньорство по Операция „ПОВИШАВАНЕ НА КАПАЦИТЕТА НА СЛУЖИТЕЛИТЕ 
НА АГЕНЦИЯТА ЗА СОЦИАЛНО ПОДПОМАГАНЕ ВЪВ ВРЪЗКА С 
МОДЕРНИЗИРАНЕ НА СИСТЕМИТЕ ЗА СОЦИАЛНА ЗАКРИЛА“ за надграждане на 
дейностите по управление и предоставяне на „приемна грижа“ на областно и национално 
ниво по Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021 – 2027 

10 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
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земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04220.7.19 по кадастралната карта на  с.Бистрица, местност „Ташлъко“, общ.Дупница 

11 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04220.12.87 по кадастралната карта на  с.Бистрица, местност „Садичица“, общ.Дупница 

12 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04354.7.109 по кадастралната карта на  с.Блатино, местност „Сурлан“, общ.Дупница. 

13 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04220.12.58 по кадастралната карта на  с.Бистрица, местност  „Фандаклъка“, 
общ.Дупница 

14 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04354.7.220 по кадастралната карта на  с.Блатино, местност „Под къщите“, общ.Дупница 

15 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
68789.24.60 по кадастралната карта на  гр.Дупница, местност „Фандаклъка“, 
общ.Дупница 

16 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
68789.158.1 по кадастралната карта на  гр.Дупница, местност „Марсилия“, общ.Дупница 

17 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04220.12.57 по кадастралната карта на  с.Бистрица, местност „Садичица“, общ.Дупница 

18 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
39339.135.125 по кадастралната карта на  с.Крайници, местност „Стоилкова воденица“, 
общ.Дупница 

19 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
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земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
65245.4.683 по кадастралната карта на  с.Самораново, местност „Прогоно“, общ.Дупница 

20 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Продажба на 
идеални части от недвижим имот - частна общинска собственост на собственика на 
законно построената в имота сграда-344.75/436 ид.ч.кв.м. от  поземлен имот с 
идентификатор 68789.601.325 по кадастралната карта на гр.Дупница 

21 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Продажба на 
идеални части от недвижим имот - частна общинска собственост на собственика на 
законно построената в имота сграда- 91.25/436 ид.ч.кв.м. от поземлен имот с 
идентификатор 68789.601.325 по кадастралната карта на гр.Дупница.  

22 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Придобиване 
право на собственост чрез покупко-продажба на ПИ с идентификатор 02350.10.604 с 
адрес на имота: с. Баланово 

23 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор 
80491.73.250 образуван от поземлен имот  идентификатор 800491.73.97 по картата на 
възстановената собственост на село Червен брег 

24 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов - председател на ОбС, относно Избор на 
общински съветници за членове на комисия по чл.5, ал.1 от Наредбата за условията и 
реда за отпускане на стипендии и финансово стимулиране на деца и младежи с изявени 
дарби от Община Дупница. 

Точка 1 (Първа) 

641/20.12.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов - кмет на община Дупница, относно Фактическо 

присъединяване на " Водоснабдяване и канализация - Дупница" ЕООД, гр. Дупница 

към"Кюстендилска вода"ЕООД с ЕИК200167154 гр. Кюстендил  

Изказвания: 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Благодаря г-н Председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Уважаеми кметове на населените места и кметски наместници. 
Искам внимателно да бъде прочетен проекта за решение и благодаря на адв. Йонко 

Гергов, който обясни в крайна сметка за какво става въпрос. За това от щаба на загубилите моля 
да прочетат още веднъж и ако има нещо да кажа към уважаемия Гуги, който не присъства в 
залата ще кажа решението е на български не е на английски, английски трябва да се учи защото 
телефона Верту няма меню на български. Но едва ли това е най-важното. 

ОбС дава съгласие в срок един месец от датата на приемане на решението да бъде 
изготвен и внесен проект на Споразумение между Водоснабдяване и канализация – гр. Дупница 
ЕООД и Кюстендилска вода ЕООД за реда и условията за стопанисването, поддържането и 
експлоатацията на ВиК системите и съоръженията и предоставянето на ВиК услуги от страна на 
ВиКО – „Кюстендилска вода“ ЕООД  на територията на Община Дупница, съгласно Решение № 
102/24.06.2016г. на Общински съвет гр. Дупница за даване на съгласие за присъединяване на 
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Община Дупница към Асоциация по ВиК на обособена територия – Кюстендил, обслужвана от 
„Кюстендилска вода“ ЕООД и Договор за стопанисване, поддържане и експлоатация на ВиК 
системите и съоръженията  и предоставяне на водоснабдителни и канализационни услуги от 
05.04.2016г. и Решение № 12 от 25.04/2023г.  прието с Протокол № РД -  10 – 69/25.04.2023г. на 
Асоциация по водоснабдяване и канализация на обособената територия, обслужвана от 
„Кюстендилска вода“ ЕООД, гр. Кюстендил. Подчертавам това е наше право и мое изискване 
изрично. В проекта за споразумение следва да бъдат включени и съответни клаузи: 

Първо запазване на работните места на всички работници и служители на ВиК – гр. 
Дупница ЕООД към датата, в която оператора „Кюстендилска вода“ ЕООД започне да 
предоставя услугите си на територията на Община Дупница. Това е социалната защита на 
работниците. 

Условията и сроковете за подписване на нови индивидуални договори с всички абонати 
на ВиК – гр. Дупница ЕООД с новия оператор „Кюстендилска вода“ ЕООД. Отварям скоба. 
Това означава, че хипотетично, ако „Кюстендилска вода“ дойде от 1-ви януари и направи 
засечка на моя водомер вкъщи показанията на числата от 1-ви януари цената на водата ще бъде 
различна, а не това което е старото към ВиК Дупница. Цената на водата няма да има задна дата. 
„Кюстендилска вода“ едва ли ще дойде на 1-ви януари да оперира. Аз виждам най-малко поне 
3, 4, 5 месеца да минат всички абонати обходени, партидите им да бъдат подписани нови 
договори и да им бъде направено реално засичане на водомерите. Нека да бъдем реалисти. Но 
това изрично цена на водата от 3,65 със задна дата няма да има. Това което е натрупано като 
задължения към ВиК Дупница за неплатената вода ще бъде по цени, които ВиК Дупница е 
определила. Достатъчно ясно ли бях разбран? ВиК Дупница ако е инкасирал на цена 1,37 си 
остава 1,37. Това, че „Кюстендилска вода“ идва с нова цена на водата 3,65 не означава, че ще 
бъде такава в задните периоди и едва ли цената от 3,65 ще бъде навсякъде защото цена на 
водата от 3,65 включва няколко компонента. Не навсякъде има зауствания на отпадни води, 
колектор, пречистване. Така, че тази цена от 3,65 е различна и ще бъде различна, но едва ли тя е 
най-важната както се казва. 

Срокове, в които Водоснабдяване и канализация – гр. Дупница ЕООД и  новия оператор 
„Кюстендилска вода“ ЕООД, следва да извършат засичане на показателите на водомери с оглед 
различните цени на предоставяната услуга. Това обясни предишното което казах и в хода на 
дебатите съм готов да говоря още. Това е проекта за решение. 

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване от името на групата 

/Изказване от името на групата чл. 47/ 
Уважаеми госпожи и господа. 
Има моменти когато се взимат важни да не кажа съдбовни решения. Ние считаме, че 

такъв е момента и днес. По същият начин и в същото положение се намирахме през 2016 год., 
когато аз бях съветника и не малка част от вас, включително и г-н Павлов, г-н Гущеров, когато 
бяхме поканени да се присъединим към Асоциацията по ВиК с огромни надежди само че за 
разлика от днес с разписани правила, с нов Закон за водата, с национален финансов план за 
финансиране във водния сектор, когато виждахме как пари се насочват към съседни на нас 
области. Тогава ние същевременно инфраструктурата беше много зле, както и днес е много зле 
и ние не знаехме от къде да намерим средства за да можем да финансираме тази промяна на 
инфраструктурата. В подобно положение сме и днес. Отново има възможност този път да 
получим национално финансиране, отново има такива перспективи, които не в малка степен ще 
решат въпросите на общината, частично, повече или много. Само, че както виждате 2016 год. 
това което си говорихме не се случи. Не се случи защото се оказа, че трябва да сме 
консолидирани. Оказа, че не няма да имаме достъп до Европейски средства и респективно 
водния цикъл, така наречен или реконструкцията на мрежата в Община Дупница не се случи 
въпреки големите думи, големите обещания. Тука идваха зам. министри, тука идваха 
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представители на МРРБ, самия аз агитирах за влизане в Асоциацията за да получим достъп. 
Какво гарантира, че ще се случат нещата от тук нататък. Ние, нашата политическа партия и 
нашата група в ОбС ясно сме казали нашите позиции и сме ги казали многократно, а ней-вече 
ги казвахме преди 2 месеца. За да се пристъпи към консолидиране с „Кюстендилска вода“ 
трябва да се изпълнят 2 предпоставки или условия да ги нарека. На първо място нашите 
съграждани трябва да получат ресурс инвестиционен с който да бъде подменена съответна част 
от инфраструктурата, така че да се подобри тази инфраструктура, да няма аварии, да няма 
рискове за довеждащи водопроводи, да има перспективи, пречиствателната станция да бъде 
стабилна и т.н. Това нещо ще се случи. Г-н кмета онзи ден на работна среща каза, че ще 
участваме с проекти за между 20 и 30 000 000 и аз казвам добре това е пътя и това е впрочем 
горе долу позицията около която на работната среща започна така уеднаквяването на 
позициите. Големият въпрос е какъв да бъде размера и по-важното къде да бъдат усвоени тези 
средства, за какво, кой участък ще се работи защото ако дадем 10 000 000 за Самораново и 
10 000 000 за Баланово и 20-те милиона ще приключат и никой няма да усети останалото. 
Второто условие което ние поставяме е ще се подобри ли услугата идвайки „Кюстендилска 
вода“? Вие ще кажете то сега е нали такива оплаквания от ВиК Дупница по-лошо няма как да 
стане. Аз обаче днес ви казвам, че ще стане по-лошо. И понеже тези протоколи кой какво е 
казал днес ще се четат и ще се казват за това бъдете внимателни в изказа. Аз казвам, че услугата 
ще се влоши идвайки „Кюстендилска вода“ и не го казвам с лошо, а го казвам защото ние 
трябва да поставим съответните изисквания в това споразумение, а не защото съм чул какво 
казват кметовете на съседните общини, които не искаха да чуят за „Кюстендилска вода“. 

Моето предложение е следното. Аз скромно ще кажа, че най-много от всички в тази зала 
съм бил на срещи с всички министри, с експерти и ги знам поименно, вие не ги знаете. Някой 
шепне в ухото и развява розови обещания само че на мен 21 год. и с тогавашния Кмет ни 
обещаваха също милиони, ако минем към „Кюстендилска вода“. Аз казвам, г-н кмете не е ли 
по-добре първо вие да сключите договори за инвестиционни проекти и тогава ние да излезнем 
пред нашите съграждани и да кажем „Да, ето ги сключени договори с които интереса на вас 
като наши съграждани е гарантиран.“, а не ние първи да тръгнем да обявим, че променяме 
позиция, след което да кажат победихме Дупница, смазахме ги, нали, така че сега може малко 
да си поспестим. Може да дадем, може да ни излъжат. Това е моето предложение. Да не се 
доверяваме както се доверихме 2016 год. Сега аз дочувам тука и по отношение на ВиК 
Дупница. Вчера между другото г-н Дангов вчера г-н Гущеров ме нарече другаря Костадинов, 
вие днеска казахте новата коалиция с ГЕРБ. Не бе крайно време е да разберете, че ние не сме с 
никой, както не искаме ние да обиждаме никой от вас. Ние сме последователни, честни и ясни 
политици. Нашата позиция е ясна и когато ние трябва да я променим сме казали как бихме я 
променили. И моят съвет към вас като нов Кмет, не се доверявайте на тези които ви шепнат 
розови обещания защото както ние сега се срамувахме от направеното през 16 година, така да 
не се срамувате утре и вие. Какво предлагам? Това нещо което предлагате като споразумение да 
бъде значително разширено. Тука може да се включат много други неща. Между впрочем 
начина, това го казвам много е важно да го чуете, защо трябва да бъде влизането в 
„Кюстендилска вода“ съгласно Закона за водите. Малко ви е далечна тази тема, но когато 
експертите на МРРБ направиха график кое ВиК как да се присъедини, тогава за Дупница беше 
прието Холдинга да изкупи обособена част от ВиК. Само, че холдинга и МРРБ казаха „Абе 
защо да изкупуваме, направо определяме „Кюстендилска вода“  за оператор“. Двадесет и първа 
или двадесет и втора година холдинга закупи ВиК Димитровград. Защо трябва да се 
съгласяваме да стане по този начин. Защо не закупят ВиК Дупница. Ето ви ясен въпрос. Защо 
ВиК и МРРБ, които толкова много искат да помогнат и милеят и ни очакват добри неща не 
закупят ВиК Дупница. Въпросите са много най-различни.  

За това аз считам, че това решение е прибързано, че това решение няма гаранции, че ще 
се случи. Дай Боже да се случи инвестиционна програма, дай Боже да се насочат правилно 
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парите, дай Боже да има ефект и ние ще ви подкрепим с две ръце. Но предпочитаме първо да 
подпишете инвестиционни договори ясно насочени и едва тогава ОбС да промени курса си 
който е задал. Така, че ние няма да подкрепим тази докладна. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Благодаря. 
Уважаеми г-н Председател. 
Дами господа общински съветници. 
Кметове на кметства и кметски наместници. 
Уважаеми г-н Председател, искате да подпиша инвестиционни договори и когато ги 

подпишем да коментираме споразумението. На една пресконференция някой беше казал, че 
имало инвестиционни договори за 20 000 000 ли чух или нещо……. Проектна готовност. Къде е 
тая проектна готовност? Ние ни предстои да гласуваме бюджет където моето настояване е да 
влязат поне 500, 600 000 лв. вие знаете, вие сте строител какво означава да има пари за проекти. 
В момента има 0. За проекти нищо, но от сърце. И какви проекти да занеса аз на осми при 
областния и да му кажа „Абе г-н Пандурски, вие сте от Дупница дайте….“ И той ще каже 
„Проблема на давещият се е в ръцете на самия давещ се.“, и аз пак ще се върна и пак ще си 
говорим ей така в този формат и ще викаме „Виновни са ни кюстендилци, виновни са ни 
невестинци, бобовдолци, тия такива, ония такива, ние сме солта на земята, ние сме най-важни, 
света се върти около нас.“ Не е така, не е така.  

Проект за Самораново за водопровода няма. Няма 1 метър проектирано. Какво да кажа? 
ОбС елате вие. Чух някакъв тука подхвърли Марио Нешев да дойде да обяснява. Каква работа 
има Марио Нешев тука? Освен, че е от Дупница и може да дойде да ни види нас с председателя. 
Марио Нешев ще каже „Ами оправяйте се. Като искате държавата да ви помага и не искате да 
играете по правилата на държавата, а чертаете третомандатника проценти на бял лист, еми 
оправяйте се.“ Приемете, че подхода към мен и моя екип е друг защото аз не пиша проценти на 
бял лист от страх някой да не подслушва. От страх на бял лист не пиша проценти колко да 
бъде…….. Чували ли сте тази дума взятка? Грозна дума. При мен толкова па за ония каквото 
остане. Така е работено и за това няма доверие г-н Председател. За това изобщо никой не иска 
да чуе, а па камо ли за ВиК.  

Защо е по Закона за водите? Еми точно поради причината, че са поставяни условия. Ние 
сме най-великите, ние 3 мандата управляваме, каквото кажем ние това ще става, в момента няма 
време. Виждате ли от коя година е споразумението? От 2016 последното споразумение от 20-та 
намерихме едни анекси. Та питам кой ще ни часа нас? В момента в държавата се приема 
държавния бюджет, ние ще говорим за общинските бюджети. Има много програми които ще 
финансират и по Европейски с европейски средства, с национални средства в 
инфраструктурата, а ние от третомандатниците и клетвопрестъпниците нямаме нито един 
проект работен. Дайте да говорим в хода на приемането на новия бюджет. Ще заложим пари 
ако трябва цялата капиталова субсидия от 1 200 000 да бъде само за проекти. Аз съм готов. Да 
поканим свестни проектанти и да кажем тук искаме във ВиК инфраструктурата всичко, 
подземни съоръжения, асфалт, тротоари тази улица, но публично. И като се каже, че сме поели 
ангажимент ама всичките пред хората които ни гледат в момента. Мен ме питаха в приемния 
ден какво става с ул. „Скопие“. Аз знам къде е в града е това. Там не може да се мине пеша 
камо ли с автомобил. Там живеят деца които ходят на училище и ходят с 2 чифта обувки. 
Едните от вкъщи през улицата другите от вратата на училището навътре защото се срамуват. 
Какво става в „Каваклия“, където е моя любим приятел Георги Рангелов и той пита. Да не 
говорим за другите махали. Една любима моя махала. Кмет съм на всички са няма как. Но за да 
не лъжем г-н Председател хората нека да бъдем на висотата на отговорността на постовете 
които заемаме. Аз съм поел моята отговорност и управленска и политическа, че с това решение 
утре заглавията в един вестник с 4 букви, който се издава в Дупница с едно име което се 
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асепсира със стихотворение на Вапцаров, ще излезе със сигнално червено, какво по хубаво от 
това. Кмета Дангов увеличи цената на водата. Тесла. Всичко което се очаква, но няма да бъдат 
прави. Поемам тази отговорност защото отзад г-н Председател присъстват кметовете. Ако им 
дадем думата на тях две трети от проблемите са във ВиК. Нали? С дупки с всичко. В момента 
ни пази само Св. Иван Рилски от ниски температури и трябва да му благодарим на светията, че 
не е паднала температурата минус 10, 15 градуса да се задържи 2, 3 дни и довеждащи 
съоръжения да аварират, и ще имаме режими. Ние пак си говорим тука за това колко не 
харесваме кюстендилци, как щели да ни вземат едни милиона. Не бе няма да вземат. Самият 
факт, че проявяваме такава воля и поемаме подадената ръка знайте, че няма да увисне във 
въздуха и предпочитам като го говорим това да го говорим заедно. Такъв ми е подхода и ще 
бъда благодарен ако това се приеме. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Уважаеми колеги. 
Г-н Председател. 
Както чухме многократно тука г-н Дангов нали за да не се обиждате, ако от другар се 

обиждате, спомена явно интимна любов. Другаря Гуги не присъства в залата, но може би да го 
поканим да влезе и да обясни дали тази близост която демонстрира г-н Дангов е от рождения му 
ден когато е присъствал защото постоянно експонира това има. Да видим тоя Гуги какво ще 
каже по темата защото казва, че не присъства пък в същото време…… Аз знам, че тука 
присъства другаря Путин, който във фейсбук се снима с ….казах Путин……. се снима със 
снимки на него. И като говорите за Европейски средства другарю Дангов, дали изхвърлянето на 
знамето на Европейския съюз от вашия кабинет и дали това което се говори, че на 14 януари, 
когато Дупница празнува освобождението от турско робство вие ще поканите посланик на една 
държава, която е символ на окупация. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров, ако обичате. Моля ви. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Г-н Костадинов, преди малко другаря до вас който е коалиция с вас и попипвате нежно, 

и се попипвате нежно говори врели некипели тука, каквото си реши, аз говоря по темата. Не, 
има още време. Вярно ли е, че личния интерес на г-н Дангов това да се случи максимално бързо 
с докладната с ВиК е свързана с обещанията на определени хора които са участвали в кметската 
надпревара по села да заемат постове. запишете го в протокола и ще го четем след време. 

Благодаря.   
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Дами и господа общински съветници. 
Уважаеми кметове и кметски наместници. 
Доживях в залата на ОбС Путин да се занимава с ВиК Дупница. Представяте ли си на 

какво ниво сме. Ако на някого в главата му дрънчат червени петолъчки, сърп и чук, ако на 
някого в главата му дрънчи залпа на Крайцера Аврора, това не съм аз. Това, че представлявам 
Българската социалистическа партия, която има традиции в антифашистката борба, те са 
достатъчно и категорично записани в устава на партията, е мой проблем, който го отстоявам 
последователно. Това, че безсилието на загубилите днес в експертния дебат за ВиК привнасят 
Президента на държава, която е в състояние да регулира световния ред, не е мой проблем, 
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проблем е на задаващия въпроса. мога да каже още много неща, но спирам до тук. Ще кажа 
само следното. Защото загубилите третомандатниците и клетвопрестъпниците не са оставили 
една стотинка знамето което присъства на Европейския съюз и българското е във фоайето. 
Просто няма Европейско знаме, но знамето на Европейския съюз и българското е във фоайето 
от кабинет № 1. Още днес ще разпоредя да бъде купено знаме с мои лични средства и аз съм за 
Европейския съюз, за спазване на правилата. Разпоредих знамената на пилона да бъдат свалени 
защото те се слагат само при тържествени случай на града, а не да ги вее вятъра зимата и да ги 
къса, с което да вкарваме още общината в разходи. Но призовавам загубилите, платете си 
сметката от предизборната кампания, която загубихте. Няма кой да ви я плаща през общинския 
бюджет. Печатницана е в София. Знаете за кого говоря. Има една не малка сума която мога да я 
кажа на пресконференция. Платете си сметката от изборите, защото факта, че днес говорим за 
ВиК, ние плащаме сметката от клетвопрестъпниците. До там сме я докарали. Между впрочем 
във фейсбук прочетох, че Дангов бил слуга и в миналото и сега. Да, слуга съм, но на интересите 
на хората, а не на нисичкия бизнесмен с големите комплекси. 

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
Вижте г-н Дангов, уважаеми колеги, след казахте няколко месеца цената на водата ще 

стане 3,65 и аз като човек, който съм ходил на избори, и за мен са гласували, не знам от 
победителите ли съм или от загубилите, аз обаче трябва да кажа на моите избиратели защо е 
станало така, аз как съм гласувал и какво съм направил. И тогава аз искам да изляза и да им 
кажа „Вижте справедливо е не може 1 кубик вода да струва 1,37, ще плащате 3,65. Ще получите 
нови водопроводи и канали и пречистване и т.н.“ Страх ме е, опасявам се да не кажа страх ме е, 
но опасявам се г-н Дангов да не бъдем излъгани отново и да не бъдете излъган, защото ние 
бяхме излъгани 2016 год. А ако бъдем излъгани отново? И в този аспект ви предложих да не 
гласуваме това нещо защото по този начин отслабваме позициите на Дупница. Напротив вие 
като отидете където ще ходите вас ще ви приемат с отворени обятия и ще кажат „Там в 
Дупница възела май се разплита. Май, май ще минат към „Кюстендилска вода“. Я да видиме 
какво иска кмета.“ И тогава вие ще потропате възпитано по масата и ще кажете „Абе знаете ли 
ще трябва обаче малко са там тези 20 000 000, 30, може ли така..“, и тогава по друг начин ще 
погледнат на вас. А сега когато тази точка я гласувате уважаеми дами и господа в Кюстендил 
един областен ще потрие доволно ръчички, в София едни глупави чиновници, а и едни депутати 
включително бивши ще кажат „Дупница беше победена“. Най-вече в КЕВР. И тогава ще кажат 
кмета на Дупница щел да идва за проекти, абе те вече гласуваха. Е това е моята презумпция. 
Само понеже казахте за кметовете на селата. Като казвате какво имаме да доуточним искам да 
ви предупредя, че „Кюстендилска вода“ не поддържа канализациите в селата. Това ми е казано 
лично от г-н Марио Нешев. И като ви предложиха Марио Нешев да дойде ето ви един от 
въпросите които можем да му зададем. Поддържа ли „Кюстендилска вода“ канализациите в 
селата и какво ще правят селските кметове ако има запушване на канализация? За това 
повтарям. Фокус уважаеми колеги…….. Г-н Рангелов, ако не ви е интересно може да излезете. 
За това питам ви всички вас когато гласувате какво ще кажете на вашите избиратели, че след 3 
месеца или след 1 месец или не знам кога, защото това споразумение не е видно, когато водата 
стане 3,65 срещу какво. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател, когато призовах да бъде четен внимателно проекта за 

решение имах предвид следното: Ще го зачета отново. Запазване на работните места на всички 
работници и служители на ВиК  Дупница. Това включва ли  работници които се занимават само 
с канализация? Включва. Би следвало да се има предвид, че за район Дупница,  който ще бъде 
обособен евентуално казвам след фактическото присъединяване ще включва и тази дейност, 
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след като включва така наречените работници каналджии. Бях ли ясен достатъчно? Това, че 
ВиК Кюстендил не поддържа канализациите по селата не означава, че тук ние няма да имаме 
такива изисквания. И прочетете пак преамбюла. Дава съгласие за срок от един месец да бъде 
изработено  Споразумение. Това Споразумение ще бъде пак обект на ……… Нали г-н Гергов не 
бъркам? Това споразумение ще бъде обект тук на дебати. Аз не разбирам каква е тази неистова 
воля да стоим срещу нещо което го говорим пак. Аз няма да мръдна една крачка в страни от 
правомощията които вие ще ми гласувате. Ако утре това Споразумение не бъде одобрено, еми 
няма да бъде одобрено. Няма да си скъсам ризата. И понеже говорите за инвестиционни 
проекти. Как да ви говоря за инвестиционни проекти, в залата присъстват проектанти, когато 
ние се образно казано караме за нещо принципно. Кажете ми кога да седна в календарния план 
да изработим инвестиционните проекти, когато трябва да приключваме на загубилите изборите 
да мием срама от челото с проектите за Младежкия дом, депото, неразплатените разходи. Ние 
сме на 3 петъка служба. С кое да се занимавам по-напред? Кажете. Очевидно ВиК идва в 
повече, но не е невъзможно. Да не говоря за задълженията на ВиК. Днес мога да кажа в този 
момент в момента работниците във ВиК си получават заплатите. Е това мога да кажа в този 
момент. Разговора и всичко което съм направил от сутринта в момента работниците си 
получават заплатите за Коледа. В момента докато ние си говориме колко сме велики и как в 
кавички ябукарите от Кюстендил ще ни вземат водата. 

 
Георги Василев Георгиев /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
Уважаеми г-н Председател. 
Г.н Кмет. 
Колеги. 
Репликата ми е към вас г-н Председател. Бизнес-плана на „Кюстендилска вода“ който 

ние с вас четохме, нали знаете колко време, ясно и категорично е записано какво ще се случи. 
Сто и осемдесет хиляди инвестиции. Всеки ремонт над 10 м. се води инвестиция, подмяна на 
водомери се води инвестиция. Така, че ние сме длъжни да кажем на дупничани какво ще 
инвестира „Кюстендилска вода“, 180 000. Нека да го знаят. Как ще бъде прикрито, съшито и 
т.н. нека не се знае, срещу 180 000. 

Благодаря ви. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н кмете, ако обичате само за секунда. Имам едно предложение сега юриста ме подсети. 

В проекта за решение пише Общински съвет Дупница дава съгласие в срок един месец от 
датата на приемане на решението да бъде изготвен и внесен проект на Споразумение. Може ли 
да допълним „да бъде изготвен и внесен в Общински съвет Дупница за одобрение“. 

Добре. Г-н Емил Гущеров за изказване. Извинявам се. Нали сте съгласен това да бъде 
допълнено в дневния ред като вносител за да не го подлагаме на гласуване. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Г-н Председател. 
Колеги. 
Нека минем експертно по темата тъй като касае изключително всички граждани на 

нашата община. Няма да се връщам в предизборната кампания, както на някои не им се иска за 
да припомним какво говореха и как никога няма да сме в „Кюстендилска вода“, как цената 
никога няма да е 3,65. Аз искам да кажа на дупничани „Честито, това ви е коледния подарък от 
другаря Дангов“. 3,65 цена на водата максимално бързо без никаква конкретика, без нищо ясно 
разписано какво се случва. Нека да фокусираме нашето внимание. Тука в тази зала единствения 
който се изказа и зададе в момента коректно въпроса е какво се случва с инвестициите, които 
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бяха заложени в бизнес-плана. Г-н Георгиев мисля, че излезе. Дали наистина тези 170 000 не са 
една смешна сума която би стигнала за един или максимум два ремонта. В моето изказване 
както и на колегите от ГЕРБ няма нито една дума популизъм. Има изключително и само всичко 
свързано със социалния статус на голяма част от нашите съграждани, което не е удачно още от 
Нова Година да ги натоварим с една изключително близо 200% увеличение дали от Нова 
Година или след 2 месеца. В това Споразумение ние ясно и категорично да бъде записано, че 
покачването на цената на водата за район Дупница ще достигне 3,65 в края на Бизнес-плана на 
„Кюстендилска вода“, който е 2028 год. Ясно и категорично искаме на тези срещи да 
присъстват когато обсъждаме темите, заявявам го за да не се после получи не сме го 
коментирали, не сме го ………., както управителя на „Кюстендилска вода“ г-н Нешев за да ни 
запознае с ясните показатели защото много добре знаем, че и това дружество не е в добро 
състояние и да несе получи двама ранени да повлекат и накрая да станат убитите, ако 
използваме тука терминологията на другаря Дангов. По точното е и друго в това Споразумение, 
което трябва задължително да отстояваме. „Кюстендилска вода“ задължително трябва да ни 
плати инвестициите на общината в последните 2 години, които общината е инвестирала във 
водопреносната система на територията на община Дупница. В това число трябва да бъде 
1 000 000, който е за селата взетия кредит, 500 000 които общината гласува за да бъде 
подпомогнато ВиК. Няма да бъда популист, но искам да задам въпроса на уважаемия другар, 
който излезе тъй като темата му е безинтересна. Как с това наше решение днес подпомагаме 
нали тука чуваме, че заплатите били дадени. По никакъв начин. Ние многократно сме го 
коментирали даже заедно с вас сме организирали срещи с тези работници. Били сме заедно с 
тях за да покажем несъгласието си с държавната политика на Е 79. Естествено, че тези хора 
заслужават да получават редовно парите си. И нека не заблуждаваме гражданите на Дупница, 
че едва ли не спасявайки 100 човека, днеска и веднага трябва да бъде тази докладна. Влезе в 
дневния ред тъй като има дебелоглави кратуни в тази зала, не чуват така нашите виждания, че 
трябва в следващия месец, месец и половина всичките тези неща които и г-н Георгиев и които и 
ние заявяваме да бъдат ясно и категорично отразени, защото вие г-н Костадинов сте много прав 
в едно нещо. Ние сега отиваме малко със свалени гащи при Областния управител, който най-
сетне успя да прокара вижданията на държавата и тука нашия Кмет в позицията в която се 
изявява се изявява като Кмет не на Дупница, а на Кюстендил и Бобов дол. Защото интересите 
на дупничани са водата да не е 3,65 поради природни дадености, поради всичко което имаме 
имаме и инвестиции в инфраструктурата ва ВиК сектора през последните 10 години. 

Така, че колеги добре, прибързано приехме докладната в дневния ред, ще гласуваме 
предложението на г-н кмета, но всичките тези искания които в момента се изразяват от 
колегите, от нас да бъдат отстоявани и когато на работните срещи казвам, че трябва да 
присъстват освен кмета и вие г-н Председател и работна група от съветниците за да може по-
твърдо, ясно и категорично да се отстоява позицията на дупничани, а не сега за Коледа да им 
сервираме „Честит ви празник 3,65. Благодарим ви, че гласувахте за нас на изборите“. 

Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Емил 

Димитров Гущеров 
Г-н Гущеров имам една малка реплика към вас по темата ВиК. Г-н Гущеров, вашата 

позиция е за консолидиране с „Кюстендилска вода“. Каза го вчера вашия Председател. 
Позицията на БСП очевидно също е за консолидиране с  „Кюстендилска вода“. Нашата позиция 
е против консолидиране с „Кюстендилска вода“ на този етап и това трябва да се чуе ясно. Защо 
вчера излъгахте на пресконференция, че съм си сменил позицията. Кога? Във вторник на 
срещата започнах с нашата категорична позиция е против консолидиране, против 
консолидирането на този етап. И отново ще кажа. Тази мантра която развявате и това ми е 
репликата, за различна цена е абсолютна глупост защото в Закона за водите е записано, че 
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цената в един оператор е една и съща. Примера ви с Кочериново е неудачен защото там не 
плащат такса пречистване. Ето за това там цената е по-ниска. Аз съм бил с г-н Чимев на 4 или 5 
срещи в холдинга, където той искаше преференциална цена за Дупница. Това беше категорично 
отказано. Не искайте това което не може да бъде направено. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Отговор на реплика /Дуплика/ към: 

Костадин Крумов Костадинов 
Г-н Костадинов, вие на срещата във вторник, ако правилно съм ви разбрал заявихте, че 

присъединяването към „Кюстендилска вода“ трябва да бъде на достатъчно така да се каже 
защитена позицията на Дупница говорейки за инвестиции в порядъка на 50, 60 000 000, които 
да бъдат във водната инфраструктура на района. Така поне аз ви разбрах. Тъй като 
коментирахме от различните политически групи, от различните колеги имаше различни 
виждания по този въпрос и по този начин вие тогава изразихте вашата позиция, че ако сумата 
която бъде заложена в инвестиционната програма на ВиК Холдинга, тогава бихте приели това 
решение. А относно, не искам сега публично да ви призовавам да се хващаме малко разговорно 
на бас, но има начин и форма, тъй като аз не говоря тука празни приказки, а на базата 
информация и разговори с хора точно от ВиК сектора, от ВиК Холдинга. Когато има писмо 
поради присъединяването на нова община на нова територия към „Кюстендилска вода“, към 
Асоциацията има възможност след решение на Министъра и на ВиК Холдинга тази цена да 
бъде достигната която е 3,65 в края на Бизнес-плана на съответния оператор. Ако искате заедно 
каня ви, подавам ръка защото някои тука ги отхвърлят ръцете, да отидем и заедно да 
коментираме дали е възможно. 

Благодаря. 
 
Шейхриар Неждет Златарска /ДПС/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Дами и господа общински съветници. 
На всички е ясно, че ситуацията в която се намираме е пат, т.е. нямаме позволен ход, 

същевременно опонента ни не ни заплашва по никакъв начин. За това ние общ. съветници от 
ДПС ще подкрепим всякакво дългосрочно решение, но преди това с оглед проекта на решение 
който ни беше предложен наистина краткото време, но все пак смятаме, че темата е 
изключително важна и неотложна. За това искаме да зададем няколко въпроса, които 
междувременно бяха зададени и преди това, но все пак. Как ще бъдат защитени активите на 
община Дупница в това споразумение? Искаме да получим отговори и същевременно в какъв 
размер освен тези 180 000 които цитираха в Бизнес-плана на „Кюстендилска вода“ можем да 
договорим във въпросното Споразумение за подобряване на ВиК мрежата в Община Дупница с 
оглед тежестта на нашата община в Асоциацията по ВиК от 25% и съответно как ще ги 
защитим във въпросното Споразумение. 

Благодаря. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Дами и господа общински съветници. 
Кметове на кметства и кметски наместници. 
Уважаема г-жо Златарска. 
Отговарям директно. С помощта на ОбС на работни срещи тук ще поканим 

представителите на „Кюстендилска вода“ и г-н Нешев и гл. инженер, целия екип тук да 
преговарят. Да изработим наистина Споразумение което да бъде от полза за всички граждани на 
общината. инвестиционна програма заедно, публично тук. Какво и да кажа сега рискувам да 
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бъда лаик. Не съм специалист по ВиК. Знаете моята професионална биография и тя не включва 
категорично проекти инвестиционни във ВиК. Това мога да ви кажа. 

Що се отнася до втория въпрос активите как ще бъдат защитени на общината. Еми 
капитала на дружеството ВиК Дупница е само 103 000 лв. ВиК Дупница има капитал 103 000 
лв. Това е публична информация и може да бъде проверена в Търговския регистър. Там освен 
сградата не се води друго нищо. Всичко останало е на общината и автомобили и 
пречиствателна станция, всичко. Всичко е на общината, всичко е на общината. със сигурност, 
ако амбицията на „Кюстендилска вода“ е да докаже и да защити включително и това решение 
днес ще има амбиция да предостави нови машини, подчертавам район Дупница, запомнете това 
определение район Дупница, „Кюстендилска вода“ район Дупница, което ще бъде пак 
прецедент. Нови машини които са в двора на „Кюстендилска вода“ в момента, резервни части, 
материали които могат да пристигнат буквално първите дни на новата година, т.е. само след 
десетина дни. Информиран съм, че е предвидено и е снабдено това за нашия град, за нашата 
община. Нови машини, земекопна техника, самосвали, оборудване, абсолютно всичко. Но не 
забравяйте, като Кмет избран от социалистическата партия искам работниците, човешкия 
фактор е много важен. И ако има нещо което днес го повтарям за……. Там няма ли работница 
какво от това, че има багери и складове, когато няма кой да ги експлоатира. И в момента 
демотивацията е в нашето любимо ВиК Дупница вече в кавички за съжаление на своя предел. 
Т.е. демотивацията е силна, мотивацията е на своя предел. Аз не знам какво се случва със 
съоръженията които трябва ВиК Дупница да поддържа? Ще дам само един пример. Д-р Златко 
Величков знаете, че изпълнява длъжността Директор на РЗИ Кюстиндил, 3 пъти ми се обажда и 
казва следното: Ако ВиК Дупница не си плати 1 660 лв., защото стои като задължение на ВиК, 
аз ще откажа да изследвам водата по отношение на показателите, което е задължително РЗИ да 
ги изследва, която влиза в тръбите. Виждате ли до къде сме стигнали. Нашето ВиК да изпадне в 
състояние да подава за питейни и битови нужди неизследвана вода от държавен орган, което е 
абсурдно. И ако имаше нещо за което да съм гневен на една пресконференция, а то не е никога 
без причина разберете. Да емоционален човек съм, но съм гневен когато някой е поел 
ангажимент срещу мен за нещо и аз съм помогнал и това нещо просто не се е случило. Еми тези 
1 660 лв. са преведени пак от нас от общината. Така, че водата ще бъде изследвана. То има 
много други неща. Има много други неща, но дайте едно по едно. Както се казва в момента 
вадата е запушена, дайте да я отприщим и водата да тръгне да тече. 

Благодаря.  
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
След изказването на г-жа Златарска се замислих. Уважаеми г-н Кмет, общината е дала 

1 660 лв. за изследване. Обаче например Павел Коларски ще ви каже, че в Слатино водата също 
не става за пиене, а там е „Кюстендилска вода“. В 42 от 72 села обслужвани от „Кюстендилска 
вода“ тя не оперира. Така, че тепърва ще бъдете много повече гневен на „Кюстендилска вода“ 
обаче. Това което обаче трябва да се каже, че големия въпрос понеже нещата са две. Аз казах 
нашите две условия. Ще получат ли нашите съграждани ремонт на водопреносната мрежа и ще 
се подобри ли качеството на услугата. Очевидно е, че ВиК Дупница е в тежко състояние. Само, 
че ние не се раждаме днес и не се запознаваме днес с този проблем защото ако вие сте лаик, аз 
пък съм специалист и за това ходих 3 дни във ВиК и повече спях да ходя. Бившия Кмет на 
последното заседание на миналия ОбС, бившия Кмет отказа да финансира 250 000. Тогава 
думите бяха „Дайте да дадем 250 000 на ВиК да не би следващия ОбС да се наложи още първия 
месец да се занимава с ВиК Дупница“. Сега се случи точно това. Ние се занимаваме с ВиК 
Дупница и то нашето ВиК Дупница е в тежко състояние. И тук въпроса е много простичък. 
Казах го и миналия мандат, казвам го и сега. Дали общината ще дофинансира ВиК и в какъв 
размер, а според мен размера е около половин милион на година, и то ще бъде общинско или 
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общината се предава и отива и става държавна. Това е простичкия отговор на въпроса и на 
всичко. И понеже вие искате дългосрочни решения, вие казахте ние повече няма да позволим 
всеки път общината да дава. Първо, общината не дава. Това не са нашите пари. Това са парите 
на хората, които ние само разпределяме. Какво казваме ние на нашите съграждани? Вода, не 
искаме да се занимаваме, ние нема да даваме от общината пари, давайте 3,65. Това са 5 000 000 
на година от Дупинца ще изтекат. Дали ние ще дофинансираме 500 000 от парите на хората или 
хората ще пращат 2, 3 000 000 за Кюстендил, това е простичкия въпрос конкретно по 
отношение на ВиК Дупница. Така, че ако сега ви давам прост пример, ако ние сега дадем 
1 000 000 на ВиК Дупница ще има и жиба, ще има и нова техника, ще има всичко. Това направи 
държавата с ВиК Кюстендил. Изсипа им едни три милиона и половина….. Май, че още не им ги 
е изсипала обаче, защото те вече са много добре, ама май още не им ги е изсипала и те станаха 
добре. Почна да им плаща таксата към Басейнова, плаща им ел. енергията, държавата с нашите 
данъци. Пак за петдесети път повтарям какво ще получат нашите съграждани, защото ние сме 
съвета на този град.  

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Г-н Председател, вие говорите да дофинансира общината ВиК Дупница. Е как да ги 

дофинансираме като те нямат нито една активна сметка по която да преведем каквото и да 
било, защото запорите вие знаете г-н Председател по-добре от мен, банкер сте, боравите с 
банкови сметки, са вече 50% от НАП. Какво да дофинансираме когато задълженията на ВиК 
Дупница на практика такова дружество няма. Не знам дали съзнавате какво говоря. За това само 
в минало време трябва да говорим. Фактически дружеството може да бъде ликвидирано всеки 
един момент от всеки един от кредиторите. Какво да превеждаме в една бездънна яма, когато 
кацата отдолу е отпушена и наливаме ние вода отгоре, отдолу всичко изтича. За какви 
инвестиции там в това дружество. Аз пак казвам лаик съм, но имам бих казал с гордост екип, 
който ме съветва поп тези въпроси. И ако всичко това което казвате държавата ги позлати 
кюстендилци, дайте да я поканим и ние тая държава да ни позлати и нас. Това което имат като 
задължения да отпадне, към Напоителни системи, към…….. аз не знам. Това ще се дебатира 
тука. То тръгва да отпада когато имаме ясна и категорична воля за нещо. Когато се инатим, че 
нали пак използвам, извинявам се за израза, ябукарите ни земаха водата, защото тука при нас 
идва от планината и е много евтина. Това не е работещо, деструктивно. 

Тук присъства в залата и инж. Мантарков. Той пък знае съоръженията на Напоителни 
системи и взаимоотношението на двете дружества държавното и общинското какви са. Там има 
проекти които касаят съвместната дейност. И ако наистина държавата, а държавата наистина е 
отговорна в много отношения, приемете, че държавата ще бъде по-добър стопанин отколкото 
ние общината и контрола от държавата ще бъде по-добър. Очевидно ние г-н Председател, аз 
съм бил общ. съветник преди 30 дни, сега съм на друга позиция, но казвам ние в Дупница с 
нашето ВиК не сме били добри стопани. От там както и от общината, Гуги който  не е тук в 
залата питам го, ще го питам отвънка, ще му се обадя по телефона. Дали 10 годишния 
управител Илия Илиев е имал обвързаности с предишното ръководство на загубилата партия. 
Дали въпросите на ВиК Дупница не се решаваха на каре карти да речем в едно съседно село в 
посока Сапарева баня до затворническото общежитие, в една зелена къща. Каре карти знаете 
как се играе. От четирима души. Викат „Айде кумка ти си. Абе иди до там.“. Така разговора е 
съвсем свободен. И това 10 годишно управление как повлия на състоянието на общинското 
дружество. Ще го попитам Гуги, може да даде една пресконференция. Той е уважаем за мен. 
Предпочитам когато Гуги дава, който не е тук в залата пресконференции, да отговаря на тези 
въпроси. Защо например във ВиК Дупница когато въпросния управител десет годишния в 
управлението на клетвопрестъпника и третомандатника направи така, че там да няма един 
пирон, а всичко беше дадено на вторични суровини. Но там в момента ще се занимават други 
органи, които правораздават и в един момент новото затворническо общежитие в Самораново 
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се надявам да осигури добри условия на някой, който е бил в управлението на ВиК и в 
предишния кметски екип. В крайна сметка държавата се грижи еднакво за всички, включително 
и на хората поставени под запрещение след съдебни присъди. 

Благодаря. 
 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Репликата ми е и към двамата. По скоро въпрос и към двамата. Говориме за 

дофинансиране дейността на ВиК. Аз няма да се връщам толкова години назад при 
управлението на г-н Илиев, но от както последната година, година и половина можете ли с 
цифри за нашите колеги и за гражданите да кажете какви са задълженията на ВиК след 
изтегления кредит, след даваните пари примерно миналата година по това време. Колко е 
задължението към днешна дата? Какви са задълженията? И докато ние тупкаме топката какво 
струва това на нашите съграждани. Към двамата който знае по-точни цифри. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Все пак принципал на ВиК Дупница е ОбС. Едва ли ако е постъпило такова нещо като 

официална справка би следвало да се намира в деловодството на ОбС. признавам си при мен по 
официален път постъпват от сегашния управител Васил Милушев. Но нека ОбС като принципал 
да поеме своята част от отговорността и да кажем. Аз мога да говоря каквото си искам. Нека да 
бъдем точни с цифрите и призовавам инж. Костадинов, който уважавам, ако има такава 
информация да каже.  

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
Разбира се, че имам такава информация и ще ви я кажа на изуст. ВиК имаше задължения 

от 2 100 000 по това време на миналата година или малко преди това време. След това се 
предостави кредит от 500 000. Към момента задълженията на ВиК Дупница са 1 900 000, не към 
момента към 30.09 на ВиК Дупници към 30.09 са 1 900 000. Това са числата които трябва да 
чуете. Ще кажа и две други числа. Понеже вчера господин, който тука ли е няма ли го. Вчера г-
н Гущеров ме обвини, че съм бил кадрувал аз във ВиК и аз искам публично защото той вчера ме 
излъга за моята позиция, излъга и, че съм кадрувал. Искам да кажете едно име което съм 
изкадрувал, уволнил или назначил във ВиК или в което и да било друго дружество. Едно име да 
кажете публично.  

Защо беше уволнен този 10 годишен директор? Защото аз настоях пред г-н Чимев да 
бъде освободен. Защото виждах тенденциите. Дали Красимира Иванова била мой човек и аз съм 
кадрувал. Това каза вчера. Не не съм стъпвал във ВиК почти, ходил съм няколко пъти. Не ме е 
интересувало кадрите, интересували са ми цифрите, които да представя на вас, а цифрите са 
такива. За миналата година за 22-ра ВиК инкасира 2 300 000 лв. Чувате ли? 2 300 000 лв. За тази 
година за деветмесечието 1 600 000 и те нема да достигнат 1 900 000 няма да достигнат за тези 2 
месеца. И какво се оказва сега всъщност, какво се опитвам да ви кажа. Миналата година са 
събрали 2 300 000, тази година да речем ще съберат 1 900 000, 400 000 по-малко са инкасирали. 
И аз когато пък тука сегашния Кмет ме критикува защо съм ходил във ВиК, а ние се разбрахме 
да ходя във ВиК, и съм бил поставил управленски задачи и аз поставих точно тази управленска 
задача. Ще съберете ли 170 000 на месец? И те ме погледнаха. И аз казах това е границата която 
ви поставям. Съгласете се миналата година са събирали по 200 на месец, 170 е реалистично за 
да мога днес да ви кажа как ще се спаси ВиК и да не се плашите и да не се страхувате и да не 



31 

 

избягате към Кюстендил, защото ви е страх от ВиК Дупница. Ако съберете 170 000 това е 
нормата, ако съберете 160 ще накажем експерта по шефа на инкасаторите, ако е 150 ще искам 
управителя да бъде освободен. Ако е 180 раздайте си бонуси, ако е 190 вдигнете заплатите. 
Това са управленските задачи които поставих в следствие на което инкасатори и исие се явиха 
пред кабинета на г-н Дангов да се оплакват от мен. Нали в смисъл те ще ме изплашат, мен не ме 
изплашиха сигурно друг изплашиха, защото за мен тук са идвали с транспаранти в тази зала 
против мен от болницата. Тук са идвали в тази община от ГУМ и т.н. това са цифрите г-н 
Гергов и благодаря за въпроса.  

Сиреч, ако ВиК Дупница някой не им мъти главите и им казва „Не се плашете, аз съм зад 
вас“, а им каже ясно „Хора решението е във вашите ръце“. Те имат милион и половина 
несъбрани от които 700 000 са в давност. Всички вие се занимавате с бизнес. Имате да 
получавате 700 000 лв., а не сте взели пари за Коледа. Ама защо търсите парите от ОбС и от 
кмета. Защо не си съберете 700 000. Със 700 000 ще ви дадат заплатите до следващата Коледа. 
Ето това са фактите, а не някой се изплаши и сега тича да ви води в Кюстендил с имагинерни 
обещания. Не ние сигурно трябва да отидем и тука отговарям на вашата забележка към мен 
какво съм казал. Аз виждам вашите настроения. Аз знам, че ГЕРБ измисли тази политика във 
водния сектор, която пък сега БСП в Дупница подкрепя. Аз съм против тази политика, но тя е 
такава. Финансирането идва от там. Поне да се продадем…… Не, грешна е думата. Поне на 
нашите съграждани на които водата ще стане 3,65 да им кажем, че ще получат реални 
резултати.  

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Костадинов, не съм от страхливите. Не съм се изплашил от работниците от 

ВиК, но съм чувствителен когато някой стои срещу мен и казва „Ние нямаме пари да 
посрещнем коледните и новогодишните празници“. Приемете, че социалната ми 
чувствителност е изострена и когато става въпрос за човешки съдби съм склонен да правя 
компромиси с вътрешното си убеждение по отношение на разходването на средства, но по 
законов начин, и съм съпричастен с тежката съдба в която са изпаднали. Ще повторя. Св. Иван 
Рилски е казал „Който иска да бъде пръв водач, нека да бъде слуга на всички.“ Изпълнявам този 
завет. Приемете го като чисто християнско мое задължение ако щете, вътрешно убеждение, но 
не съм от страхливите. Както виждате Гуги, който не присъства в залата уважаемия, по никакъв 
начин мотивира ме, може да говорим дълго но все пак времето напредва и все пак сме на първа 
точка. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/ 
Г-н Костадинов, към вас е личното обяснение тъй като вие се обърнахте за г-н Гущеров 

от пресконференцията. Тъй като Гуги некъде витае из пространството, ако го знае къде е 
другаря Дангов да го викне той. За Гущеров говориме, нали така. 

В пресконференцията която споменахте……. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Където казахте, че съм кадрувал във ВиК. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/ 
Да, имах предвид абсолютно следния аргумент. Както аз когато бях Председател на ОбС 

застанах твърдо зад ръководителите на общинските дружества и провеждах с тях ежеседмични 
работни срещи на всички общински дружества, така и вие след като стана г-жа Иванова 
управител на ВиК Дупница провеждахте постоянна комуникация с нея и коментирахте всеки 
един казус. Аз с нея съм коментирал на икономическа комисия, има колеги тука, които сме я 
канили почти на всяка икономическа комисия за да ни запознава с действителното и моментно 
състояние на „Кюстендилска вода“ и към нито един момент не сме си позволявали да 
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настояваме за каквото и да е кадруване. Това се говори във ВиК дружеството откакто е била г-
жа Иванова за вашите близки взаимоотношения и вие лично гарантирате на нейното 
професионално отношение към проблема. 

Благодаря ви. 
 
Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
Колеги. 
Първо ще се обърна към г-н председателя, който каза, че уволнението на бившия 

управник на ВиК Дупница е негово дело, ще го опровергая, защото това е дело на хората от 
Самораново, които се изправиха срещу проблема в селото от ВиК сектора и поискаха оставката 
на предишния управител. 

Относно точката която гледаме сега. Първо искам да кажа, че ние сме във ВиК 
Асоциацията от 2016 год. Опитахме се да излезем няколко пъти. Това не се получи поради 
простата причина, всеки запознат знае, че 33% с точност дали са 33 или 33 и малко е процента 
на държавата – 35%. След като това е държавна политика, как мислите, че държавата ще ни 
пусне да излезем. Ние на практика сме вътре в Асоциацията. Т.е. ние в момента сме в едно 
разкрачено положение и хем сме вътре, хем не сме. А знаете че който е разкрачен знаете какво 
му се случва обикновено. 

Така, че ние ще подкрепим тази точка. И другото искам да кажа, относно спекулациите 
към това ние общ. съветници в ОбС Дупница не определяме цената на водата. Цената на водата 
се определя от КЕВР. Ние не сме хората които вдигаме или сваляме цената. Да не останат 
хората с впечатление, че ние искаме да се вдигне водата. Ние не сме хората които вдигаме. Тука 
си има държавен орган, който ясно и точно е казал така, така и така. 

Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Георги 

Красимиров Градевски 
Да, КЕВР определя цената на водата и това е вярно, но той я определя след Асоциация в 

която ОбС одобряват или неодобряват тази цена. И ви напомням отново, че ОбС 56% от 
общините гласуваха против този Бизнес-план, 44 гласуваха за от които 35% е квотата на 
държавата, но КЕВР прие този Бизнес-план, което не можа да разгневи г-н Табаков иначе аз го 
разгневявам, но тази несправедливост не можа да го разгневи. Беше действащ депутат. Обаче 
вие г-н Градевски когато отидете в Самораново трябва да кажете „КЕВР определя цената на 
водата. Да аз можех да се боря, но не можах да се преборя“. Или пък да кажете „Аз ще се боря 
цената да не стане 3,65 докато не се ремонтира водопровода в Самораново“. И точно в този 
смисъл са моите изказвания. Сега ние да не кажа сваляме гащета като г-н Гущеров, ние 
отслабваме позицията на Дупница при предстоящите преговори на г-н Дангов. Единственото 
ми утешение е редакцията, че пак ще се гледа в ОбС това Споразумение. Така, че г-н Градевски 
това се опитвам и това ме безпокои и ме терзае като съветник, какво ще кажат хората. Те няма 
да ни чуят и да ни питат КЕВР, мевър и т.н. Ще кажат „Защо не се преборихте да няма 
несправедливост“. 

А колкото до кой е уволнил г-н Илиев, аз моля за извинение. Малко се изхвърлих. 
Предложех тогава на вас като общ. съветници и на г-н Чимев управителя да бъде сменен, а в 
никакъв случай не мога да кажа, че аз съм го сменил защото то е и невъзможно.  

 
Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/  
Г-н Костадинов, аз нямам проблем да изляза открито пред жителите на с. Самораново и 

да застана зад всяка една моя позиция. И не само зад жителите на с. Самораново, а зад жителите 



33 

 

на община Дупница. Аз нямам тези проблеми да седя и да се извинявам с някой друг. 
Решението което съм взел аз ще си застана зад него, но в последните години какво ли не 
правихме, видяхме, че просто няма поне на този етап ние не можем да се справим с това нещо. 
А сега в следващите докладни ние ще гледаме и ПУП-ове. Конкретно ще кажа за Самораново, 
които пак ще се закачат за водопреносната мрежа и ние какво правим в един момент. Сега 
имаме проблем. В същото време ние не можем да откажем на един инвеститор да му кажеме 
„Абе слушай  има проблем с водата, ние няма да ти разрешим ПУП на тебе“. Нали знаете какво 
следва? След това отиваме в съда при един отказ. Така, че това е по мои преценки от 
дебатирането което сме правили последно време за ВиК сектора. Може би единствения 
вариант, който виждам аз към момента е присъединяване с някакви Европейски средства, 
държавни средства да може да облекчим напрежението във водния сектор в Дупница. 

Благодаря.   
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Табаков, само ще се отклоня защото казахте още нещо важно и ако трябва два дни 

ще дебатираме на тая тема. Ето това запомнете Европейски средства няма да има. Следващите 5 
години няма да има, не сега. Обаче тука ме присетихте много важна тема. Тия инвеститори 
които ще дойдат и включително и в Самораново и ще искат присъединяване, къде ще им се 
гледа документа. Ще остане ли инвестиционната служба която е сега във ВиК или ще бъде в 
Кюстендил. Това не е въпроса към вас, а въпроса който ние трябва да поставиме пред 
„Кюстендилска вода“ и ние  сме го поставяли. Сиреч тука ли ще бъде местен проучвател, който 
ще дава становище или ще трябва да се ходи в Кюстендил, както за почти всичко вече останало 
и ви благодаря за това което казахте. А иначе, че ще си поемете отговорността, аз нямам 
никакво съмнение. Но г-н Градевски аз застанах зад решението си 16 година и сега да ви кажа 
честно вече съжалявам защото тогава не само гласувах за Асоциация, а и агитирах за нея със 
същия план и със същите доводи и се оказах излъган. Въпроса е дали няма да бъдем излъгани и 
сега. 

Г-н Табаков, за лично обяснение. Що ми треба да ви кажа името. Казах го само за да се 
разгневите, нищо повече. Защо не се разгневихте искам да кажа. Защо не се разгневихте г-н 
Табаков? 

  
Николай Димитров Табаков /Коалиция ПП-ДБ/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Взимам за лично обяснение по повод думите на председателя, че не съм се разгневил от 

това, че КЕВР е одобрил Бизнес-плана на ВиК Кюстендил. Всъщност мен повече ме разгневява 
състоянието на ВиК. Това е една предизвестена смърт. Една мъчителна предизвестена смърт. 
Смело мога да кажа, че вдъхновителя на тази смърт е нашия колега Костадин Костадинов. 
Съжалявам да го кажа това. В смисъл не е смешно и доста хора се смеят там отзад. Това е смърт 
за ВиК-то в Дупница. И за съжаление ние сме си виновно и под смелото и така вдъхновено 
водачество на г-н Костадинов. Така, че това ме възмущава повече. Ако трябва да съм възмутен, 
това ме възмущава. А за това, че КЕВР работи по законово установени норми е ясно на всички, 
както на всички е ясно, че КЕВР никога няма да одобри този незаконен Бизнес-план, който 
господина го представя години наред. Законово установените норми не позволяват на КЕВР да 
одобри Бизнес-плана на ВиК Дупница, както позволява да приеме Бизнес-плана на ВиК 
Кюстендил. Мен това ме възмущава повече, ако трябва да съм възмутен от нещо. 

Благодаря ви. 
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Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Лично обяснение /Лично 
обяснение/ 

Г-н Табаков, наричате ме вдъхновителя за смъртта на ВиК Дупница, така ли. Моля, 
питам ви ясно. Всъщност вие вече сте записан на микрофона. Но това се отнася за мен, нали, че 
аз съм вдъхновителя за смъртта на ВиК. За свърта на ВиК Дупница. Да, жалко. Много тежко, аз 
добронамерено към вас казах, вие сега ще трябва да отговаряте за думите ви. Не, вижте 
обидата, обидата нанесохте ми изключително голяма обида да ме наречете по този начин. 
Направо не знам какво да ви отговоря. Вие казахте, че вашата позиция е да отидем в 
„Кюстендилска вода“, което значи смърт за ВиК Дупница. Аз се боря да останеме с ВиК 
Дупница като общинско дружество. Това прави ли ме вдъхновител за смъртта на ВиК Дупница? 
Некак си не мога да ви разбера. Възпитан човек сте. До там ли паднахте? Иначе ви предизвиках 
с думите, вие бяхте депутат и ви го казах ясно. 56% гласуваха и това го има в протокол 
официален на Асоциацията и може да го видите. 56% против Бизнес-плана на „Кюстендилска 
вода“, 44% за и вие казвате има си законно установени норми. В парламента така ли 
гласувахте? Изумен съм от вашето изказване и ще реша какви действия да предприема спрямо 
вас. 

 
Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми колеги. 
Не смятам да влизам в някакъв режим и в тон който зададоха някои от колегите в залата. 

От нашата група на БСП искаме да поздравим кмета за крайно навременното решение за 
внасяне на такава докладна за ВиК Дупница и разбира се ще подкрепим споразумението, което 
трябва да изготвим, както каза и той всички заедно. Благодарим му за личната ангажираност, 
която прояви за хората които работят във ВиК и за които всеки ден там е истинска агония при 
положение, че те най-малко са виновни за ситуацията до която са ги довели някои управляващи. 
За това даже това е крайния срок може би който хващаме да вземем мерки за това да имаме 
едно работещо дружество в Дупница на което можем да разчитаме, че няма да оставим 
гражданите без вода на първо място. След това вече са г-н Председател всички добри 
намерения които предполагам всички колеги ще подкрепят за инвестиции. Дали ще се 20, 30, 
40 000 000, това зависи от нас какво Споразумение ще изготвим и мисля, че няма какво повече 
да кажем по тази докладна освен да я приветстваме и да я гласуваме. 

Благодаря. 
 

Край на дебати 
 

Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Искате прегласуване. Колеги, прегласуваме процедурата прекратяване на разискванията. 

Ако обичате понякога да активирате вашите устройства защото те така да се каже заспиват 
разговорно казано, както заспиват някои от членовете на ОбС.  

Думите ви, че ще се подобри обслужването на гражданите от ВиК ще се подобри ще ги 
запомня. След няколко години силно се надявам да си прав. Много силно се надявам, но не 
вярвам. 

Гласуване по процедурите: 

1. Прекратяване на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 22, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 1 
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Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов: в т. 1 от проекта за 
решение  Общински съвет  Дупница дава съгласие в срок от един месец от датата на 
приемане на решението да бъде изготвен и внесен  -  да се добави в ОбС Дупница за 

одобрение проект на Споразумение между В и К Дупница ЕООД и Кюстендилска вода 
ЕООД..... 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 1 ..... предложението. 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
2. Анна Минкова Минкова: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Веселин Михайлов Станкев: За 
5. Виктор Методиев Мантарков: Против 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: Въздържал се 
8. Георги Иванов Бански: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Георги Томов Рангелов: За 
11. Гичка Петрова Михайлова: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: Против 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: За 
23. Светлин Яник Зарев: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 19, 'против' - 7 и 'въздържали се' - 2 ..... точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 19 

Против 7 
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Въздържали се 2 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
2. Анна Минкова Минкова: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Веселин Михайлов Станкев: За 
5. Виктор Методиев Мантарков: Против 
6. Виолета Генчева Инкьова: Въздържал се 
7. Георги Василев Георгиев: Против 
8. Георги Иванов Бански: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Георги Томов Рангелов: За 
11. Гичка Петрова Михайлова: За 
12. Емил Димитров Гущеров: Против 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: Против 
19. Костадин Крумов Костадинов: Против 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: Против 
23. Светлин Яник Зарев: За 
24. Слав Викторов Мантарков: Против 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: Въздържал се 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.23 и ал.2 от ЗМСМА, Об.С прие 

         
 
         Р Е Ш Е Н И Е 

 
       № 25 
 
1.Общински съвет Дупница дава съгласие в срок един месец от датата на приемане на 

решението да бъде изготвен и внесен в Общински съвет Дупница за одобрение проект на 
Споразумение между Водоснабдяване и канализация – гр. Дупница ЕООД и Кюстендилска вода 
ЕООД за реда и условията за стопанисването, поддържането и експлоатацията на ВиК 
системите и съоръженията и предоставянето на ВиК услуги от страна на ВиКО – 
„Кюстендилска вода“ ЕООД  на територията на Община Дупница, съгласно Решение № 
102/24.06.2016г. на Общински съвет гр. Дупница за даване на съгласие за присъединяване на 
Община Дупница към Асоциация по ВиК на обособена територия – Кюстендил, обслужвана от 
„Кюстендилска вода“ ЕООД и Договор за стопанисване, поддържане и експлоатация на ВиК 
системите и съоръженията  и предоставяне на водоснабдителни и канализационни услуги от 
05.04.2016г. и Решение № 12 от 25.04/2023г.  прието с Протокол № РД -  10 – 69/25.04.2023г. на 
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Асоциация по водоснабдяване и канализация на обособената територия, обслужвана от 
„Кюстендилска вода“ ЕООД, гр. Кюстендил. 

В проекта за споразумение следва да бъдат включени и съответни клаузи за: 
- Запазване на работните места на всички работници и служители на Водоснабдяване и 

канализация – гр. Дупница ЕООД към датата, в която оператора „Кюстендилска вода“ ЕООД 
започне да предоставя услугите си на територията на Община Дупница 

- Условията и сроковете за подписване на нови индивидуални договори с всички 
абонати на Водоснабдяване и канализация – гр. Дупница ЕООД с новия оператор 
„Кюстендилска вода“ ЕООД 

- Срокове, в които Водоснабдяване и канализация – гр. Дупница ЕООД и  новия 
оператор „Кюстендилска вода“ ЕООД, следва да извършат засичане на показателите на 
водомери с оглед различните цени на предоставяната услуга.  
 
 
От името на МК КОД-ВМРО Георги Василев Георгиев поиска почивка. 
Председателят на заседанието даде 15 минути прекъсване на заседанието.  
Прекъсване на заседанието от 12:42 до 12:57  

Проверката на кворума в 13:07 показа присъствие на 28 общински съветници от общо 29.  

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Обяснение на отрицателен вот. 
 
Г-н Емил Гущеров – общ.съветник: 
Г-н председател. 
Колеги. 
Отрицателния вот и позицията, която искам да изразя от мое име е продиктувана от 

следното нещо. 
Тъй като чухме многократно г-н кмета да ни увещава и обещава как се били 

договорили с областния управител и държавата мен силно ме притеснява без да ги видя на 
книга, както и вие подчертахте как сме лъгани от държавата многократно в този период 
благодарение на нейните неадекватни действия. В последните години се случиха тези тежки 
ситуации във В и К. 

Тъй като г-н Дангов обича да си служи с неверни твърдения, манипулации. 
Той на пресконференцията на 15 декември заяви, че парите по депото за рекултивация 

не са преведени а още на 11-ти има такова писмо и на 18-ти потвърждение, че тези пари са 
преведени. Защо го казвам? Мен ме притеснява както тука излъга и подаде неверна информация 
дали по същия начин заблуждава общинските съветници за социалния мотив, че видите ли с 
това гласуване решаваме проблема със заплатите. 

Какво се случва със социалния момент на всички близо 50 000 жители на община 
Дупница? 

Благодаря. 

 

Точка 2 (Втора) 

633/19.12.2023 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Приемане 
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на Правилник за организацията и дейността на Общински съвет – Дупница, неговите 
комисии и взаимодействието им с общинската администрация  

Г-н  Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Колеги, ще взема думата за да кажа няколко думи. 
Правилника е много важен и определящ документ с който ние определяме нашите 

взаимоотношения и начина да действие. 
Комисията, която беше избрана за изработване на редакции по правилника се събра на 

мисля две заседания, на които бяха предложени промени. Има предложение съгласувано между 
няколко човека, включително и мен броя на комисиите да бъде увеличен. Да бъде увеличен 
така, че един съветник да може да участва в две комисии. 

Искам ясно да кажа мотивите за това нещо. В последните 12 години, в които аз съм 
съветник ОбС малко беше принизен и по вина на законодателството, което отне значителна 
част от правомощията на общ.съветници. напр. да правиме промени на бюджета тук в зала а 
можем само да предлагаме, което е много важно за един съветник. И от досегашната местна 
власт, която превърна ОбС в един апендикс. Аз разбира се бях председател на ОбС последните 
4 години а преди това 6 месеца през 2015 година. Много ми се иска в този мандат това да бъде 
един истински ОбС и ние да бъдем едни истински съветници. 

Съветник буквално означава да съветва. Увеличението на броя на комисиите го 
предложихме точно по тази причина. Комисията не е мястото, където да вземете докладните, 
които са внесени и да решите „за“, „против“ и да бързате да си ходите. Комисията е мястото, 
където да се събереме, да обсъждаме това, което сме говорили в кампанията да търсиме 
начините за реализиране на различни идеи и да стигнеме до тяхното реализиране. 

Колкото повече, ние, вие мотивирани и активни толкова по-добре за община Дупница и 
гражданите на общината. 

Създадохме напр. комисия по туризма. Колегата попита какъв туризъм, то такива 
докладни няма. Искаме ли Дупница да развива туризма….мога да говоря за всички 
комисии…ако искаме да го развива ние трябва да говориме в тази посока. Там има много неща, 
които могат да бъдат решени.зная, че е трудно да се направи концепция особено в по-малките 
групи от единичните съветници, но именно затова в комисията е мястото, където вие можете да 
генерирате идеи или това, което сте си мислили, че трябва да се случи да направиме така, че да 
се случи. 

Силно се надявам да подкрепите този правилник, да започнем да работим активно, да 
правиме тези идеи, защото уверявам ви чувството, когато нещо си предложил, когато то се 
приеме и започне да дава резултат е много добро за самите вас а по-голям е ефекта за общината 
и хората. 

На своеобразен председателски съвет, защото няма такова нещо като председателски 
съвет ние се събираме председателите и обсъждаме различни въпроси. Г-н Коларски предложи 
и аз официално го предлагам на вас. 

„В чл. 42. (2) Редовните заседания се провеждат в петък от 10.00 часа до 14.00 часа. Да 
стане  Редовните заседания се провеждат в четвъртък от 10.00 часа до 14.00 часа. „ 

Помолих председателите на основните групи да съгласуват и те са съгласни с тава 
предложение. 

Така, че правя официално предложение думата петък да бъде заменена с четвъртък. 
Ако желаете може да дебатираме и това предложение. 
Заповядайте. 
 

Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Г-н Костадинов нали искаме да чуем обосновано защо да бъде четвъртък а не петък, тъй 

като имаме следното мислене. Били сме на много сесии и виждаме, че текът доста дълги дебати 
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и ако сме в петък може да се удължи сесията. По правилник ако не завърши в 16 часа може да 
продължи на другия ден. Нали така? Да. 

Ако е в четвъртък и има такива дълги заседания, може би петък е пак работен ден. 
Колеги има тук два поредни дни да отсъстват от работа а и вярвам, че с оглед много въпроси 
съжалявам, че г-н кмета излезе…мисля, че свърши работата. Аз отвън видях Гуги и той има 
доста въпроси, които иска да му зададе…за Старческия дом, за моргата… 

 
Г-н  Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО: 
Разглеждаме правилника г-н Гущеров… 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Ами правилника разглеждаме. Вие позволихте на г-н кмета да си прави стихотворения… 
Гуги ми каза отвънка има питания към г-н кмета и те са по-дълги кога той ще отговори в 

четвъртък или в петък? 
Благодаря. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Емил 
Димитров Гущеров: 

Именно презумпцията, че заседанието може да не завърши в същия ден, затова по-добре 
е да бъде в четвъртък, за да продължи в петък. В 90-те години на този мандат…Славчо тогава 
пак беше съветник…така беше…аз си спомням как сесиите бяха по два дни, защото имаше 
яростни политически битки. Една точка отнемаше по 3-4 часа и сесиите бяха в четвъртък. 

Другия мотив е, че четвъртък е по-удобен ден, защото в петък хора планират пътувания 
и т.н. 

Това беше съгласувано с вашия председател на група г-н Гущеров. Мотива е, че в петък 
някой може да е планирал пътуване или нещо друго…или вие да си тръгнете по-рано…и затова 
по-добре е да бъде в четвъртък. 

Заповядайте г-н Павлов. 
 
Г-н Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/: 
Благодаря г-н председател. 
Аз мога да припомня кога беше променен правилника и беше избран петък за ден на 

сесията. 
Това стана преди 12 години, когато влезнаха в управлението господата от ГЕРБ 

Дупница. Един председател имаше тогава, който не можеше да идва в четвъртък и да си 
накъсва седмицата. Идваше в петък да си играят карти…да проведат сесията набързо и след 
това …да си играят карти. 

Затова тогава беше променен правилника.  Всеки път, когато споменете моето име със 
симпатия…ще ставам да ви припомням някои неща от близкото минало. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО: 
Благодаря. 
Г-н Гущеров за реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Станислав 

Христов Павлов: 
Радвам се г-н Костадинов, че тука има съветници от миналия век, които са работили по 

този начин. Радвам се, че отговорихте, че ще имам възможност да питам другаря Дангов…така 
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Гуги отвънка ми каза имало ли е нещо смътно със Старческия дом, имало ли е нещо с моргата, 
защото за мен е важно да чуят гражданите на Дупница тъй като Гуги стои отвънка и чака да му 
се отговори по тези теми. 

Изразявайки тази позиция дали петък или четвъртък не мисля, че това е най-важното 
което трябва да дебатираме. По-важно е това, което г-н Костадинов е заложено тези комисии да 
бъдат толкова на брой…и аз като участник в тази комисия неколкократно, мисля че и г-н 
Гергов го заяви ще има ли времевата възможност….сега видяхме тази сесия докладните се 
появиха във вторник, сесията в четвъртък кога ще бъдат разгледани от тези 9 комисии, когато е 
заложено всеки един от нас да бъде в две комисии. Ако вие смятате, че е възможно за два дена 
или по някакъв начин ще подобрите комуникацията с общинската администрация и другаря 
Дангов ще ги подава на време, защото вярвам че и г-н Градевски както заяви тука твърдо, че 
това ще бъде последната докладна, която ще се внася в 6 без 10 и ние съветниците няма да 
стоиме разкрачени. Той много ясно и категорично каза, че не е удобна тази поза за 
разкрачено.така, че нека уважаемата администрация и другаря Дангов да подават навреме 
докладните, за да не се получи пак да се извиняваме…. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО: 
Г-жа Давкова. 
 
Г-жа Анастасия Георгиева Давкова /МК „Земеделски народен съюз“/ - Изказване 

/Изказване/: 
Уважаеми г-н председател , 
Колеги. 
Аз имам едно питане към юриста. 
Ако го променим да е за четвъртък, това…..трябва ли да стои за обществено обсъждане? 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО: 
Ася, предложението е техническо. 
Считаме, че то е техническо а не е по същество. 
Няма други желаещи за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 
 

Край на дебати 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

Чл. 42. (2) Редовните заседания се провеждат в петък от 10.00 часа до 14.00 часа. 

 Става Редовните заседания се провеждат в четвъртък от 10.00 часа до 14.00 часа.  

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 2 приема се 
предложението. 
Гласуване по основен въпрос: 
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Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 2  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 24 

Против 2 

Въздържали се 2 

 
 

 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.3, във връзка с чл. 27, ал.3 от ЗМСМА и чл. 34, ал.1 

и ал. 2, т.2 от ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 26 

 
1. Общински съвет Дупница приема Правилник за организацията и дейността на Общински 

съвет Дупница, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация 
/Приложение 1/. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО: 
Заповядайте за отрицателен вот. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/: 
Благодаря. 
Гласувах против, както в изказването казах, че това разводняване с толкова много 

комисии…има комисии инвестиционна политика…колегите от другите групи, които бяха на 
тази комисия не виждам какво може да дискутираме в инвестиционна политика и европейски 
въпроси и в туризъм. Мисля, че туризма в голяма част е свързан с инвестиционна политика, но 
така сте решили, така сте приели. Само едно допълнително питане. Тук многократно се каза 
протоколите от заседанията съветниците как може да ги получаваме веднага след сесията или 
на другата седмица, тъй като многократно тука се …не сме чели, не сме чули, не сме видели. 

Аз заявявам от микрофона позиция, че искаме след всяка сесия официален протокол от 
проведеното заседание. 

Благодаря. 
 

Точка 3 (Трета) 

634/19.12.2023 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Определяне поименния състав на ПК на ОбС  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Колеги. 
Първо ще започна с отговор на вашия въпрос. 
Вие взимате отрицателен вот, пък задавате въпрос…изобщо въпросите са ви риторични. 
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След сесията  има техническо време в което служителите в техническия отдел да 
напишат този протокол. 

Те слушат звуковия файл, затова ви моля да се изказвате на микрофона, за да ви чуват, 
нанасят го на хартия. Това отнема време. 

Като казахте искаме веднага да получиме, единственото което може да получите е 
звуковия файл ако има дори и такава възможност. В момента в който те са готови с протокола, 
те го изпращат в областна управа…вие сте бил председател това по-скоро за другите се отнася. 
Той се подписва от мен и се качва на сайта на община Дупница. 

Ако желаете да получите официален протокол подписан не е проблем да го получите, но 
не може да го получите на следващия ден, защото те не могат да го наберат особено сесии като 
днешната. 

По отношение на комисиите. Даже гласувате „против“ и „въздържал се“. 
Ваша работа е дали искате да работите или не. Хората гледат и преценяват, ако искате 

работете, ако искате не ходете на комисии, ако искате се събирайте, ако искате давайте идеи, 
ако искате не давайте. 

Смисъла е искаме ли да променим досегашния  ОбС  какъвто беше, искаме ли да го 
направиме работещ, искаме ли да го направиме пълен с идеи и хора, които желаят да работят. 
Или искате като миналия мандат…кога ще се събереме, когато искате се съберете…още утре се 
съберете. Ще се хвана за вашите думи какво ще прави ПК по инвестиционна политика, 
регионално развитие и европейска инвестиционна политика, регионално развитие и европейска 
интеграция 

Казахте преди малко….коя комисия да обсъдиме…ще напиша за всяка една комисия 
предложения за теми, които да обсъдят.  

ПК по туризъм може да обсъди безброй теми. Преди малко по темата на В и К 
говорихме за задаващата се инвестиционна програма на правителството, която ще бъде обявена 
веднага след приемането на държавния бюджет. Големите въпроси, които не зададохме и не 
зададохте към кмета е какво прави общината и ето ви пример….и принцип. ПК по туризъм ще 
седне, ще дебатира, ще мисли и покани представители на туристическия бранш, ще избистри 
една позиция и предложения и ще отиде при кмета и ще му ги предложи. Да се види, кои от тях 
са реализируеми, какви средства са необходими от общинския бюджет и ще поиска…кмета от 
своя страна ще даде предложения във въпросната инвестиционна програма или да ви припомня 
ли, че има европейски фондове. 

Това малко ли ви се струва. Запомнете в утрешния ден, както Инкьова съм я критикувал 
ще критикувам всеки един от вас, който го мързи и се е борил за обществено доверие а след 
това не си върши работата. В това може да бъдете убедени. Моля ви да бъдете истински 
съветници. Ето това г-н Гущеров ще прави ПК по туризъм. Ще отговори на въпроса какво 
можеме да направиме ОбС и кмета на Дупница, за да развиваме туризма. 

Колеги за пети път ви моля не слушайте Гущеров и подобни, където ви говорят то няма 
време, няма кога, няма кой…съгласно ЗМСМА ОА е длъжна да дава информация на всеки 
общ.съветник, каквато пожелае. В работата на комисиите включвайте експертите на общината, 
за да може да получите бърза и адекватна информация а не да ги разкъсваме и тормозиме а да 
им се каже може ли в разумен срок да ни дадете такава и такава информация. Ето това много от 
комисиите не го правеха…имаше и комисии, които не се събираха а само протокол водеха… 

Колеги имате проекта за решение. С проведени консултации няколкодневни…говоря с 
председателите на групи, с колегите, които са по двама и тези, които са сами. Проведохме 
консултации кой в коя комисия да бъде, кой да бъде предложен за председател и кой за 
секретар. 

Ще изчета това което е след консултациите с почти всички вас. Разбира се ако имате 
други предложения те ще бъдат подложени на гласуване. 
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2. Общински съвет Дупница определя ПК по икономическа политика, бюджет и 
финанси да бъде от 7 броя общински съветници, както следва: 

1. Емил Димитров Гущеров 
2. Станислав  Христов Павлов  председател 
3. Павел Ангелов Коларски 
4. Георги Красимиров Градевски 
5. Илиян Ангелов Миланов  секретар 
6. Иван Миланов Раков 
7. Георги Василев Георгиев 

3. Общински съвет Дупница определя ПК по инвестиционна политика, регионално 
развитие и европейска интеграция да бъде от 7 броя общински съветници, както следва: 

1. 1.Емил Димитров Гущеров 
2. Станислав  Христов Павлов 
3. Веселин Михайлов Станкев 
4. Гичка Петрова Михайлова 
5. Иво Николов Ников 
6. Шейхриар Неждет Златарска   председател 
7. Георги Иванов Бански   секретар 

4. Общински съвет Дупница определя ПК по Териториално Устройство, общинска 
собственост, транспорт, строителство, екология, комунални  дейности и жилищна политика да 
бъде от 7 броя общински съветници, както следва: 

1. Йордан Крумов  Йорданов 
2. Александър Димитров Анин   председател 
3. Светлин Яник Зарев 
4. Георги Красимиров Градевски 
5. Анастасия Георгиева Давкова   секретар 
6. Георги Томов Рангелов 
7. Станислав Георгиев Страшимиров 

5. Общински съвет Дупница определя ПК по земеделие и екология да бъде от 5 броя 
общински съветници, както следва: 

1. Румен Живков Желязков 
2. Александър Димитров Анин 
3. Павел Ангелов Коларски   председател 
4. Йонко Йорданов Гергов 
5. Виктор Методиев Мантарков   секретар 

6. Общински съвет Дупница определя ПК по здравеопазване, социална политика, 
демографски политики и етнически въпроси да бъде от 5 броя общински съветници, както 
следва: 

1. Слав Викторов Мантарков 
2. Николай Димитров Табаков   секретар 
3. Георги Томов Рангелов 
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4. Ивайло Валериев Петров   председател  
5. Станислав Георгиев Страшимиров 

7. Общински съвет Дупница определя ПК по образование и култура да бъде от 7 броя 
общински съветници, както следва 

1. Виолета Генчева Инкьова 
2. Асен  Сотиров  Илиев    председател 
3. Светлин Яник Зарев 
4. Йонко Йорданов Гергов 
5. Николай Димитров Табаков 
6. Шейхриар Неждет Златарска  
7. Христо Страхилов Михалчев   секретар 

8. Общински съвет Дупница определя ПК по туризъм да бъде от 5 броя общински 
съветници, както следва: 

1. Виолета Генчева Инкьова 
2. Георги Иванов Бански 
3. Анна Минкова Минкова 
4. Христо Страхилов Михалчев    секретар 
5. Иван Миланов Раков     председател  

9. Общински съвет Дупница определя ПК по спорт,  младежки дейности и връзки с 
НПО да бъде от 5 броя общински съветници, както следва: 

1. Слав Викторов Мантарков 
2. Асен  Сотиров  Илиев      секретар 
3. Веселин Михайлов Станкев 
4. Анна Минкова Минкова 
5. Иво Николов Ников    председател 

10. Общински съвет Дупница определя ПК по Закона за противодействие на 
корупцията да бъде от 8 броя общински съветници, както следва: 

1. Йордан Крумов  Йорданов 
2. Ивайло Валериев Петров 
3. Павел Ангелов Коларски    секретар 
4. Георги Красимиров Градевски 
5. Иван Миланов Раков 
6. Шейхриар Неждет Златарска  
7. Георги Василев Георгиев 
8. Йонко Йорданов Гергов   председател 

11. Общински съвет Дупница определя ПК по обществен ред и сигурност, 
безопасност на движението и защита на населението да бъде от 7 броя общински съветници, 
както следва 

1. Румен Живков Желязков 
2. Ивайло Валериев Петров  секретар 



45 

 

3. Гичка Петрова Михайлова 
4. Виктор Методиев Мантарков 
5. Георги Василев Георгиев   председател 
6. Илиян Ангелов Миланов 
7. Анастасия Георгиева Давкова 

Г-н Гущеров за реплика. 

Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Костадин 
Крумов Костадинов: 

Благодаря г-н председател. 
Репликата ми е към вас. Благодаря, че дадохте ясен отговор не само за мен а и за 

всички колеги кога може да получаваме протокола от проведените заседания. 
Вие споменахте, че едва ли не предния ОбС е спал и тука е било пълно безхаберие. Аз 

искам да попитам гражданите кой беше председател, защото заявихте трябва нещо да е 
различно, нещо да е  позитивно, ново. 

Надявам се, че новия председател на ОбС ще доведе тази политика докрай. Питайки за 
две-три комисии, питайки участието на общ.съветници, тъй като предишен председател на ИК 
ние сме канили почти от всяка дирекция експерти. Понякога сме ги държали до 8-9 часа.моето 
питане е те ще получат ли допълнително възнаграждение и след като ги каниме на комисии, те 
ще присъстват ли постоянно, тъй като това нещо ще доведе до много по-голяма ангажираност 
от експертите от ОА.  

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО: 
Благодаря. 
Заповядайте. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми дами и господа общ.съветници. 
Искам да кажа добри новини от днешния ден. За първи път въпреки трудностите и 

спънките преди празниците ще получат по още една заплата работещите в администрацията в 
основното щатно, допълнителното щатно разписание, в общинските предприятия, Паркинги и 
гаражи…Благоустройство, чистота и т.н., патронажа, детските ясли, детските градини, всички 
работещи в социалните дейности…по още една заплата.  За общинските съветници не мога да 
гарантирам, тъй като няма отчети, които да са подадени. Председателя на ОбС не е подал 
такива. 

За първи път ще получат за коледа и нова година чистачките в общината. Това е 
благодарение на екипа, който управлява г-жа Дафинка Георгиева във финансовата сфера. За 
първи път в края на бюджетната година парите не са откраднати и са тук и ако имаше нещо, 
което ме караше да бъда пестелив по отношение на разходите беше точно това. Да покажа друг 
стил на управление а не някой да пише на бял лист проценти и да казва на белия лист с 
химикала – 30, 50…това при мен …другите не ме интересуват. Процентниците времето им 
свърши…надявам се, че Гуги, който не е тук в момента ако ни гледа отнякъде ще предаде на 
онези, които дават пресконференции и питат. Нека поне да питат умни неща. Гуги ако е 
участвал в процента аз питам може да не е участвал Гуги, скъпия ми Гуги в написаното нека 
бъде така добър ако е в друго качество не само като гражданин публично да върне онова, което 
е взел от процента. Има начин за това ще го подскажа. 
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Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО: 
Г-н Гущеров за реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов: 
Уважаеми колеги,  моето питане към кмета, когато съобщавате такива красиви и 

позитивни новини, да питаме, откъде са тези средства с това популиско изказване. Дали от 
заемите, които  натрупахме за един месец по различните докладни, които бяха вкарвани, или на 
базата от добре свършената работа от Общинската администрация до 8 ноеври, 2023. 
Благодарение, на което средствата от 3 милиона точната сума, да не я бъркам, бяха приведени в 
общината от рекултивацията. Вие сета с един свободен ресурс се правите на Дядо Мраз, както 
споделяте във вашата фейсбук страница, че Дядо Мраз и Дядо Коледа са братя, не не са братя. 
Така че когато се правите на добрия Дядо Мраз, отговорите на дупничани, откъде са тези 
средства, нали общината беше в много тежко състояние заварена без никакъв ресурс, без 
никакви възможности, в един момент вие се правите на добрия Дядо Мраз и казвате аз ще 
раздам на всички, не вие не раздавате от вашите пари а раздавате обществен ресурс, който е 
важно като съветници да знаем откъде е и защото така еднолично решавате какво да се случва. 
Не били по-добре да решиме някой проблем по селата, отколкото да раздавате на прима виста. 
Добрия чичко Дядо Мраз. 

Благодаря.  
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО: 
Разбира се, че може ще... 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Аз разбира се, няма да отговоря на преждеговорищия, тъй като той е от страната на 

загубилите. Ще  отговоря на Гуги, мой миличък, Гуги,който не е тук, но отговарям директно на 
Гуги. 

Това е предотвратено да бъде...и резултата от това е, че спряхме кражбите. Да, бяха се 
приготвили загубилите да ги откраднат, слава богу народа е мъдър и отговорността, която е 
вменена на мен като новоизбран кмет, повелява да се работи от тук нататък по този начин. 
Когато не се краде, се случват нещата. И ако сме в такъв режимния диалог, аз ще призова нещо 
тук от микрофона. Още нещо с име този път. От фонд български спорт се привежда 9000 лева на 
община Дупница, с които е финансиран футболния клуб „ Червена звезда“ село Червен брег. 
Забележете, там предизборно се изграждаха едни съблекални, 3 000 за Червен брег, за 
съблекалните в кампанията. Даже имаше от загубилите, там едни рязане на лентичка. 

За първи път присъствам, или поне видях в пуличното пространство, някой да реже 
лентичка на нещо,което предстои. Нещо предстои да се ремонтира съблекалня и ние режем 
лентичка. 3000 лева пак повтарям там. 

Отделно 3000 лева е получила община Дупница за спортни дейности, към едно 
дружество или клуб Дупница Спорт, където участват две имена, интересни са. Георги Нумов и 
Даниил Александров. Единия беше бил в същински съветник от групата на загубилите, Даниил 
Александров е депутат по настояще от една от основните управляващи партии. Това нещо е 
дадено за футболен турнир Дупница Къп. 

Спомням си, че е реализирано, доколкото не ме е лъже паметта. Останалите 3000 лева от 
9-те, обаче, са за коледен турнир по борба, който не се провежда. Да сте чули, че има такъв 
турнир, аз в спортния календар не съм видял да бъде заявен такъв коледен турнир по борба.  

Така, че моля и настоявам от микрофона на Общинския съвет лицето Георги Нумов да 
бъде така добър да върне 3000 лева в общинския бюджет за непроведения коледен турнир по 
борба, защото няма как да бъде проведен и организиран, тъй като организацията предполага съди 
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и въобще да се спази това мероприятие. С тези 3000 лева, ако въобще лицето ги върне, надявам 
се да ме гледа, или поне Гуги, който не е тук да му каже, ще бъде финансиран спортист на 
годината 2023-та година, който ще се проведе фактически през първите дни на януари 2024. 
Надявам се да съм разбран  правилно. 9000 лева се взимат, едни 3000 лева отиват за кампанията в 
изборите на загубилите в Червен брег, другите три стоят в лицето Георги Нумов, а три са дадени 
за Дупница Къп. 

Очевидно пак, мероприятие  финансирано към загубилите. 
Очаквам 3000 лева Георги Нумов да ги донесе до края на работния ден. Ако това не се е 

случи, имат други органи, които финансират едни сгради до Самораново, които предстои да 
заработят с капацитет. Чакат там посетители, създават добри условия. Говорим е за Главна 
дирекция изпълнение на наказанията, които привеждат присъдите в изпълнението. 

Нали не бъркам го, господин Петров? 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО: 
Господин Гущеров, моля ли? 
Господин Петров за изказване. 
 
Г-н Ивайло Валериев Петров /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване 
Уважаем господин Кмете,  
уважаем господин председател на Общинския съвет,  
уважаеми колеги. 
Гледайки докладната и предложенията за ръководни позиции по комисии, ми прави 

впечатление, че няма в тези позиции никой от колегите от ГЕРБ. И имам информация, че те 
сами доброволно не са проявили желание да бъдат няколко от тези позиции. 

Господин Гущеров, казахте, че те експерт. Сега е момента да бъдат отговорност. 
Между другото, бившия кмет и зам.кмет, имаха изконното и изборно право, също да 

бъдат общински съветници, но и те абдикираха. 
Моля ви, поемете отговорност, за да бъде общински съвет работещ. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО: 
Господин Гущеров, за реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика: 
Уважаеми колеги, първо връщам се към питането към другаря Дангов, на който не 

получих отговор, откъде са средствата за тези добри новини, които съобщихте. Предния път, 
когато задавах въпроса към госпожа Георгиева, махнахте с ръка и казахте, не му отговаряйте. 
Сега запретнахте ръкави, сигурно, пак няма да ми отговорите, няма проблеми. 

Гражданите слушат и ще чуят. 
Господин Петров, и вие сте били обикновен общински съветник, без да сте 

председател, без да сте секретар и мислят, че сте си вършили коректно и доста активно работата 
с различни питания и с активно участие, както на сесии, за което ви поздравявам, сигурно сте 
един от най-активните съветници от вашата група. 

Така, че не мисля, че председателското или секретарското място по някакъв начин 
прави общинския съветник по-работлив. 

Господин председател, какъв е това блокаж тук? Това пак ли е диктатура, демагогия? 
Виждате ли колко е несериозно? Е един кмет, който е запретнал ръкави, и какво си позволява да 
отправи от трибуната? Вие ми говорите за нашите изказания. 

Все пак, той е представител на тази институция, община Дупница. Ние сме обикновени 
общински съветници. И сме колективен орган, както със вас. 
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Но кметът запретнал ръкави, тук е постоянно да подхвърля някакви реплики не е 
удачно. 

Г-н Петров, предния общински съвет, аз не знам, да имаше председател или съветник 
от БСП, който да беше. Имате си кмет, работете, подкрепяйте. Ние, както заявихме и на първа и 
на втора, заявяваме го постоянно всяка една докладна, която е градивна, с позитивни идеи 
работеща за гражданите на Дупница. Ще я подкрепиме, ще задаваме въпроси, но и ще 
отстояваме мнения. На дупничани нека им е честито цената на водата избраха си такъв кмет , 
една от първите докладни, които успява да внесе.  

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО: 
Колеги, няма други подадени заявки за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 
Тъй като докладната е внесена като…с  многоточие, и сега внесох предложението, как 

да бъдат разпределени. 
Няма други предложения за промени, така че преминаваме към гласуване на внесеното 

от мен, координирано с всички вас, предложение за състав на поименните комисии и на 
председатели и секретари. 

Моля да гласувате предложението за изменение. 
 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 2  приема се 
предложението. 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 2  приема се точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 1 

Въздържали се 2 
 
 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 1 и чл. 27, ал. 4 от ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 27 

 
1. Общински съвет Дупница създава 10 броя Постоянни комисии, както следва: 
1.1. ПК по икономическа политика, бюджет и финанси;  
1.2. ПК по инвестиционна политика, регионално развитие и европейска интеграция;   
1.3.ПК по Териториално Устройство, общинска собственост, транспорт, строителство, 

екология, комунални  дейности и жилищна политика;   
1.4.  ПК по земеделие и екология;    



49 

 

1.5. ПК по здравеопазване, социална политика, демографски политики и етнически 
въпроси;       

1.6. ПК по образование и култура; 
1.7. ПК по туризъм;   
1.8. ПК по спорт,  младежки дейности и връзки с НПО; 
1.9. ПК по Закона за противодействие на корупцията;   
1.10.ПК по обществен ред и сигурност, безопасност на движението и защита на 

населението;   
 
2. Общински съвет Дупница определя ПК по икономическа политика, бюджет и 

финанси да бъде от 7 броя общински съветници, както следва: 
1. Станислав  Христов Павлов - председател  
2. Илиян Ангелов Миланов - секретар 
3. Емил Димитров Гущеров 
4. Павел Ангелов Коларски 
5. Георги Красимиров Градевски 
6. Иван Миланов Раков 
7. Георги Василев Георгиев 
 
3. Общински съвет Дупница определя ПК по инвестиционна политика, регионално 

развитие и европейска интеграция да бъде от 7 броя общински съветници, както следва: 
1. Шейхриар Неждет Златарска - председател  
2.  Георги Иванов Бански - секретар 
3. Емил Димитров Гущеров 
4. Станислав  Христов Павлов 
5. Веселин Михайлов Станкев 
6. Гичка Петрова Михайлова 
7. Иво Николов Ников 
 
4. Общински съвет Дупница определя ПК по Териториално Устройство, общинска 

собственост, транспорт, строителство, екология, комунални  дейности и жилищна политика да 
бъде от 7 броя общински съветници, както следва: 

1. Александър Димитров Анин  - председател  
2. Анастасия Георгиева Давкова - секретар 
3. Йордан Крумов  Йорданов 
4. Светлин Яник Зарев 
5. Георги Красимиров Градевски 
6. Георги Томов Рангелов 
7. Станислав Георгиев Страшимиров 
 
5. Общински съвет Дупница определя ПК по земеделие и екология да бъде от 5 броя 

общински съветници, както следва: 
1. Павел Ангелов Коларски - председател  
2. Виктор Методиев Мантарков - секретар 
3. Румен Живков Желязков 
4. Александър Димитров Анин 
5. Йонко Йорданов Гергов 
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6. Общински съвет Дупница определя ПК по здравеопазване, социална политика, 
демографски политики и етнически въпроси да бъде от 5 броя общински съветници, както 
следва: 

1. Ивайло Валериев Петров - председател  
2. Николай Димитров Табаков - секретар 
3. Слав Викторов Мантарков 
4. Георги Томов Рангелов 
5. Станислав Георгиев Страшимиров 
 
7. Общински съвет Дупница определя ПК по образование и култура да бъде от 7 броя 

общински съветници, както следва: 
1. Асен  Сотиров  Илиев - председател  
2. Христо Страхилов Михалчев - секретар 
3. Виолета Генчева Инкьова 
4. Светлин Яник Зарев 
5. Йонко Йорданов Гергов 
6. Николай Димитров Табаков 
7. Шейхриар Неждет Златарска 
 
8. Общински съвет Дупница определя ПК по туризъм да бъде от 5 броя общински 

съветници, както следва: 
1. Иван Миланов Раков - председател  
2. Христо Страхилов Михалчев - секретар 
3. Виолета Генчева Инкьова 
4. Георги Иванов Бански 
5. Анна Минкова Минкова 
 
9. Общински съвет Дупница определя ПК по спорт,  младежки дейности и връзки с НПО 

да бъде от 5 броя общински съветници, както следва: 
1. Иво Николов Ников - председател  
2. Асен  Сотиров  Илиев - секретар 
3. Слав Викторов Мантарков 
4. Веселин Михайлов Станкев 
5. Анна Минкова Минкова 
 
10. Общински съвет Дупница определя ПК по Закона за противодействие на корупцията 

да бъде от 8 броя общински съветници, както следва: 
1. Йонко Йорданов Гергов - председател  
2. Павел Ангелов Коларски - секретар 
3. Йордан Крумов  Йорданов 
4. Ивайло Валериев Петров 
5. Георги Красимиров Градевски 
6. Иван Миланов Раков 
7. Шейхриар Неждет Златарска 
8. Георги Василев Георгиев 
 
11. Общински съвет Дупница определя ПК по обществен ред и сигурност, безопасност 

на движението и защита на населението да бъде от 7 броя общински съветници, както следва: 
1. Георги Василев Георгиев - председател  
2. Ивайло Валериев Петров - секретар 
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3. Румен Живков Желязков 
4. Гичка Петрова Михайлова 
5. Виктор Методиев Мантарков 
6. Илиян Ангелов Миланов 
7. Анастасия Георгиева Давкова 

 
 
Заповядайте за процедура. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/: 
Господин председател, 
тъй като работата на общинския съвет е да бъдем активни, работливи, позитивни. 

Правя предложение, като времето скоро изтича, за удължаване на времето до приключване на 
дневния ред.  

И показвам, че не е задължително да си председател или секретар на комисия, за да 
следиш работата на общинския съвет. 

Благодаря ви. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Това всъщност беше работа на Йонко Герго. Той ги прави тия предложения. 
Колеги, гласуваме удължаване 
на работното време процедура. 
Съгласно, току що приетия правилник, работиме до 14 часа. И сега предложението е да 

се работи до приключване на дневния ред. 
Утре, след обет. Защото имаш реплики, дуплики, отрицателни, лично.  
 

Удължаване времето за работа 

Резултат от гласуването: 'за' - 24, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 

 
И така, преминаваме към следваща точка от дневния ред. 
За отрицателен вот. 
Ако обичате, вижте защо не работи таблета на Гергов. 
Заповядай за отрицателен вот. 
 
Г-н Йонко Гергов – общ.съветник: 
Благодаря ви, 
Уважаем г-н кмете 
Уважаем г-н председател на ОбС, 
Уважаеми председатели на групи, председатели на комисии, 
Уважаеми обикновени общински съветници. 
Честито на печелившите вече в общинския съвет имаме мнозинство на председатели. 

Повече от половината от общинските съветници са на нещо председатели. Надявам се, че не, 
това е бил основния мотив на създаването на толкова много постоянни комисии. 

Всъщност аз гласувах против и правилника, против и комисии. Мнението  си го изказах 
още по време на комисията за правилника. И г-н председател, една критика към вас, свикнете, 
че все пак в залата може да има мнения различни от вашите. Моето мнение е, че от пет 
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работещи комисии, направихме две работещи, още две малко работещи и пет, от които ще 
чакаме само идеи и инициативи. Надробихме тези комисии на части. 

Ако вие не сте били част от Общинския съвет, когато съветните са били в по две 
комисии, то господин Павлов, господин Дангов се спомнят това време. 

И в никакъв случай, тогава Общинския съвет не бих казал, че беше по-работещ. Дори 
тези, които не са се занимавали по онова време с политика, може би се спомнят за скандалите в 
тази зала, какво се случваше и как приключваха заседанието. Така че в никакъв случай, аз не 
считам, че тези промени ще доведат до нещо добро. Днешния дневен ред е доказателство за 
това. 

Две комисии имат какво да гледат, 
в останалите 8 ще чакаме идеи и предложения. 
Така че трябваше да се търсят други механизми да се положи качество на работата на 

съществуващите комисии. 
Дадох  продължения по време на комисията, 
Те се отхвърлиха, аз обяснявам, защо съм гласувал против. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Тъка, има предложение за прегласуване на кое…, на процедурата за продължаване работа на 

ОбС. 
Господин Гущеров иска прегласуване. 

Окончателно гласуване: 

Резултат от гласуването: 'за' - 24, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 

Точка 4 (Четвърта) 

569/23.11.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Учредяване 
право на строеж за изграждане на постройка на допълващото застрояване – гараж, в 
поземлен имот с идентификатор 68789.607.86 по КККР на гр. Дупница, със застроена площ 
20,00 кв.м. долепена до двойка съществуващи гаражи и до съществуваща плътна ограда 
разположена по границата между УПИ VI-86, кв.61 и УПИ VII-85, кв.61 /поземлени имоти 
с идентификатор 68789.607.86 и идентификатор 68789.607.85 по КК на гр. Дупница, 
съгласно Виза за проектиране изх.№224/21.12.2022г., изд. от гл.архитект на Община 
Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Може ли тия заглавя да ги пишете малко по-къси, ако може? 
Няма подадени заявки. 
Има…, заповядайте за изказване. 
 
Г-н Георги Василев Георгиев /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н председател, 
Г-н кмете, 
Колеги. 
Както вие към нас, така и ние към вас. 
Г-н Гергов, тази докладна е за гараж. Понеже бях избран по вашите думи за една от 

комисиите, които няма да има какво да работи. В аванс да ви кажа и в предните нали…че ни 
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гледат дупничани….по повод тази докладна…вие най-вероятно не сте запознат, но аз да ви 
кажа като председател на новосформираната комисия. Едно от първите неща, които ще помоля 
е пожарните автомобили прескачайки офроуда т.н. полегнали полицаи в града…ние нямахме 
никакво основание да попитаме и предложиме каквото и да било. 

Допуснете за миг, че председателя на новата комисия ще помоли кмета, помоли във вид 
на докладна със срок да бъдат намалени наполовина, защото пожарните автомобили да минават 
спокойно, безпредпятствено и да си свършат работата. Другото, което е подскажете ми вие като 
съветник по-дълго време от мен как можехме да сизираме кмета, да поискаме от него, да 
поставиме срок за премахването на незаконното сметище в Самораново посока резервоара на 
ХФК, където хората изхвърляха докато имахме сметище, нямахме и т.н. 

Много ви моля, само тия два въпроса…ще получите още от новосформиращата 
неработеща комисия. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Г-н Гергов за реплика. 
 
Г-н Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Реплика /Реплика/ към: Георги 

Василев Георгиев:  
Благодаря  господин председател,  
уважаеми господин кмете,  
уважаеми господин председател на Постоянна комисия, 
председател на група …, на две неща сте председател. 
На коя комисия бяхте председател, че не ги запомних сега, когато ги прочетаха. 
Аз гласувах против .Като председател на Постоянната комисия, по противодействие на 

корупцията май още днес ще ви се отвори работа. Така че внимавайте, кой какво гласува, някои 
от колегите, забелязвам разни имена и аз се ин формирах от медиите. 

Така че, гледайте да не ни отворите работа на тая комисия още от първото заседание, 
откъдето сме конституирани. 

Попълнете си декорацията навреме, посочете правилните, дати оставете ги при момичета 
обслужващи административно ОбС, защото нашата комисия се събера на първо заседание още в 
първите дни на новата година. 

Благодаря ви. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Благодаря господин Гергов, и аз имам една малка реплика към вас. 
Говорих, вие разбира се, имате право това вашето мнение, но и ние имаме право това 

вашето мнение, на наше мнение, дали и колко и какви да са комисиите и как да работят. И като 
казахте за неработещи комисии, аз се спомням за миналия мандат и за вашата комисия, която 
имаше едно заседание и то беше през август. 

Как може подобно нещо, когато Общинския съвет почива, вие взехте заплати за август, 
което не е много морално, но така е трябвало, така сте се събрали. 

Така че вие в ползу родо и за града работихте през август вашата комисия, а сега тук аз 
ни критикувате, защо имало други комисии. 

Така че, а пак и другото, което искам да ви помоля, така и след като ще правите лично 
обяснение, припомнете ни идеите, които предложихте в то Общинския съвет и какво да направи 
бивша ….. 

Нали бехте сега на кампания? Всички бяхме, нали обещавахме, нали говорихме? 
Как да ги реализираме, ако няма повече комисии? 
Заповядайте за лично обяснение. 



54 

 

Г-н Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Лично обяснение /Лично 
обяснение/:  

Благодаря Ви г-н Председател.  
Не исках да влизам в този дебат, но ме дърпате за езика. Вие трябва да сте най-

благодарни, че комисията в миналия мандат не провеждаше често заседания, нали за да 
установиме кой какво работи по общински обекти и т.н. 

Апелирам към гражданите, моля подавайте сигнали към нашата комисия. Нашата 
комисия не се събира, защото няма сигнали. 

Подавайте сигнали към всеки корупционен модел или каквото друго или кавото друго 
мислите, че се случва в този община в ОбС и т.н. 

Подавайте сигнали, комисията ще заседава и през август, и през коледни празници, по 
всяко време.  

Благодаря.  
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
И най-вече през август ще да се дава.  
Заповядайте г-н кмете. 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Благодаря. 
 уважаеми господин Председател,  
дами господа общинския съветници,  
уважаеми господин Гергов. 
В тази връзка, която Вие казахте, има две кутии в общината, в фоайето в ляво, до 

асансьорите, пише там жалби за корупци. 
И има втора кутия, която се намирала отвън, в ляво от входа, боядисана е, и там пише 

жалби и предложения до кмета, събират се всяка месец. 
Всеки месец. Така, че всеки един гражданин призовавам ясно от микрофона на 

Общинския съвет. 
Ако пожелае в фоайето на Общината, в кутията, ако пожелай отвън, в тази кутия до 

входа, която се ползваше, мисля, за една друга администрация, данъчна, в Кюстендил, там се 
пускаха едни писма. 

Разпоредил съм в момента да бъде точно така кутия за жалби, предложения, мнения и 
похвали също. Комисия, която е с моя заповед ще отваря двете кутии, ще прави протокол това, 
което е постъпило. 

И се надявам, господин Гергов, да бъдем така дисциплинирани, че вашата комисия да 
има по-малко работа, но пак ако се наложи, аз не се съмнявам в вашата експертиза персонално. 

И там да се случват нещата. 
Понеже чух от реплика от залата, откъде били спестени парите, че има 13 заплата.  Еми 

спряхме кражбите. Оттам са спестени парите. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/:  
Кратко лично обяснение, понеже па ти, ме дърпаш Йонко за езика. Сага искам да кажа, 

че аз съм старо куче медалист. 
Разследвам съм три пъти от КПУКИ, два пъти по сигнал на колегите, които са от една 

част на залата, даже единия път беше прокурор отдал до КПУКИ. 
Един път съм разследван миналата година от КОМПИ. Признавам, не знам по кой 

сигнал, даже сметките банковите ми  отвориха. 
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Разследвам съм от два пъти от прокуратурата. Веднъж една тук госпожа журналистка. 
Тя е тук, тя ме  даде. Вторият път, пак май от тази част ме е дадоха. 

Разследвам  съм, на дело съм ходил срещу Дангов за клевета, а миналата година бях и в 
полицията за заплаха за убийство. 

Така, че без да подценявам вашата комисийка, извинявайте, мене ме разследват по-
сериозни органи. 

Така, че пожелан ви успех. 
Гущеров за изказване. 
 
Г-н Емил Гущеров – общински съветник: 
Г-н председател, 
Колеги. 
Гласувахме преди  5 минути докладна за правилник, в която е заложено всеки от нас да 

говори по съответната докладна. 
И веднага, и веднага, първата докладна, която е след нея, почваме шаро баро, кой какво 

си иска. 
Господин председател, вие казахте, куче, какво, куче. Внимавайте какво казвате, до вас 

са запретнали ръкавите. Колегата е експерт в тази област, да не ви подгони. Казахте, че сте куче 
бегач ли и не чух, как точно. 

Запретнал е  ръкави, другаря Дангов, да не се, както господин Градевски казва... Ама 
докладната, доколкото помна, беше свързана с ПУП, ние си минахме по темата, давайте тогава. 

Аз към господин Гергов ще се върна на предишната докладна, няма аз да бъда 
изключението и да бъда най-примерния, пък вие да си правите каквото си искате, господин 
председател. 

Аз мисля, че на следващо заседание, господин Гергов, комисиите може да станат и 20, 
за да има почти за всеки по председателско място. 

Благодаря. 
Нека се върнеме на докладната, това ми е изказването. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО  
Няма други заявки, уточнихме нещата, преминаваме към гласуване. 
А единия сигнал беше от ДА България, да не забравя да кажете. 
От 15 места там е атакуват. 
И така беше, нали? 
И така беше. 

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
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2. Анна Минкова Минкова: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Веселин Михайлов Станкев: За 
5. Виктор Методиев Мантарков: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Иванов Бански: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Миланов Раков: За 
14. Иво Николов Ников: За 
15. Илиян Ангелов Миланов: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Николай Димитров Табаков: За 
20. Павел Ангелов Коларски: За 
21. Румен Живков Желязков: За 
22. Светлин Яник Зарев: За 
23. Слав Викторов Мантарков: За 
24. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
25. Станислав Христов Павлов: За 
26. Христо Страхилов Михалчев: За 
27. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона 
за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9, чл.37, ал.1 чл.41, ал.2 
от Закона за общинската собственост, и чл.55 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 год. 
на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 28 
 
1.Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2023 год. в част ІІІ, т. Г. „Учредяване на 
ограничени вещни права”, както следва:  Учредяване право на строеж за изграждане на “Гараж” 
върху имот – частна общинска собственост, съгласно Акт за общинска собственост 
№5998/08.09.2023г., вписан в Служба по вписванията към Агенция по вписванията акт №167, 
том 16, вх.рег.№3984, дело №1574/14.09.2023г., представляващ: Поземлен имот с 
идентификатор 68789.607.86/землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, 
кадастрален район шестстотин и седем, имот осемдесет и шест/ гр. Дупница, община Дупница, 
област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед 
300-5-56/30.07.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и 
кадастър, последно изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо 
поземлен имот е от: 29.06.2022г. , с адрес на поземления имот : гр.Дупница , ул."Христо 
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Грънчаров" №3 с площ: 639кв.м. /шестстотин тридесет и девет квадратни метра/ с трайно 
предназначение на територията:Урбанизирана, начин на трайно ползване:ниско застрояване ( 
до 10м), предишен идентификатор: няма ,номер на преходен план:960 /деветстотин и 
шестдесет/. 

 
2.Общински съвет Дупница взема решение за учредяване право на строеж за изграждане 

на “Гараж” върху имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен имот с 
идентификатор 68789.607.86/землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, 
кадастрален район шестстотин и седем, имот осемдесет и шест/ гр. Дупница, община Дупница, 
област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед 
300-5-56/30.07.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и 
кадастър, последно изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо 
поземлен имот е от: 29.06.2022г. , с адрес на поземления имот : гр.Дупница , ул."Христо 
Грънчаров" №3 с площ: 639кв.м. /шестстотин тридесет и девет квадратни метра/ с трайно 
предназначение на територията:Урбанизирана, начин на трайно ползване:ниско застрояване ( 
до 10м), предишен идентификатор: няма ,номер на преходен план:960 /деветстотин и 
шестдесет/, с пазарна оценка на правото на строеж в размер на   2 095,00 лв. /две хиляди и 
деветдесет и пет лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от лицензиран оценител на 
недвижими имоти.  

3.Общински съвет Дупница определя: 
3.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.2 от решението. 
3.2.Размер на депозита за участие в търга – 209.50 лв. /двеста и девет лева и петдесет 

стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 
3.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване чрез представяне от участниците на 

предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 
3.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.  
3.5 Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 

публикацията на обявяването му. 
4.Упълномощава Кмета на Община Дупница да извърши всички необходими процедури 

по подготовката и провеждането на публичния пърг с явно наддаване за учредяване право на 
строеж 

Точка 5 (Пета) 

597/11.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор № 
65245.7.882 образуван от Поземлен имот с идентификатор № 65245.7.250 по картата на 
възстановената собственост на село Самораново 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО  
 Имате думата. 
Ще кажа две думи, и ще помоля и госпожа Каранжова. 
Когато аз бях председател на ИК. изисквах тази схема. Където ясно да се вижда имота, 

който ще се придобива, в коя част, дори на селото е, това трябва да види бъдеща комисия по 
ТСУ и инвестиционната комисия. 

А сега госпожа Караджова, към вас... 
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Добре г-н кмете, ще ви помоля тогава добра практика. Добрите практики се повтарят. 
Г-н Кмете, възможно ли е и съветниците, или поне съветниците от съответните 

комисии, да получават по този начин докладните, ако може да се дигитализират в компютъра, 
ако не да ги получат, поне съветниците от комисиите. 

Това е моето предложение, и молба към вас. 
 
Г-жа Мая Караджова – началник отдел: 
Добре, господин Президент,  
уважаеми съветници, 
Няма пречка тази схема да бъде сканирана и да бъде прикачена към докладните на 

съветници. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО  
Така, госпожа Анастасия Давкова за изказване. 
 

Г-жа Анастасия Георгиева Давкова /МК „Земеделски народен съюз“/ - Изказване 
/Изказване/: 

Уважаеми господин кмет,  
господин председател,  
колеги, в допълнение на това, което казахте, аз ще помоля кмета Дангов да може да се 

сканира цветно нещата, защото в съответствие със закона за устройство на територията самите 
зони се обособяват с различни цветове и като разглеждаме докладните, няма как да знаем, коя 
зона в кой отделен имод във каква зона попада.  

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО  
Няма други желаещи за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 
 

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 24 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
2. Анна Минкова Минкова: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Веселин Михайлов Станкев: За 
5. Виктор Методиев Мантарков: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Иванов Бански: За 
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9. Гичка Петрова Михайлова: За 
10. Емил Димитров Гущеров: За 
11. Ивайло Валериев Петров: За 
12. Иван Миланов Раков: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йордан Крумов Йорданов: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Николай Димитров Табаков: За 
18. Павел Ангелов Коларски: За 
19. Румен Живков Желязков: За 
20. Светлин Яник Зарев: За 
21. Слав Викторов Мантарков: За 
22. Станислав Христов Павлов: За 
23. Христо Страхилов Михалчев: За 
24. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 
разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 
и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 29 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския поземлен 
фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници на наследниците на Борис Зашев Радев съгласно Решение 
№ С - 127/29.03.1993 г. по заявление с вх. №4243/13.02.1992 г., на Поземлена комисия – гр. 
Дупница  и скица-проект № 15-890079-17.08.2023 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 65245.7.882, по кадастралната карта на село 
Самораново, с площ по скица проект № 15-890079-17.08.2023 г., - 2.907 дка, начин на трайно 
ползване: Нива, образуван от ПИ с идентификатор 65245.7.250 по кадастралната карта на село 
Самораново, с площ 2.907 дка., с начин на трайно ползване: Нива.     

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

Точка 6 (Шеста) 

598/11.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне от 
общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията по 
§27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор 
65245.4.678 образуван от Поземлен имот с идентификатор 65245.4.49 по кадастралната 
карта на село Самораново 
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Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО  
Имате думата. 
Няма други желаещи за изказване. 
 Преминаваме към гласуване. 
  

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
2. Анна Минкова Минкова: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Веселин Михайлов Станкев: За 
5. Виктор Методиев Мантарков: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Иванов Бански: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Георги Томов Рангелов: За 
11. Гичка Петрова Михайлова: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: За 
23. Светлин Яник Зарев: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 
разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 
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и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 30 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския поземлен 
фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници на наследниците на Манол Георгиев Николачков съгласно 
Решение № С-140/29.03.1993 г.  по заявление с вх. №4261/13.02.1992 г., на Поземлена комисия - 
гр.Дупница  и скица-проект № 15-616915-07.06.2023 г., както следва: 
         Поземлен имот с проектен идентификатор 65245.4.678, по кадастралната карта на село 
Самораново, с площ по скица проект № 15-616915-07.06.2023 г., - 1.000 дка, начин на трайно 
ползване: Друг вид нива, образуван от ПИ с идентификатор 65245.4.49 по кадастралната карта 
на село Самораново, с площ 168.304 дка., с начин на трайно ползване: Друг вид нива.     

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 7 (Седма) 

591/06.12.2023 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
одитор- дипломиран експерт-счетоводител на „Многопрофилна болница за активно 
лечение – Св. Ив. Рилски“ ЕООД, гр. Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО  
Колеги, всички дружества, които отговарят трябва да имат такъв одит на своите отчети. 

В случая избираме одитор…в докладната са приложени оферти. Те предлагат…по техно 
предложение ние приемаме. 

Имате демата. 
Няма други желаещи за изказване. 
 Преминаваме към гласуване. 

 

 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 146, ал.1 и сл. от ТЗ, чл.37, ал.1, т.3 от ЗСч, чл.21, ал.1, т.23 

и чл.27, ал.3 от ЗМСМА и чл. 18, ал.1, т. 15 от Наредбата за условията и реда за 
упражняване правата на собственик от Община Дупница върху общинската част от 
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капитала на търговските дружества, предлагам ОбС – Дупница, като едноличен 
собственик на капитала на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван 
Рилски” ЕООД,  гр. Дупница, прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 31 
 
1.Общински съвет-Дупница избира за одитор – дипломиран експерт-счетоводител на 

„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница – ЕТ 
„Топля – Радка Боевска“, с цена на услугата 4 800,00 лв. с вкл.ДДС. 

 
 2.Общински съвет-Дупница възлага на прокуриста на „Многопрофилна болница за 
активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница да сключи договор за независим 
финансов одит с избрания одитор, в съответствие с разпоредбите на Закона за независимия 
финансов одит. 

Точка 8 (Осма) 

596/11.12.2023 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
общински  съветници за членове на комисия по чл. 29е, ал.1 от Наредбата за реда и 
условията за управление и разпореждане с общински жилища на територията та община 
Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Колеги в тази комисия се определя със Заповед на кмета. 
Трябва да участват петима общ.съветници. днес ние трябва да определиме кои да бъдат 

тези 5. Бяха проведени консултации на председателски съвет и единодушното предложение е 
следното: Станислав Павлов, Йордан Йорданов, Георги Градевски, Павел Коларски, Георги 
Георгиев. 

г-н кмете, много е важно ако е възможно да се извърши тази ли комисия или друга 
преглед на всички общински жилища и да получи ОбС и гражданите и вие един отчет колко 
общински жилища, колко социални…те вече не са социални, но т.н социални. 

Нека тази комисия направи един одит, защото слуховете в града са, че неимоверно 
много са били раздавани. 

Аз ви моля само ако може да разпоредите това нещо и ние да получиме информация и 
когато ни помолят за общинско жилище да знаеме каква е ситуацията. 
 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Благодаря. 
Дами и господа общ.съветници. Аз също искам като вас да заработи комисията  към 

общинския съвет. Тъй като г-жа Караджова е тук.  Знае в мой приемен ден, сряда от 9 до 15 
часа, 80% от гражданите, които влизат, всеки иска общинско жилище. 

Двамата дигаме рамене, не само аз и тя, Тъй като титулярката Ина Гърнева, ак не се е 
лъжа, в момента е в отпуск по майчинство. Да бъде жива и здрава, да има наследник и, които 
пожелавам. Но! 

Там нещата са много тежки. И до мен достига различна информация. Досега не съм си 
позволял да коментирам нищо. 
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И искам след новата година да бъде едно от първите неща, които ще дадем информация 
до ОбС как са, реда за регистрация бил, докъде е стигнала картотеката, критериите, голяма част 
от гражданите не знаят въобще за дали отговорят на условията, да направя един предмет за 
всичко на тези, които са били настанени досега, по какъв ред, но когато заработи и комисията, 
когато и в администрацията има заместващ който да знае какво прави, може да говорим повече 

Благодаря ви за подсещане. 
 
 

Край на дебати 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

1. Общински съвет – Дупница, избира следните 5 /пет/ общински съветници, които да бъдат 
включени като членове на комисията по чл.29е, ал.1 от Наредбата за реда и условията за 
управление и разпореждане с общински жилища на територията на Община Дупница 

Станислав Павлов  

Йордан Йорданов 

Георги Градевски 

Павел Коларски 

Георги Георгиев 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
предложението. 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

  
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 във връзка с чл.21, ал.1, т.23 ЗМСМА и чл.27, ал.3 

от ЗМСМА и във връзка с чл.29е, ал.1 от Наредбата за реда и условията за управление и 
разпореждане с общински жилища на територията на Община Дупница, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
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№ 32 
 
1. Общински съвет – Дупница, избира следните 5 /пет/ общински съветници, които да 

бъдат включени като членове на комисията по чл.29е, ал.1 от Наредбата за реда и условията за 
управление и разпореждане с общински жилища на територията на Община Дупница: 

- Станислав Христов Павлов  
- Йордан Крумов Йорданов 
- Георги Красимиров Градевски 
- Павел Ангелов Коларски 
- Георги Василев Георгиев 

2. Решението влиза в сила от момента на неговото приемане. 

Точка 9 (Девета) 

623/14.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Покана за 
партньорство по Операция „ПОВИШАВАНЕ НА КАПАЦИТЕТА НА СЛУЖИТЕЛИТЕ 
НА АГЕНЦИЯТА ЗА СОЦИАЛНО ПОДПОМАГАНЕ ВЪВ ВРЪЗКА С 
МОДЕРНИЗИРАНЕ НА СИСТЕМИТЕ ЗА СОЦИАЛНА ЗАКРИЛА“ за надграждане на 
дейностите по управление и предоставяне на „приемна грижа“ на областно и национално 
ниво по Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021 – 2027  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Г-жо Илиева да ви помоля с няколко думи да представите докладната. 
 
Г-жа Стефи Илиева – началник отдел: 
Уважаеми г-н кмет, 
Уважаеми общ.съветници, 
Уважаеми г-н председател. 
Това е покана от агенцията за социално подпомагане във връзка с надграждане на 

проект приемиме 2015 година. Т.е. и към момента приемната грижа се предоставя на 
територията на община Дупница. Имаме 6 приемни майки, професионални, които отглеждат 7 
деца. Идеята е тази услуга да се надгради и да продължи. 

Община Дупница няма никакъв финансов ангажимент, просто е необходимо да се 
подпише споразумение за партньорство и да бъдеме партньор на агенцията за социално 
подпомагане. Но за целта е необходимо общинския съвет да даде своето съгласие. Приемната 
грижа не е социална услуга, е мярка за закрила по закона за закрила на детето. 

Именно по този начин ще бъде един вид мярка, която ще предотврати настояването в 
социални услуги. 

 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Благодаря. 
Благодаря ви. 
Има ли желаещи за изказване. 
Не виждам. 
 

Гласуване по основен въпрос: 
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Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 във връзка с чл. 17, ал. 1, т. 7, чл. 27, ал. 

3 и чл. 59 и сл. от Закона за местното самоуправление и местната администрация във 
връзка с чл. 60, ал. 1 от Административнопроцесуалния кодекс, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 33 

1. Общински съвет Дупница одобрява партньорство между Община Дупница и Агенция 
за социално подпомагане по Операция „Повишаване на капацитета на служителите на Агенция 
за социално подпомагане във връзка с модернизиране на системите на социална закрила“ за 
надграждане на дейностите по управление и предоставяне на „приемна грижа“ на областно и 
национално ниво по Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021 – 2027  и делегира право 
на Кмета на Община Дупница да подпише Споразумение за партньорство с Агенция за 
социално подпомагане, представляващо неразделна част от настоящото решение. 

2. Възлага на Кмета на Община Дупница да осигури предоставянето на „Приемна 
грижа“, съгласно подписано споразумение. 

3. На основание чл. 60, ал. 1 от Административнопроцесуалния кодекс, Общински съвет 
Дупница допуска предварително изпълнение на настоящото решение за защита на особено 
важни обществени интереси и рискът от закъснение на изпълнението може да последва 
значителна и трудно поправима вреда. 

 

Точка 10 (Десета) 

606/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04220.7.19 по кадастралната карта на  с.Бистрица, местност „Ташлъко“, общ.Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Имате думата за изказвания. 
Бих искал да попитам чрез вас г-н кмете  
с ОУП ли е , без ОУП ли е.. арх. Петкова. 
И може ли да допълна въпроса, арх. Петкова, 
Може ли с оглед новия ОУП да дадете малко разяснение. 
Ако някой иска да преотрежда, това ще повиши сроковете. 
Ще се удължили времето, за където той ще преотрежда. 
С оглед новия ОУП. 
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Ако имота не е предвиден в ОУП, а трябва да се... 
Какво се прави тогава? На мен ми е много любопитно. 
 
арх. Славка Петкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/:  
Може ли първо на първия въпрос?  
Уважаеми общински съветници,  
уважаеми господин кмет, 
уважаеми господин председател. 
Имота, който коментираме в тази докладна, се намира в местността Ташлъко в 

землището на село Бистрица и попада в жилищна зона с малка височина, означена като ЖМ по 
общия устройствен план. Затова и той е  за изграждане на жилищни изгради. Възложителите 
дефакто след тази докладна правят този така наречен ПУП план за застрояване с съответните 
процедури. 

Това, което спестявате, не е становище, а е определяне на площадка от Комисията по 
земята. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Добре, а иначе, ако не е било определено... Питам по принцип за всички други. 
За земеделска да речеме, а иска да прави и къща за гости. 
 
арх. Славка Петкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/:  
в целия ОУП ние имаме  само три зони, а три местности от землищата на Яхиново, 

които са със забрана за промяна на отреждането. 
Това беше по преписка, по подписка от жителите на Яхиново. 
За останалите процедурата е възможна през РИОСВ за инвестиционно намерение. 
Те правят същата такава процедура. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
А това, че в ОУП пише друго? 
Трябва да се променя ОУП. 
Некъв срок ще се удължи и нещо ще се променя. 
 
арх. Славка Петкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/:  
Според мен е. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Благодаря. 
Колеги имате думата. 
Ако няма преминаваме към гласуване. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 
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Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11  и чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.17а, ал.1 т.3 и ал.3 от Закона за 
опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 34 

 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, 
ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 04220.7.19 по кадастралната карта на 
с.Бистрица, местност «Ташлъко», общ.Дупница за промяна предназначението на земеделска 
земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за застрояване с малки къщи за настаняване до 50 
кв.м.  

 2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА КИРИЛ ЙОРДАНОВ 
ПРОДАНОВ И ИВАЙЛО ВАЛЕНТИНОВ МИХАЙЛОВ да възложат изработването на 
проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за 
устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за 
неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 04220.7.19 по кадастралната 
карта на с.Бистрица, местност „Ташлъко“, общ.Дупница съответстващ на обхвата и 
съдържанието на одобреното задание.  

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на Закона за устройство на 
територията (ЗУТ), изискванията на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за 
устройство на отделните видове територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 
год. за обема и съдържанието на устройствените схеми и планове. 

Проекта да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване,  водоснабдяване и схема 
на санитарно-хигиенна обстановка. 

Съгласно чл.128, ал.6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ с 
“БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД, „ЕРМ ЗАПАД“ ЕАД преди внасяне в 
Община Дупница за процедиране.   

 Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, ал. 2 
от ЗУТ.  

Точка 11 (Единадесета) 

607/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04220.12.87 по кадастралната карта на  с.Бистрица, местност „Садичица“, общ.Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Колеги имате думата. 
Ако няма преминаваме към гласуване. 
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Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11 и чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.17а, ал.1 т.3 и ал.3 от Закона за 
опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 35 

 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, 
ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 04220.12.87 по кадастралната карта на 
с.Бистрица, местност «Садичица», общ.Дупница за промяна предназначението на земеделска 
земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за изграждане на жилищна сграда. 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА ЮРИЙ БОРИСОВ 
ГЕОРГИЕВ да възложи изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот с 
идентификатор 04220.12.87  по кадастралната карта на  с.Бистрица, местност „Садичица“, 
общ.Дупница съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание.  

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на Закона за устройства на 
територията (ЗУТ), изискванията на Наредба №7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за 
устройство на отделните видове територии и устройствени зони, Наредба № 8 от 14.06.2001 
год. за обема и съдържанието на устройствените схеми и планове. 

 
Проекта да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване,  водоснабдяване и схема 

на санитарно-хигиенна обстановка. 
Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ 

с РИОСВ-София, „БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД, „ЕРМ ЗАПАД“ ЕАД, 
„ВиК-Дупница“ ЕООД преди внасяне в Община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, ал. 2 
от ЗУТ.  

Точка 12 (Дванадесета) 
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608/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04354.7.109 по кадастралната карта на  с.Блатино, местност „Сурлан“, общ.Дупница.  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Колеги имате думата. 
Ако няма преминаваме към гласуване. 

 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 1 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11 и чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.17а, ал.1 т.3 и ал.3 от Закона за 
опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 36 
 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, 
ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 04354.7.109 по кадастралната карта на 
с.Блатино, местност «Сурлан», общ.Дупница за промяна предназначението на земеделска земя 
за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и съпътстващите го 
нормативни документи, за изграждане на «Автокъща». 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА ДИМИТЪР ЙОРДАНОВ 
ЯНКОВ да възложи изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот с 
идентификатор 04354.7.109  по кадастралната карта на  с.Блатино, местност „Сурлан“, 
общ.Дупница съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание.  

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията на 
Наредба №7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
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територии и устройствени зони, Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

 
Проекта да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване,  водоснабдяване и 

санитарно-хигиенна обстановка. 
Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ 

с РИОСВ-София, „БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД, „ЕРМ ЗАПАД“ ЕАД, 
преди внасяне в Община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, ал. 2 
от ЗУТ.  

Точка 13 (Тринадесета) 

609/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04220.12.58 по кадастралната карта на  с.Бистрица, местност  „Фандаклъка“, 
общ.Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Г-жа Гичка Михайлова подаде декларация, че няма да участва в гласуването и в 

дебатите. 
Колеги имате думата. 
Ако няма преминаваме към гласуване. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11 и чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.17а, ал.1 т.3 и ал.3 от Закона за 
опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 37 

 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, 
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ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 04220.12.58 по кадастралната карта на 
с.Бистрица, местност «Фандъклъка», общ.Дупница за промяна предназначението на земеделска 
земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за изграждане на курортен обект за настаняване и 
подслон – «Вилно селище и къмпинг зона». 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА СПАС ГЕОРГИЕВ 
МИХАЙЛОВ И ИВАЙЛО НИКОЛОВ ПАВЛОВ да възложат изработването на проект за 
Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на 
територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в 
обхват: поземлен  имот с идентификатор 04220.12.58 по кадастралната карта на с.Бистрица, 
местност „Фандаклъка“, общ.Дупница съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното 
задание.  

 
При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на Закона за устройства на 

територията (ЗУТ), изискванията на Наредба №7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за 
устройство на отделните видове територии и устройствени зони, Наредба № 8 от 14.06.2001 
год. за обема и съдържанието на устройствените схеми и планове. 

Проекта да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване,  водоснабдяване и схема 
на санитарно-хигиенна обстановка. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ 
с „БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД, „ЕРМ ЗАПАД“ ЕАД, преди внасяне в 
Община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, ал. 2 
от ЗУТ. 

Точка 14 (Четиринадесета) 

610/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04354.7.220 по кадастралната карта на  с.Блатино, местност „Под къщите“, общ.Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Колеги имате думата. 
Ако няма преминаваме към гласуване. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 1 

Въздържали се 0 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11 и чл.27, ал.3 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.17а, ал.1 т.3 и ал.3 от Закона за 
опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), Об.С прие 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 38 
 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, 
ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 04354.7.220 по кадастралната карта на 
с.Блатино, местност «Под къщите», общ.Дупница за промяна предназначението на земеделска 
земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за изграждане на «Складова база за съхраняване на 
строителна механизация». 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА ЙОРДАНКА БОРИСОВА 
НИКОЛОВА да възложи изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот с 
идентификатор 04354.7.220  по кадастралната карта на  с.Блатино, местност „Под къщите“, 
общ.Дупница съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание. 
 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията на 
Наредба №7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони, Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Проекта да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване,  водоснабдяване и 
санитарно-хигиенна обстановка. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ 
с РИОСВ-София, „БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД, „ЕРМ ЗАПАД“ ЕАД, 
преди внасяне в Община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, ал. 2 
от ЗУТ.  

Точка 15 (Петнадесета) 

611/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
68789.24.60 по кадастралната карта на  гр.Дупница, местност „Фандаклъка“, 
общ.Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Колеги имате думата. 
Ако няма преминаваме към гласуване. 
 

Гласуване по основен въпрос: 
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Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11 и чл.27, ал.3 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.17а, ал.1 т.3 и ал.3 от Закона за 
опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 39 

 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, 
ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 68789.24.60 по кадастралната карта на 
гр.Дупница, местност «Фандаклъка», общ.Дупница за промяна предназначението на земеделска 
земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за изграждане на жилищна сграда. 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА РУМЯНА МОРДОХАЙ 
АНДОНОВА да възложи изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот с 
идентификатор 68789.24.60 по кадастралната карта на  гр.Дупница, местност „Фандаклъка“, 
общ.Дупница съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание.  

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на Закона за устройства на 
територията (ЗУТ), изискванията на Наредба №7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за 
устройство на отделните видове територии и устройствени зони, Наредба № 8 от 14.06.2001 
год. за обема и съдържанието на устройствените схеми и планове. 
 

Проекта да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване,  водоснабдяване и схема 
на санитарно-хигиенна обстановка. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ 
с „БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД, „ЕРМ ЗАПАД“ ЕАД, преди внасяне в 
Община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, ал. 2 
от ЗУТ.  

Точка 16 (Шестнадесета) 

612/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
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изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
68789.158.1 по кадастралната карта на  гр.Дупница, местност „Марсилия“, общ.Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Колеги имате думата. 
Ако забелязвате, в зоната на автокъщите и въобще, както видяхте, уважените колеги и 

дами господа, вече поредната докладна с инвестиционни намерения в Дупница, така че 
слуховете за които така оплаквачеството по отношение на  град Дупница, съвсем не съм 
съгласен, което не значи, не трябва да искаме още и още. 

И именно стремежа в тая комисия, ако можеме да облегчиме малко процедурите, ако е 
възможно да скъсиме срокове, това, което трябва да правиме ние като съветници. 

Преминаваме към гласуване. 

 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11 и чл.27, ал.3 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.17а, ал.1 т.3 и ал.3 от Закона за 
опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 40 

 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, 
ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 68789.158.1 по кадастралната карта на 
гр.Дупница, местност «Марсилия», общ.Дупница за промяна предназначението на земеделска 
земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за изграждане на «Автокъща». 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА АДРИАНОПОЛСКИ 
ЕПИСКОП ЕВЛОГИЙ – ИГУМЕН НА РИЛСКА СВЕТА ОБИТЕЛ да възложи 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 
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2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска 
земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот с идентификатор 68789.158.1  по 
кадастралната карта на  гр.Дупница, местност „Марсилия“, общ.Дупница съответстващ на 
обхвата и съдържанието на одобреното задание.  
 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията на 
Наредба №7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони, Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Проекта да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване,  водоснабдяване и 
санитарно-хигиенна обстановка. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ 
с РИОСВ-София, „БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД, „ЕРМ ЗАПАД“ ЕАД, 
преди внасяне в Община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, ал. 2 
от ЗУТ.  

Точка 17 (Седемнадесета) 

613/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04220.12.57 по кадастралната карта на  с.Бистрица, местност „Садичица“, общ.Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Г-жа Гичка Михайлова подаде декларация, че няма да участва в гласуването и в 

дебатите. 
Колеги имате думата. 
Ако няма преминаваме към гласуване. 

 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11 и чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
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чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.17а, ал.1 т.3 и ал.3 от Закона за 
опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), Об.С прие 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 41 
 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, 
ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 04220.12.57 по кадастралната карта на 
с.Бистрица, местност «Садичица», общ.Дупница за промяна предназначението на земеделска 
земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за изграждане на курортен обект за настаняване и 
подслон – «Вилно селище и къмпинг зона». 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА СПАС ГЕОРГИЕВ 
МИХАЙЛОВ И ИВАЙЛО НИКОЛОВ ПАВЛОВ да възложат изработването на проект за 
Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на 
територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в 
обхват: поземлен  имот с идентификатор 04220.12.57 по кадастралната карта на с.Бистрица, 
местност „Садичица“, общ.Дупница съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното 
задание.  

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на Закона за устройства на 
територията (ЗУТ), изискванията на Наредба №7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за 
устройство на отделните видове територии и устройствени зони, Наредба № 8 от 14.06.2001 
год. за обема и съдържанието на устройствените схеми и планове. 

Проекта да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване,  водоснабдяване и схема 
на санитарно-хигиенна обстановка. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ 
с „БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД, „ЕРМ ЗАПАД“ ЕАД, преди внасяне в 
Община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, ал. 2 
от ЗУТ.  

 

Точка 18 (Осемнадесета) 

614/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
39339.135.125 по кадастралната карта на  с.Крайници, местност „Стоилкова воденица“, 
общ.Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Колеги имате думата. 
Ако няма преминаваме към гласуване. 
 

Гласуване по основен въпрос: 
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Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11 и чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.17а, ал.1 т.3 и ал.3 от Закона за 
опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 42 
 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, 
ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 39339.135.125 по кадастралната карта 
на с.Крайници, местност «Стоилкова воденица», общ.Дупница за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за изграждане на шест малкоетажни жилищни 
сгради. 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА КИРИЛ ГЕОРГИЕВ 
ТУЙОВ да възложи изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот с 
идентификатор 39339.135.125 по кадастралната карта на  с.Крайници, местност „Стоилкова 
воденица“, общ.Дупница съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание.  

 
 
При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията на 

Наредба №7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони, Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Проекта да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване,  водоснабдяване и схема 
на санитарно-хигиенна обстановка. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ 
с РИОСВ-София, „БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД, „ЕРМ ЗАПАД“ ЕАД, 
преди внасяне в Община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, ал. 2 
от ЗУТ. 

 

Проверката на кворума в 14:38 показа присъствие на 28 общински съветници от общо 29.  
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Точка 19 (Деветнадесета) 

615/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
65245.4.683 по кадастралната карта на  с.Самораново, местност „Прогоно“, общ.Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Колеги имате думата. 
Г-н Градевски, заповядайте за изказване. 
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване 

Уважаеми господин кмет,  
господин председател,  
колеги. 
Преди, взимайки думата, точно за това намекнах и използвам сега тази докладна, за да 

кажа, че интересът нали за строителство и развитие в землището на село Самораново се 
засилва. 

И тук апела ми е към господин кмета и към, като цяло, към всички  нас, да се вземат 
спешни мерки за осъществяване на срещи на по високо ниво, за поне от части направата на 
водопровода в село Самораново, защото с всеки измина ден става се по-тежка ситуацията и по-
тежка. Затова апела ми към господин кмета наистина да се предприемат спешни мерки за срещи 
на ниво министри, ако трябва, с оглед за строяването на затвора да се предприемат някакви 
мерки по отмяна на поне части от водопровода на най-компрометираните части. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Благодаря. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми господин председател, 
уважаеми дами господа общински съветници, 
уважаеми господин Градевски. 
Проблема, касаещ дострояването на затворническото общежитие в Самораново и 

ангажиментът на предишния министър на правосъдието, господин Крум Зарков, по отношение 
на финансирането на проекта за отмяна основен ремонт и реконструкция на вътрешната 
водопроводна мрежа в селото са две различни неща за съжаление. 

Едното няма нищо общ с другото към днешна дата. Държа да го кажа. 
Ако по една или  друга причина, предишно до ръководството е поставило този проблем 

и нещо му обещава, но чуйте го от мен. 
Очевидно, една от двете страни била в заблуда. Провели сме работни срещи 
със заместник кмета Бойко Христов и сме приели в общината както главният директор 

на главния дирекция  изпълнение на наказанията, така и прекия му негов подчинен на 
територията на съседната община Бобов дол и сме разговаряли, че там това, което касае 
присъединяването на затворническото общежитие с вода ще бъде изпълнено затова да не 
пропадне проекта тъй  като е финансиран по така наречената норвежка програма и касаят 
срокове за изпълнение и една тежка церемония от всички представители на този вид, тази 
структура в целия ЕС, включително гости от Норвегия. 
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Това се предвижда да бъде в средата на следващата година. Какво ще ни струва на нас с 
господин Христов, казвам пряко е наша работа като нерви, съгласувания, пак през различни 
институции и ще го свършим, но голямата въпросителна стои за Самораново. И ако едно от 
нещата, за които настоявах по първа точка в дневния ред, това се случва, беше това. 

За да не бъда човек, който повторя само едно и също ще кажа, за Самораново няма 
работен проект, има нещо обещавано, но не е изпълнено. Много добре си спомням какво и  ние 
с партията, която ме издигна и спечелихме специално на Самораново. Кмета на Самораново е 
тука, знаеме си кой какво е говорил. 

Не искам да хвъркам в пространство празни обещания, ще заключа само с едно. Нито 
крачка назад от това, което е обещавано и ангажиментите ни към жителите на Самораново няма 
да има. И ако след първи януари следващата година, броени дни ни делят  до тогава, нещо, 
което можем да поставим на дневен ред на предстояща среща на 8 януари при областен 
управител, това ще бъде първо, само единствено проекта за Самораново. 

Които да вървят  нещата успоредно. 
Това мога да кажа. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет 
- Първан Дангов: 

Кратка реплика имам. 
Господин Дангов не съм много щастлив от това, което чух. ВИК Дупница отказа 

съгласуване и да предостави вода на новостроящото съоръжение. С причината, че е възможно 
това съоръжение да дръпне, така фигуративно казано, водата от селото. Това беха опасението 
на хората, а това е мнението и на експертите от ВИК Дупница. И ако вие сте обещал сега на 
затвора, че ще подадеме вода, тук вече според мен, а те са обещали, че ще помогнат да се 
осигурят средства, тук вече въпроса  става двупосочен. 

Първо и Зарков обеща, че ще съдейства през служебния Зарков  през служебния 
Шишков обаче пари не дойдоха. 

Сега не знам, кой е бил при вас и не мога да кажа, че е ми  пука за това  новото 
съоръжение, защото ние сме съветници на жителите на община Дупница, а не на затвори, на 
затворници и на шефове на затвори. 

Сега истината е, че не трябва чак толкова да се страхуваме защото затвора има собствен 
водоизточник, който имат голям резервоар и басейн, но въпроса е ами ако. Ами ако, наистина, 
дръпнат водата от селото. И отдавна говорим, че този проект за затвора трябва да послужи за 
държавата да разбере, че трябва да финансира част от село  Самораново, където да може, поне, 
да го кажа така, да прост език да не дръпне водата от селото. 

Това се отнася в пълна степен и чухме сега инвестиционен интерес в зоната на Бистрица, 
под село Бистрица. Там също няма ВИК, там няма водопровод. И ако пак се пусне водопровод 
без да е оразмерено ще дръпне водата от Бистрица, въобще, ще отидете на Осми при Областния, 
при този същия, който днес  тържествува. И ще поставите въпроса, а Самораново не е 
достатъчно. 21 година, това ви го казвам съвсем добро намерено. 21 година, тогавашния шеф на 
Ходиг ВИК, предложи на мен и на Чимев 6 милиона и половина, евентуално, а ако не знам си 
какво. Тук е въпроса  наистина, да се таргетира, господин Дангов, нуждите на Дупница и 
Самораново. 

Всички знаят, те в МРРБ, по-добре от вас и от мен знаят за Самораново. Областния, при 
който ще ходите, е бил пет пъти в Самораново и обещавал дека, че намери пари, обаче, обаче, 
пари няма. И господин Градевски, към вас е моята реплика. Въпроса е времеви. Време ви. 
Затворът отваря април. Ако ние присъединим затвора, а ставайки ВИК  Кюстендилска, те ще го  
присъединят, ние нямат да имаме вече лостовете. Завършвам. 

Април затвора отвори ли? 
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Моето скромно мнение, че вашите протести след това ще бъдат като протестите на 
стотици села в България. 

Разбира се. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Благодаря. 
Уважаеми г-н председател. 
Уважаеми, дами и господа общински съветници. 
Въпроса с водоснабдяването на Самораново не означава само подмяна на вътрешната 

водопроводна мрежа. Нали така, господин Цветков? 
Означава ремонт на водохващанията. Означава един комплекс от мерки, които ние 

очевидно няма да можем да решим днес в тази зала. Защото какво от това, че постъпва 
достатъчно по количество вода, която не е отговоря на качествата питейна. И давам един 
пример, който беше подсказан пак от експерти, аз не го знаех признавам си. Идва вода от 
долния изравнител на Самораново, която влиза по водопроводните тръби, включително по 
участъкът, който е подменен там, който господин кмете знае, само че тази вода е със висока 
мътност. И затапва буквално всички уреди, перални, и какво се сетите, и бойлери там, затова, че 
е мътна. Там няма пречистване на практика. Какво от това, че водата е достатъчно по 
количество? Тя механично не се пречиства никъде. 

Директно постъпва от долни изравниител, от река Отовица, директно в тръбите влиза 
във вътрешна водопроводна мрежа. Какво от това? Става авария някъде. Тази авария при 
отстраняването и... така работят нашите колеги от ВИК, че там пак влиза кал по тръбите. 

Какво от това, че е подменена? И за да не се случва това, ремонта на водохващането на 
Ядъка е важен. Нали така кмете, както сме си говорили, ама това трябвало да се случи далеч 
назад във времето. 

Сигурно Гуги, който не е в тази зала, трябва да попита някъде, да но ме чува. И когато 
другия път се подготвят за пресконференции по тая тема, поне да питат това. Щото аз мога да 
питам много. Затова, не се притеснявайте господин председател, при областния ще бъде аз ви 
каня да отидем заедно. Още повече, че имаме вече взето поне едно решение. Първата стъпка 
сме я направили. Аз умея да поемам подадени ръце, и еднакво рязко отказвам да поемам 
мръсни ръце. И няма никога да отстъпвам от този принцип. Но в случая мисля, че ръката на 
областния управител е чиста, а чрез него е и държавата. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Благодаря. 
Г-н Гущеров за реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов: 
Благодаря ви, господин Костадинов. 
Колеги, общински съветници.  
Когато едно действие се облече в хубави одежди, звучи много привлекателно, звучи 

много разумно и в същото време бързо постижимо. Както вие изразихте вашето опасение, както 
господин Градевски, така и аз се изразявам опасенията на съгражданите и жители на село 
Самораново. Не се учудвайте, че толкова се бърза да се подпише този документ, защото преди 
малко, както и господин Дангов каза, пък на мен, Гуги отвънка се обади да ми каже тук, 
експерти, разговарял, че изпълнителят на затвора е основния спонсор на една партия, която е 
загубила изборите. И на една партия, която има свой представител в администрацията е бил 
подизпълнител и все още не е отговорил на въпроса, имаше ли там смъртен случай при какви 
обстоятелства и какво се е случило. 
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Така че това бързане. И тук когато говорим, че са не изпълнени ангажименти, нека пак 
да повторим, както вие казахте кой е бил министър. Ако не сте забравили  Крум Зарков е добре 
познато име  от коя партия и защо излъгал, както нас общинските съветници, така и гражданите 
на Самораново.  

Благодаря.  
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Георги Градевски. 
Господин Гущеров  все пак съм длъжен да кажа, че Крум Зарков, не считам, че е излъгал. 

Крум Зарков настояваше пред МРРБ да се отпуснат пари за  Самораново. 
Длъжен съм да се придържаме към истината, не го защитавам, нито го харесвам, нито ми 

интересува, но това е истината и затова думи като излъгал, би моля да се въздържаме. 
Заповядайте г-н  Градевски. Извинете. 
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/: 
Личното му обяснение е към двамата, като първо ще се започне към господин Дангов с 

молба, това, което каза, че ще се обърне към институциите, ние да имаме и алтернативен 
вариант за проектиране на водопровода на село Самораново, да имаме алтернатива, ако не се 
случат това, ако не се отпуснат национални средства, да имаме все пак и алтернатива. Винаги 
трябва да се мисли две посоки. 

Другото ми обяснение е към вас, надали към април месец ще бъде готов в завършен бит 
този затвор,но  дори и тогава да е, ако преди това няма подписано финансиране за част от 
компрометирания водопровод, бъдете сигурни, че жителите на Самораново са на краен предел 
и няколко пъти бях търсен с молбата да се излиза на протест и бъдете сигурни, че ще седим 
пред  затвора и няма да допустим да бъде отворен, да бъде пуснат в действие, ако не се обърне 
внимание на това. Ще се отнесем абсолютно към всички институции безкомпромисно, и тук 
казвам, че това не е борба само на жителите на село Самораново, това е борба на жителите на 
община Дупница, защото не само в Самораново е проблема с водопровода. 

И искам да подчертая, че след като има проблеми, нека жителите да бъдат малко по-
будни, да не чакат някои нещо да им свърши отгоре, като имат претенции за нещо, ние сме за 
това да ни потърсят, ние ще застанем за тех и ще поведем една инициатива за подобряване на 
това нещо. 

Благодаря ви. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Благодаря. 
Заповядайте. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Благодари господин Председател,  
уважаеми господин Градевски 
уважаеми господин кмета на село Самораново. 
Аз поемам ангажимента лично да дойда в Самораново на общоселско събрание, още 

през месец януари, да бъде първото такова общоселско събрание, тъй като дължа най-малко на 
саморанци уважение, имам много приятели и познати и да говорим по този въпрос. Нека да не 
създаваме излишно напрежение за неща, които не са решени от трето мандатниците 12 години 
не е това оправдание, но приоритетно ще се работи за Самораново за вътрешната водопроводна 
мрежа. Тук има общински съветници, които представляват и други население места нали така? 
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 Ако всеки един почне да говори същото, приемам господин Градевски, е прав. Няма да 
ни стигнат три дни, няма само да обобщаваме мнението, защото освен Самораново е и града. И 
пак стигаме до извода, защо беше важната първата точка от дневния ред днес. Ще обобщим 
тези мнения, предложения на всеки, ще бъдем достатъчно ясни, обрани в емоциите и повече 
подхождащи технократски. Да, ние ще искаме, но разберете, че от другата страна държавата ще 
каже, а защо чакахте досега? Това можеше да  се случи. Воден съм от добри намерения, не 
крия, но много време е пропуснато. Дайте оттук нататък да вървим наистина по друг път, с друг 
подход. Не с писане на бели листа с проценти.  Ако Гуги е някъде навън  нека да чуе и да 
предаде на онези. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Благодаря г-н кмете. 
Моето лично обяснение г-н  Градевски, може би съм бил разбран. Ако ВИК Дупница не 

подаде питейна вода към затвора, без да съм категоричен, мисля, че затвора, ако има собствено 
пречиствателно съоръжение, той ще бъде въведен в експлоатация. Не искам да правя тук 
проучване, но аз зная много добре, че имаше много голям натиск да бъде присъединен към 
мрежата на ВИК  и той не е присъединен. 

Аз не казвам, че некой иска да излъже. Не казвам, че некои не е добро намерен. Казвам, 
че когато остане въпрос да се вземат парите, винаги се появяват проблеми. Ние тия обещания 
сме ги слушали и ние ще загубим естествения си коз. От друга страна аз не съм против затвора 
да работи категорично. Това е много важно. Сиреч пак опираме до коза, който държиме. 

Ако не се дадат пари за Самораново не може да отвори затвора. Това ми е идеята. 
Г-н Гущеров. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
От името на групата на ГЕРБ искам почивка тъй като господин кметът постоянно 

циркулира и много работи  да бъде в залата. Въпроса  го касае и него. И за да не стане после 
някой не е разбрал, някой не е чул, предлагам 20 минути почивка. Защото е постоянно на 
телефона. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
20 минути почивка. 
Има правилник. 
В правилника пише, всяка група може да го искат прекъсване. 
Обаче до  20 минути. 
 
Почивка 20 минути. 

От името на ПП „ГЕРБ“ Йордан Крумов Йорданов поиска почивка. 
Председателят на заседанието даде 20 минути прекъсване на заседанието.  
Прекъсване на заседанието от 14:59 до 15:19  

Проверката на кворума в 15:27 показа присъствие на 26 общински съветници от общо 29.  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Колеги, 23 съветника са в залата. 
Продължава заседанието. 
Г-н Гущеров имате заявка за изказване. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Благодаря г-н председател. 
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Вярвам, че господин Илиев, като единствен присъстваш от партията, която е загубила 
изборите на общинските съветници  ще предаде една другаря Дангов моето предложение. 

Само преди това искам само следното нещо. Тъй като поисках тази почивка и се 
извинявам на колегите, извинявам се на общинската администрация, но ми се обади Куги да 
отидат до старческия дом в Таушаница и да видя какво е положение защото той постоянно 
коментира с господин Дангов. И на мен се обади Куги отвънка, който не присъства в тази зала. 
И вика да ви покажа как е направена една сграда  ремонтирана едно време с милион и  нещо. 
Пак вижте какво тук съществува. 

На следващата сесия господин председател е хубаво  този Гуги, тъй като се оказва голям 
експерт многознайко да го поканите тук, да присъства за да може и другаря Дангов да отговори 
на въпроси. 

Радвам се, че колегите от БСП ме чуха, благодаря ви колеги. 
А моето изказване е изцяло в подкрепа на това, което каза господин Градевски, тук е 

кмета на Самораново. Тъй като многократно се заявява от тази трибуна, че областния 
управител, областния управител, областния управител, заболя ме слуховия апарат да слушам 
този термин. Отправям предложение към вас и тъй като другаря Дангов явно е ангажиран с 
подготовката, с подготовката и пристигането на един посланник за 14 януари, сигурно затова  
излезе от залата. 

Та права следното предложение. 
На 9 януари или 10 в удобен час и време да поканим областния управител, регионалния 

министър и министъра на правосъдието. Защото това е изключително… благодаря другата 
Дангов се завърна, защото това е изключително важен въпрос, който касае не само Самораново 
и за да не жителите на Самораново, гражданите на Дупница, да не създаваме проблем в 
изпълнението на един изключително важен, емблематичен за България проект, свързан с  
норвешката програма, лично тук и затова призовавам, ако наистина сме сериозни и отговорни 
пред гражданите, в седмицата след работната среща в Кюстендил по темата ВИК, да поканим 
тук  отново повтарям за другаря Дангов, който се присъедини, да поканим областния управител, 
регионалния министър, министъра на правосъдието. 

Защото, както каза господин Градевски, дори ние, общинските съветници, да сме по-
добро намерени към ситуацията  евентуалното подписване и съглашателство на Кюстендилска 
вода за присъединяването на затвора отнема голяма част от нашите възможности да изискаме 
това, което се полага и са поети ангажименти. 

Това, че се сменява министър на правосъдието или на регионалното, по никакъв начин 
не касае жителите, както на Самораново, така и на община Дупница. 

Така, че вярвам, господин Председател, чрез вас, като Председател на общинския съвет, 
да отправите официална покана. 

Ако те откажат да присъстват, това е ясен сигнал и знак, че мислят за пореден път да 
излъжат дупничани, жителите на Самораново и тогава да не се сърдат януари-април месец, ако 
ние, част от колегите, които сме тука, бъдем в пълна подкрепа и не позволиме да бъде открит 
това съоръжение, което е изключително важно за европейския съюз. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Благодаря. 
Господин Дангов. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Уважаеми господин Председател, 
уважаеми дами и господа общински съветници, 
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Обръщам се към представителите на загубилата политическа сила тези избори или поне 
този, който се разпознава като Гуги, да не задават дневния ред на общинския съвет какво да 
работи, тъй като не е най-малко в позиция да го прави. Да не си позволява от микрофона на 
общинския съвет да отправя обръщението другаря, защото това е обръщение в нашата партия. 

Да не си позволява да прави внушения и да се тупа в гърдите да посиняване, че е най-
големия дупнишки патриот, нещо повече. Ако... Препоръчвам. Ако има мъжеството и 
смелостта да замълчи, ще бъде много по-полезен не само за себе си, не само за политическата 
сила, която представлява ако въобще я представлява ще бъде много по-полезен за цялото 
дупнишко гражданство. Затова, ако в понятието и обръщението другарю аз влагам нещо чисто, 
да не си позволява към мен, господин председател да се обръща така. 

Другар е нещо повече в живота от приятел. 
В обръщението другарю има най-голямата чистота. 
Не замърсявайте тази дума особено от вашите уста от микрофона на общинския съвет. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Благодаря. 
Г-н Павлов за реплика. 
 
Г-н Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ към: 

Емил Димитров Гущеров: 
Благодаря, господин председател, 
уважаеми господин кмете, 
уважаеми колеги. 
Репликата ми е към говорещия от ГЕРБ, говорителя на ГЕРБ. 
Искам и аз да му препоръчам от …да не взима отношение по всяка докладна с такъв 

патос. 
Имахме време да ги гледаме 12 години три мандата какво направиха. 
Не си спомням тогава  да беше толкова активен и да имаше такива предложения 

„градивни“ . Нагледахме се на вашето управление, видяхме какво можете. Оставете или дайте 
възможност за нормален диалог в залата на общински съвет. 

Както виждате, нещата вървят и ще вървят все по-добре. Обяснимо е, че на вас не ви 
изнася и ви е  яд до известна степен, че сте загубили изборите. Колкото и да твърдите, че сте 
повече в общински съвет. Така че най- приятелски съвет. 

Оставете общинския съвет да работи на  спокойствие. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Благодаря. 
Гущеров за реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов: 
Колеги, 
господин председател. 
Ще използвам възможността за реплика първо. 
Господин Павлов  явно в предишните години в мандата 2019-2023 сте били по партийни 

събрания и сте пропуснали в последните две години колко предложения по темата ВИК и 
работните срещи, които са проведени. Така че недейте да задавате то ни препоръки. 
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Другото, което е, ако искате да въведете червена диктатура, кажете ни, като влизаме в 
залата на сесия, господин Костадинов  дайте на нас маски от ГЕРБ, няма да говорим, по 
никакъв начин няма да взимаме думата, тука трябва да се чува само това, което колегите от 
БСП казват. Позволих си да се  обърна към другаря Дангов, защото не  аз, а той е присъствал на 
мое парти и от тогава считам, че е близък до мен, като семеен приятел, като близки хора. Не  аз 
съм присъствал на негово в далечните години, той е присъствал, тъй като не иска си позволи да 
спомене едно име, което не е сред живите и няма как всички да подтвърдят, но ако е нещо 
различно от това, което казвам и аз също влагам в думите другарю, едно добронамерено 
отношение към човек, който е присъствал. Тъй като явно той не го приема по този начин, ще се 
обръщам, както на него му е гот, тъй като на него трябва да е гот и да препоръчва какво да се 
случва в общинския съвет. 

Благодаря г-н председател. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Благодаря г-н Гущеров. 
Гущеров аз като председател, вие бяхте председател, следва за спазване на реда и за 

доброто име на съветниците и така. Ако господин Дангов, не му е приятно да ви наричате 
другарю, моля ви наистина  не го правете. 

Колкото до другото отнасям се с голямо уважение към поста, който заемам и към всички 
вас, но предложението ви да покана два министри на среща и тук и областния, се опасявам, че 
не мога да го изпълня и моля да ме разберете правилно. 

Да поканим един министър в Дупница, би било голям успех, а да поканим двама, ми се 
струва напълно невъзможно с оглед на тяхната натоварена програма. 

Иначе смисъла на вашето предложение, го разбирам. Може би и да кажете да поканим 
представител на МРРБ и представител на правосъдието, бих се съгласил. Сега поне с какъв ранг  
ние не може да  определяме ,това е все едно да определиме на кмета какъв да прати. 

Ние може да поискаме от министърът да изпрати представител за работно съвещание и 
така да се проведе това нещо. Но аз считам, че може би, бих се съгласил и ще си позволя, с 
оглед  вашето предложение, да поканя областния управител. 

Все пак той е представител на държавата. Ще определиме допълнително с 
председателите на групи дата, на която да се проведе такава среща и ще се съобразиме с 
графика и на кмет и на областен и на който е възможно и ще обсъдиме ситуацията с оглед 
днешните събития. 

Разбира се, че можете. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Благодаря господин председател. 
Препоръчвам на Гуги, когото не е в залата, да не занимаваме общинския съвет с 

битовизми, кой и на кого е бил на рожден ден, пък кога е бил, защо е бил, какво е казал. 
Дайте да бъдем на висотата на постовете, които заемаме. Ще кажа нещо за последен път, 

като препоръка по отношение на представителството. 
Аз ви предлагам, господин председател  да поканите Гуги, когато помни от годините, 

 беше на бариерата в Ресилово, на имението на едни хора, които бяха обект на българското 
правосъдие и стоеше там на караулката и само дигаше бариерата. Уволниха го оттам, тъй като и 
за това не става. Така че поканете човека от бариерата  в Ресилово, който дигаше бариерата.  
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Няма други заявки за изказване. 
Преминаваме…да припомня, че се намираме на докладна с № 615. 
Колеги, моля да гласувате. 
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Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 24 

Против 1 

Въздържали се 0 
 

 
 НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11 и чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.17а, ал.1 т.3 и ал.3 от Закона за 
опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 43 

 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, 
ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 65245.4.683 по кадастралната карта на 
с.Самораново, местност «Прогоно», общ.Дупница за промяна предназначението на земеделска 
земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за изграждане на обект: „Склад и сграда за ремонт и 
обслужване на транспортни средства“. 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА „ДРИЙМ ТРЕЙДИНГС“ 
ЕООД да възложи изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот с 
идентификатор 65245.4.683 по кадастралната карта на  с.Самораново, местност „Прогоно“, 
общ.Дупница съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание.  

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията на 
Наредба №7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони, Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Проекта да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване, водоснабдяване и 
санитарно-хигенна обстановка.  

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ 
с „БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД, „ЕРМ ЗАПАД“ ЕАД, преди внасяне в 
Община Дупница за процедиране.   

  Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, ал. 
2 от ЗУТ.  
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             Отрицателен вот г-н Гущеров. 
Г-н  Гущеров, ако не е по докладната, ще ви отнема думата. 

 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/: 
Аз се уча от вас и от прилагането на приетия Правилник.  
Тъй като е свързано с докладната, както уважаемия г-н Дангов спомена, че трябва да 

поканиме Гуги, който не присъства на тази работна среща, моля впишете го в  протокола, че и 
него да го поканиме, за да може ясно и категорично да разясни, тъй като преди малко той 
отсъстваше и спомена въпросите към мене. 

Какво се е случило със  Старческия дом? 
Благодаря. 
 

Точка 20 (Двадесета) 

616/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Продажба на 
идеални части от недвижим имот - частна общинска собственост на собственика на 
законно построената в имота сграда-344.75/436 ид.ч.кв.м. от  поземлен имот с 
идентификатор 68789.601.325 по кадастралната карта на гр.Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Имате думата колеги. 
Г-н кмете арх. Петкова си тръгна. 
Това от серията за Каваклия ли е? Добре. 
Просто да попитам това от докладите, които си изкупуват хората имотите в Каваклия ли 

е? Или е некакъв друг случай? 
На микрофона. 

 
Г-жа Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Тази и следващата докладна са за ул. Каваклия за един имот в който има изградени две 

жилищни сгради. Разделени са отделно, защото двете жилищни сгради са собственост на 
различни физически лица със съответните идеални части за закупуване на имотите. 

За Каваклия до настоящия момент мога да кажа, че има извършени 10 сделки и още 15 
имота, за които има изготвени възлагателни писма. 

Чакаме оценка, за да бъдат изготвени докладните. 
  
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
А колко са имотите в Каваклия ли? 
Като бройка. 
Колко са бе Георги? 
110, 120? 
 
Г-жа Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Не са минали още всички през нас  от ТСУ със заповеди. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Няма заявки за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 
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Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: За 
19. Павел Ангелов Коларски: За 
20. Румен Живков Желязков: За 
21. Светлин Яник Зарев: За 
22. Слав Викторов Мантарков: За 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Христо Страхилов Михалчев: За 
25. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8  във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.35, ал.3 и чл.41, ал.2 от Закона за 
общинската собственост, и чл.50, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 год. 
на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 44 
 
1. Общински съвет Дупница взема решение за продажба на 344.75/436 ид.ч.кв.м./триста 

четиридесет и четири цяло и седемдесет и пет стотни от четиристотин тридесет и шест иделани 
части квадратни метра/ от  поземлен имот идентификатор 68789.601.325 /землище шестдесет и 
осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестстотин и едно , имот 
триста двадесет и пет/, по кадастралната карта и кадастралните регистри на град Дупница, 
одобрени със Заповед № 300-5-56 от 30.07.2004 год. на Изпълнителния Директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и кадастралните 
регистри, засягащо поземления имот е от 24.11.2022 г., с адрес на поземления имот: град 
Дупница, ул. "Каваклия“ , с площ: 436 кв.м /четристотин тридесет и шест квадратни метра/, 
трайно предназначение на територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: Ниско 
застрояване /до 10 м /десет метра/, предишен идентификатор: 68789.601.106 /землище 
шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестстотин и едно 
, имот сто и шест/, 68789.601.105 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестстотин и едно,  имот сто и пет/, номер по предходен план: 105 
/сто и пет/, 106 /сто и шест/, квартал: 1924 /хиляда деветстотин двадесет и четири/, парцел: I 
/първи /, без съдържащите се в имота сгради - на Васил Рангелов Огнянов, представляваща 
полагащата му се част от имота, съобразно правото му на собственост на сграда с 
индетификатор 68789.601.325.1 /шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, 
кадастрален район шестстотин и едно, имот триста двадесет и пет, сграда едно/, срещу 
заплащане на цена, в размер 7272,17 лв. /седем хиляди двеста седемдесет и два лева и 
седемнадесет стотинки/, съгласно пазарна оценка, изготвена от оценител на недвижими имоти 
/представляваща съответната на продаваните идеални части сума/. 

2. Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи договора  
при продажна цена, съгласно утвърдената в т.1 от решението, пазарна оценка, в размер на  
7272.17 лв. /седем хиляди двеста седемдесет и два лева и седемдесет стотинки /. 

 

Точка 21 (Двадесет и първа) 

617/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Продажба на 
идеални части от недвижим имот - частна общинска собственост на собственика на 
законно построената в имота сграда- 91.25/436 ид.ч.кв.м. от поземлен имот с 
идентификатор 68789.601.325 по кадастралната карта на гр.Дупница.   

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Г-жа Караджова вече обясни за какво става въпрос. 
Има ли желаещи за изказване. 
Ако няма , моля да гласувате. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 
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Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: За 
19. Павел Ангелов Коларски: За 
20. Румен Живков Желязков: За 
21. Светлин Яник Зарев: За 
22. Слав Викторов Мантарков: За 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Христо Страхилов Михалчев: За 
25. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8  във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.35, ал.3 и чл.41, ал.2 от Закона за 
общинската собственост, и чл.50, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 год. 
на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 45 
 
1. Общински съвет Дупница взема решение за продажба на 91.25/436 

ид.ч.кв.м./деветдесет и едно цяло и двадесет и пет стотни от четиристотин тридесет и шест 
идеални части квадратни метра/ от  поземлен имот идентификатор 68789.601.325 /землище 
шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестстотин и едно 
, имот триста двадесет и пет/, по кадастралната карта и кадастралните регистри на град 
Дупница, одобрени със Заповед № 300-5-56 от 30.07.2004 год. на Изпълнителния Директор на 
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Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и 
кадастралните регистри, засягащо поземления имот е от 24.11.2022 г., с адрес на поземления 
имот: град Дупница, ул. "Каваклия“ , с площ: 436 кв.м /четиристотин тридесет и шест 
квадратни метра/, трайно предназначение на територията: Урбанизирана, начин на трайно 
ползване: Ниско застрояване /до 10 м /десет метра/, предишен идентификатор: 68789.601.106 
/землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район 
шестстотин и едно , имот сто и шест/, 68789.601.105 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестстотин и едно,  имот сто и пет/, номер 
по предходен план: 105 /сто и пет/, 106 /сто и шест/, квартал: 1924 /хиляда деветстотин двадесет 
и четири/, парцел: I /първи /, без съдържащите се в имота сгради - на Йордан Янев Иванов, 
представляваща полагащата му се част от имота, съобразно правото му на собственост на 
сграда с идентификатор 68789.601.325.4 /шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестстотин и едно, имот триста двадесет и пет, сграда четири/, срещу 
заплащане на цена, в размер 1924.83лв./хиляда деветстотин двадесет и четири лева и осемдесет 
и три стотинки/, съгласно пазарна оценка, изготвена от оценител на недвижими имоти 
/представляваща съответната на продаваните идеални части сума/. 

2. Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи договора  
при продажна цена, съгласно утвърдената в т.1 от решението, пазарна оценка, в размер на  
1924.83 лв. /хиляда деветстотин и четири лева и осемдесет и  три стотинки /. 

 

Точка 22 (Двадесет и втора) 

618/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Придобиване 
право на собственост чрез покупко-продажба на ПИ с идентификатор 02350.10.604 с адрес 
на имота: с. Баланово  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Има ли желаещи за изказване. 
Ако няма , моля да гласувате. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
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8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: За 
19. Павел Ангелов Коларски: За 
20. Румен Живков Желязков: За 
21. Светлин Яник Зарев: За 
22. Слав Викторов Мантарков: За 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Христо Страхилов Михалчев: За 
25. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.34, ал.1 и ал.2 от Закона за 
общинската собственост,  чл.4, т.2 и чл.5, т.1 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 год. 
на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 46 

 
1. Общински съвет - Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2023 год. в част ІV: “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да придобие в собственост”, със следния имот: поземлен имот 
с идентификатор 02350.10.604 /землище две хиляди триста и петдесет кадастрален район десет, 
имот шестстотин и четири/ с.Баланово, община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната 
карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед РД-18-990/24.04.2018 год. на 
Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър. Последно изменение 
на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо поземления имот е от 09.10.2023 
год., с адрес: с.Баланово, с площ: 444 кв.м /четиристотин четиридесет и четири квадратни 
метра/, с трайно предназначение на територията: Земеделска, Начин на трайно ползване: За 
селскостопански, горски, ведомствен път, предишен идентификатор: 02350.10.23 /землище две 
хиляди триста и петдесет кадастрален район десет, имот двадесет и три/, 02350.10.22 /землище 
две хиляди триста и петдесет кадастрален район десет, имот двадесет и две/, 02350.10.17 
/землище две хиляди триста и петдесет кадастрален район десет, имот седемнадесет/, Номер по 
предходен план: 010017 /десет хиляди и седемнадесет/, 010022 /десет хиляди двадесет и две/, 
010023 /десет хиляди двадесет и три/ – частна собственост на "И ЕНД А" ЕООД, с ЕИК 
109531269. 

2. Общински съвет - Дупница взема решение Община Дупница да придобие право на 
собственост върху  поземлен имот с идентификатор 02350.10.604 /землище две хиляди триста и 
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петдесет кадастрален район десет, имот шестстотин и четири/ с.Баланово, община Дупница, 
област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед РД-
18-990/24.04.2018 год. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и 
кадастър. Последно изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо 
поземления имот е от 09.10.2023 год., с адрес: с.Баланово, с площ: 444 кв.м /четиристотин 
четиридесет и четири квадратни метра/, с трайно предназначение на територията: Земеделска, 
Начин на трайно ползване: За селскостопански, горски, ведомствен път, предишен 
идентификатор: 02350.10.23 /землище две хиляди триста и петдесет кадастрален район десет, 
имот двадесет и три/, 02350.10.22 /землище две хиляди триста и петдесет кадастрален район 
десет, имот двадесет и две/, 02350.10.17 /землище две хиляди триста и петдесет кадастрален 
район десет, имот седемнадесет/, Номер по предходен план: 010017 /десет хиляди и 
седемнадесет/, 010022 /десет хиляди двадесет и две/, 010023 /десет хиляди двадесет и три/, 
възмездно, срещу заплащане на цена, в размер на  5 275, 00 лв. /пет хиляди двеста седемдесет и 
пет лева/, съгласно пазарна оценка, изготвена от оценител на земеделски земи и трайни 
насаждения. 

3. Упълномощава Кмета на Община Дупница да сключи окончателен договор при 
продажна цена, съгласно утвърдената в т.2 от решението, пазарна оценка, в размер на 5 275, 00 
лв. /пет хиляди двеста седемдесет и пет лева/. 

 

Точка 23 (Двадесет и трета) 

619/12.12.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор 
80491.73.250 образуван от поземлен имот  идентификатор 800491.73.97 по картата на 
възстановената собственост на село Червен брег  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Имате думата  за изказване. 
Г-жо Давкова заповядайте. 
 
Г-жа Анастасия Георгиева Давкова /МК „Земеделски народен съюз“/ - Изказване 
Уважаеми  господин кмет,  
господин председател, 
съветници,  
Има една техническа грешка, ,за да не спъваме в хората, може да си поправите 

идентификатора. И вие го прочетохте неправилно 80491.73.97 ,защото това решение отива след 
това в поземлена комисия и се гледа там.  

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Къде Ася е това? 
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Г-жа Анастасия Георгиева Давкова /МК „Земеделски народен съюз“/ - Изказване  
В заглавието отгоре поземленият имот първо е записан с идентификатор един начин след 

това, една нула повече има в идентификатора на имота. 
А, тук във... 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Техническа грешка, едната нула да я няма. 
Поземлен имот с проектен идентификатор 80491.73.250 образуван от поземлен 

имот  идентификатор 80491.73.97 
Благодаря на г-жа Давкова. 
Има ли други желаещи? 
Преминаваме към гласуване. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: За 
19. Павел Ангелов Коларски: За 
20. Румен Живков Желязков: За 
21. Светлин Яник Зарев: За 
22. Слав Викторов Мантарков: За 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Христо Страхилов Михалчев: За 
25. Шейхриар Неждет Златарска: За 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 
разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 
и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 47 
 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския поземлен 
фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници на наследниците на Стойне Иванов Шаламанов, съгласно 
Решение ЧБ-450/30.06.1997 г., по заявление с вх. № 6036/09.03.1992 г., на Поземлена  комисия - 
гр. Дупница  и скица-проект № 15-818880-31.07.2023 г., - 1.757 дка., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 80491.73.250, с площ по скица проект № 15-
818880-31.07.2023 г., - 1.757 дка., по кадастралната карта на село Червен Брег, с адрес на 
поземления имот: село Червен Брег, Община Дупница, Област Кюстендил, трайно 
предназначение на територията: Земеделска, Начин на трайно ползване Друг вид нива, 
образуван от поземлен имот 80491.73.97, с площ 1.757 дка. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 24 (Двадесет и четвърта) 

643/21.12.2023 г.  

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов - председател на ОбС, относно 
Избор на общински съветници за членове на комисия по чл.5, ал.1 от Наредбата за 
условията и реда за отпускане на стипендии и финансово стимулиране на деца и младежи 
с изявени дарби от Община Дупница. 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Колеги последата точка в дневния ред е допълнителната доклада по мое предложение за 

стипендиите на деца. И така.  
Тъй като ви казах вчера бях помолил представители администрацията да попълниме тази 

комисия, защото трябва да попълниме сега и да наистина е важна. Затова немахме време за 
съгласуване с комисиите. 

В наредбата, която е цитирана, трябва да има 4 общински съветници, които ще участват 
в тази комисия, която ще награждават даровити деца. 

Имате думата за предложение.  
Започваме с най-голямата група. 
Господин Коларски. 
Господин Георгиев. 
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Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Аз предлагам г-н Николай Табаков също да влезе в тази комисия. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Тъй като не надвишаваме бройката…. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Искам и  аз преди да е приключило последното гласуване наистина от трибуната на 

общинския съвет да кажа, че днес лично за себе си съм удовлетворен от всички решения, които 
сме взели да кажа, че от тук нататък както съобщих добри новини свързани с работните заплати 
в администрацията и в ВИК се надявам да бъде така, защото предстоят наистина светли 
празници. 

Да кажа, че ако по някакъв начин с моето публично говорене ако щете поведение съм 
предизвикал излишни емоции в някого моля да бъде извинен, не е умишлено, а е свързано с 
работата и все пак, понеже предстоят празници и начало на нова година. Нека всичко онова 
което е лошо, по един и друг начин, натрупани обиди, да остане в старата и да си пожелаем за 
наше здраве, за здравето на всички жители от общината, само здраве, късмет и успехи.  

Пред нас предстоят, през новата година, по-добри неща. 
Оптимист! 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Благодаря ви. 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

Емил Гущеров  

Асен Илиев 

Гичка Михайлова 

Николай Табаков 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
предложението. 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
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11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: За 
19. Павел Ангелов Коларски: За 
20. Румен Живков Желязков: За 
21. Слав Викторов Мантарков: За 
22. Станислав Христов Павлов: За 
23. Христо Страхилов Михалчев: За 
24. Шейхриар Неждет Златарска: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: За 
19. Павел Ангелов Коларски: За 
20. Румен Живков Желязков: За 
21. Светлин Яник Зарев: За 
22. Слав Викторов Мантарков: За 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Христо Страхилов Михалчев: За 
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25. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 5, ал. 1 и чл.6, ал.2 от Наредбата за условията и реда за 

отпускане на стипендии и финансово стимулиране на деца и младежи с изявени дарби от 
Община Дупница, чл.21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1,т.23 от ЗМСМА и чл.27, 
ал.3 от ЗМСМА, Об.С прие 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 48 
 

         1. Общински съвет – Дупница избира следните общински съветници за членове на комисията 
по стипендиите, както следва: 

1. Емил Димитров Гущеров 
2. Асен Сотиров Илиев 
3. Гичка Петрова Михайлова 
4. Николай Димитров Табаков 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 15:50 часа, председателят закри 4 заседание на ОбС. 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС:............................................................................ 

/инж. Костадин Костадинов/ 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:............................................................................ 

1. /Вяра Бързачка - главен специалист "ООбС"/ 

 

............................................................................ 

 
2. /инж. Татяна Инджева - старши специалист "ООбС"/ 

 

 


